

ຄຳນຳ

ພຣະທຳ “ພຣະນິມິດ” ທີ່ເຄີຍເອີ້ນວ່າ “ຄຳປາກົດ” ໄດ້ຖືກຂຽນຂຶ້ນ ຢູ່ທີ່ເກາະ ປັດໂມ ໃນປີ ຄ.ສ. 95. ຜູ້ຂຽນພຣະທຳນີ້ຄື ໂຢຮັນ ຜູ້ທີ່ ພຣະເຢຊູຊົງຮັກແພງເປັນພິເສດ. ໂຢຮັນຜູ້ນີ້ໄດ້ຖືກເນລະເທດໃຫ້ ໄປຢູ່ທີ່ເກາະ ປັດໂມ ນີ້ ຍ້ອນເລື່ອງຂ່າວປະເສີດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ ແລະຍ້ອນພຣະທຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະທຳພຣະນິມິດນີ້ເປັນໜັງສື ເຫຼັ້ມສຸດທ້າຍໃນພຣະຄຣິສຕະທຳຄຳພີ ແລະມີຄຳທຳນວາຍຫຼາຍ ທີ່ກ່າວເຖິງເຫດການທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນໃນອະນາຄົດ ຄື ການສະເດັດ ມາຄັ້ງທີ 2 ຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ ແລະຄວາມທຸກລຳບາກອັນໃຫຍ່ ຫຼວງ ຢ່າງບໍ່ເຄີຍເກີດມີມາຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນເດີມ ໂລກຈົນເຖິງປັດນີ້. ແລ້ວ ພຣະທຳພຣະນິມິດ ນີ້ ກ່າວ ເຖິງ ລາຊະອານາຈັກ ອັນ ຮຸ່ງ ເຮືອງ ຂອງ ພຣະເຢຊູຄຣິດທີ່ຈະມາເຖິງ. ພຣະທຳນີ້ຍັງໄດ້ກ່າວເຖິງຢ່າງລະອຽດ ກ່ຽວກັບ ສະຫວັນ ກັບ ນະນິກ ແລະ ການພິພາກສາອັນ ໃຫຍ່ ຄັ້ງ ສຸດ ທ້າຍ ລະຫວ່າງພຣະເຈົ້າກັບ ມະນຸດສະໂລກ. ແລ້ວພຣະເຈົ້າໄດ້ ສັນຍາໄວ້ວ່າ ມີພຣະພອນອັນພິເສດສຳລັບທຸກຄົນທີ່ອ່ານແລະຟັງ ຄຳທຳນວາຍນີ້.

ຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າຊົງອວຍພອນທ່ານຜູ້ອ່ານທຸກໆທ່ານ

ພຣະນິມິດ
ຫຼືວ່າ
ການປາກົດແຫ່ງພຣະເຢຊູຄຣິດ
ຊຶ່ງຊົງສະແດງຕໍ່
ໂຢຮັນ

ບົດທີ 1

- 1 ການຊົງສະແດງຂອງອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ ຊຶ່ງພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງ
ປະທານແກ່ພຣະອົງ ເພື່ອຊົງຊື້ແຈງໃຫ້ບັນດາຂ້ອຍໃຊ້ຂອງ
ພຣະອົງຮູ້ເຖິງເຫດການທັງຫຼາຍທີ່ຕ້ອງບັງເກີດຂຶ້ນ ໃນບໍ່ຊ້າ
ນີ້ ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງໃຊ້ເທວະດາຂອງພຣະອົງໄປສະແດງ
- 2 ໝາຍສຳຄັນແກ່ໂຢຮັນຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະອົງ. “ໂຢຮັນເປັນ
ພະຍານຝ່າຍພຣະທຳຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຝ່າຍຄຳພະຍານ
ຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ ທ່ານເປັນພະຍານໃນເຫດການທັງສິ້ນ
- 3 ຊຶ່ງທ່ານໄດ້ເຫັນນັ້ນ. ບັນດາຜູ້ອ່ານແລະຜູ້ຟັງຄຳທຳນວາຍ
ເຫຼົ່ານີ້ ແລະບັນດາຜູ້ທີ່ຖືຮັກສາຂໍ້ຄວາມທີ່ຂຽນໄວ້ນີ້ກໍເປັນ
ສຸກ* ເພາະວ່າເວລານັ້ນໃກ້ເຂົ້າມາແລ້ວ.
- 4 ຈາກ ໂຢຮັນ “ຮຽນຄຣິສຕະຈັກ*ທັງເຈັດທີ່ຢູ່ໃນແຂວງ
ອາເຊຍ: ຂໍໃຫ້ທ່ານທັງຫຼາຍຈົ່ງໄດ້ຮັບພຣະຄຸນແລະສັນຕິ
ສຸກຈາກພຣະອົງ ຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ, ຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ໃນ
ອະດີດ, ຜູ້ຈະສະເດັດມາໃນອະນາຄົດ ແລະຈາກວິນຍານທັງ
- 5 ເຈັດທີ່ເຝົ້າຢູ່ໜ້າລາຊະບັນລັງຂອງພຣະອົງ, “ແລະຈາກພຣະ
ເຢຊູຄຣິດຜູ້ຊົງເປັນພະຍານທີ່ສັດຊື່ ແລະຊົງເປັນຜູ້ທຳອິດທີ່
ໄດ້ຄືນມາຈາກຄວາມຕາຍ ແລະຊົງເປັນຜູ້ຄອບຄອງກະສັດ
ທັງຫຼາຍໃນໂລກ. ແຕ່ພຣະອົງຜູ້ຊົງໄດ້ຮັກເຮົາທັງຫຼາຍ ແລະ
ໄດ້ຊົງຊຳລະລ້າງພວກເຮົາຈາກການຜິດບາບຂອງເຮົາດ້ວຍ

ພຣະນິມິດ 1

6 ພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງເອງ, ^໖ແລະພຣະອົງຊົງຕັ້ງເຮົາທັງ-
 ຫຼາຍໄວ້ໃຫ້ເປັນກະສັດ ແລະ ເປັນປະໂລຫິດຂອງພຣະເຈົ້າ
 ແລະພຣະບິດາຂອງພຣະອົງ; ພຣະກຽດແລະພຣະອານຸພາບ
 7 ຈົ່ງມີແດ່ພຣະອົງສືບໄປເປັນນິດ ອາແມນ*. ^໗ເບິ່ງແມ່, ພຣະ
 ອົງຈະສະເດັດມາມີເມກເປັນຂະບວນແທ່ ຕາທຸກໜ່ວຍຈະ
 ເຫັນພຣະອົງ ແລະຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ແທງພຣະອົງກໍຈະເຫັນ
 ເໝືອນກັນ ມະນຸດທຸກຊາດທົ່ວໂລກຈະຮ້ອງໄຫ້ຮຳໄຮເພາະ
 8 ພຣະອົງ. ຈະເປັນໄປຢ່າງນັ້ນ ອາແມນ. ^໘ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ
 ຊົງກ່າວວ່າ, “ຝ່າຍເຮົາຄືອາລະຟາແລະໂອເມຄາ*, ຜູ້ຊົງເປັນ
 ຜູ້ຕົ້ນແລະເປັນຜູ້ປາຍ, ຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ, ຜູ້ຊົງດຳ-
 ລົງຢູ່ໃນອະດີດ, ຜູ້ຈະສະເດັດມາໃນອະນາຄົດ, ແລະພຣະຜູ້
 9 ຊົງລິດທານຸພາບສູງສຸດ.” ^໙ຂ້າພະເຈົ້າ, ຄືໂຢຮັນ ພີ່ນ້ອງຂອງ
 ທ່ານທັງຫຼາຍ ຜູ້ເປັນເພື່ອນຮ່ວມການຍາກລຳບາກ, ຮ່ວມ
 ລາຊະອານາຈັກ, ແລະຮ່ວມຄວາມພຽນອິດທິນໃນພຣະເຢຊູ
 ຄຣິດ; ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ມາຢູ່ທີ່ເກາະປັດໂມເນື່ອງດ້ວຍພຣະ
 ທຳຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະເນື່ອງດ້ວຍການເປັນພະຍານຝ່າຍ
 10 ພຣະເຢຊູຄຣິດ. ^{໑໐}ໃນວັນຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂ້າພະເຈົ້າ
 ປະກອບໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານ ແລ້ວໄດ້ຍິນພຣະສຸລະສຽງ
 11 ດັງມາເບື້ອງຫຼັງຂ້າພະເຈົ້າເໝືອນດັງສຽງແກ, ^{໑໑}ຊົງກ່າວວ່າ,
 “ເຮົາເປັນອາລະຟາແລະໂອເມຄາ, ເປັນເບື້ອງຕົ້ນແລະເປັນ
 ເບື້ອງປາຍ: ອັນທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນນັ້ນຈົ່ງຂຽນໄວ້ໃນໜັງສືມ້ວນ
 ແລ້ວຝາກໄປໃຫ້ຄຣິສຕະຈັກທັງເຈັດທີ່ຢູ່ແຄວ້ນອາເຊຍ ຄື
 ຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງເອເຟໂຊ, ເມືອງຊະມິນາ, ເມືອງເປຄາ
 12 ໂມ, ເມືອງທົວເຕຣາ, ເມືອງຊາເດ, ເມືອງຟິລາເດັນເຟຍ,
 ແລະທີ່ເມືອງລາວດີເກອາ.” ^{໑໒}ຂ້າພະເຈົ້າຈົ່ງຫຼົງຫຼັງເບິ່ງ
 ທາງພຣະສຸລະສຽງທີ່ຊົງກ່າວແກ່ຂ້າພະເຈົ້ານັ້ນ ແລ້ວຂ້າພະ-
 13 ເຈົ້າກໍເຫັນເຄື່ອງຮອງຕີນທຽນທອງຄຳເຈັດອັນ. ^{໑໓}ແລະໃນ

ເອຊາຢາ 55:12-13 ¹²ເຫດວ່າພວກທ່ານຈະອອກໄປດ້ວຍຄວາມ
 ຍິນດີແລະຈະເປັນທີ່ນຳໜ້າໄປດ້ວຍຄວາມສຸກສຳລານ ພູກັບດອນ
 ທັງຫຼາຍຈະຕື່ນຮ້ອງລຳເພງຊະນະຕໍ່ໜ້າພວກທ່ານ ແລະກິກໄມ້ທັງ
 ປວງໃນທົ່ງນາຈະຕົບມື. ¹³ກິກໄມ້ແປກຈະງອກຂຶ້ນຕາງກິກໜາມ
 ແລະຕື່ນຫອມ ຈະງອກຂຶ້ນ ແທນ ເຄືອໜາມ ແລະການນີ້ຈະເປັນຊື່
 ສຽງສຳລັບພຣະເຢໂຮວາແມ່ນສຳລັບລັດສະໝີອັນຕະຫຼອດໄປເປັນ-
 ນິດທີ່ຈະບໍ່ຖືກທຳລາຍ.

ດານຽນ 7:13-14 ¹³ຂ້ອຍໄດ້ເຫັນນິມິດໃນກາງຄືນແລະເບິ່ງແມ່ ມີ
 ທ່ານຜູ້ໜຶ່ງຄືພຣະບຸດມະນຸດໄດ້ມາດ້ວຍກັນກັບ ເມກທັງຫຼາຍຈາກ
 ພ້າສະຫວັນ ແລະໄດ້ມາຫາພຣະອົງຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່ເປັນນິດ ເຂົາ
 ໄດ້ໃຫ້ທ່ານຫຍັບເຂົ້າໄປໃກ້ພຣະອົງ. ¹⁴ແລະເຂົາໄດ້ເອົາການຄຸ້ມ
 ຄອງກັບຄວາມນັບຖືແລະລາຊະການກະສັດໃຫ້ແກ່ທ່ານຜູ້ນີ້ຈົ່ງໃຫ້
 ຊາວປະເທດກັບຕະກຸນກັບພາສາທັງປວງບົວລະບັດທ່ານ ການຄຸ້ມ
 ຄອງຂອງທ່ານເປັນການຄຸ້ມຄອງສືບໄປເປັນນິດທີ່ຈະບໍ່ກາຍໄປ
 ແລະພຣະລາຊະອານາຈັກຂອງທ່ານຈະບໍ່ຖືກທຳລາຍ.

ເສກາລີຢາ 8:2-5 ²ພຣະເຢໂຮວາແຫ່ງກອງທັບທັງຫຼາຍກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ “ເຮົາຫວງແຫນດ້ວຍຄວາມຫວງແຫນອັນໃຫຍ່ຂອງຊີໂອນແລະເຮົາຫວງແຫນດ້ວຍຄວາມຄຽດອັນເຜົາຮ້ອນຍ້ອນເມືອງນັ້ນ”. ³ພຣະເຢໂຮວາກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ “ເຮົາໄດ້ຫຼົບມາອີກທີ່ຊີໂອນແລະເຮົາຈະສະຖິດຢູ່ກາງເມືອງເຢຣູຊາເລັມ ແລະ ເຢຣູຊາເລັມ ຈະມີຊື່ວ່າເມືອງແຫ່ງຄວາມຈິງແລະພູຂອງພຣະເຢໂຮວາແຫ່ງກອງທັບທັງຫຼາຍຈະມີຊື່ວ່າພູບໍລິສຸດ”. ⁴ພຣະເຢໂຮວາແຫ່ງກອງທັບທັງຫຼາຍກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ “ພວກຄົນເຖົ້າແລ້ວແລະຜູ້ຍິງເຖົ້າແລ້ວຈະຍັງນັ່ງຢູ່ໃນຖະໜົນທັງຫຼາຍໃນເຢຣູຊາເລັມທຸກຄົນຖືໄມ້ເທົ້າໃນມືຍ້ອນອາຍຸສູງຫຼາຍ. ⁵ແລະຖະໜົນກວ້າງຂວາງທັງຫຼາຍໃນເມືອງຈະເຕັມດ້ວຍພວກເດັກນ້ອຍຊາຍຍິງພວມຫຼິ້ນໃນກາງຖະໜົນກວ້າງນັ້ນ”.

ມັດທາຍ 19:27-30 ²⁷ແລ້ວເປໂຕທູນຕອບວ່າ, “ເບິ່ງແມ, ຂ້ານ້ອຍທັງຫຼາຍໄດ້ສະຫຼະໝົດທຸກສິ່ງແລ້ວແລະໄດ້ຕິດຕາມທ່ານມາ ພວກຂ້ານ້ອຍຈະໄດ້ຫຍັງແດ່?” ²⁸ພຣະເຢຊູຊົງກ່າວກັບເຂົາວ່າ, “ເຮົາບອກພວກທ່ານຕາມຄວາມຈິງວ່າ ໃນໂລກໃໝ່ຄາວເມື່ອບຸດມະນຸດຈະນັ່ງເທິງພຣະທີ່ນັ່ງອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງຕົນນັ້ນຝ່າຍພວກທ່ານທີ່ຕິດຕາມເຮົາມາ ກໍຈະໄດ້ນັ່ງເທິງບັນລັງສິບສອງບ່ອນພິພາກສາພວກອິດສາຣາເອັນສິບສອງຕະກຸນເໝືອນກັນ. ²⁹ຜູ້ໃດສະຫຼະເຮືອນ, ຫຼືອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງ, ຫຼືບິດາມານດາ, ຫຼືລູກຫຼືໄຮ່ນາເພາະເຫັນແກ່ນາມຂອງເຮົາ ຜູ້ນັ້ນຈະໄດ້ຮັບຜົນຕອບແຫນຮ້ອຍທີ່ແລະຈະໄດ້ຮັບມໍລະດົກຄືຊີວິດອັນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ. ³⁰ແຕ່ມີຫຼາຍຄົນທີ່ເປັນຕົ້ນຈະກັບເປັນປາຍແລະຜູ້ທີ່ເປັນປາຍຈະກັບເປັນຕົ້ນ.”

ມັດທາຍ 8:11 ເຮົາບອກທ່ານທັງຫຼາຍວ່າຈະມີຫຼາຍຄົນຈາກທິດຕາເວັນອອກແລະທິດຕາເວັນຕົກມານັ່ງຮ່ວມ ໂຕະກັບອັບຣາຮາມ, ອີຊາກ, ແລະຢາໂຄບໃນແຜ່ນດິນສະຫວັນ.

ຖ້າມາກາງເຄື່ອງຮອງຕົນທຽນເຫຼົ່ານັ້ນມີຜູ້ໜຶ່ງເໝືອນບຸດມະນຸດ ຊົງສວມເຄື່ອງສະຫຼອງກວມພຣະບາດ ແລະຊົງຮັດສາຍ
14 ປະຄົດທອງຄຳທີ່ພຣະອຸລະ*ຂອງພຣະອົງ. ⁹“ພຣະສຽນ*ແລະພຣະເກສາ*ຂອງພຣະອົງຂາວເໝືອນຂົນແກະສີຂາວ ແລະຂາວເໝືອນດັ່ງຫິມະ ພຣະເນດ*ຂອງພຣະອົງເໝືອນດັ່ງແປວໄຟ. ¹⁰“ພຣະບາດຂອງພຣະອົງເໝືອນດັ່ງທອງເຫຼືອງກ້ຽງ ເໝືອນກັບວ່າໄດ້ຫຼອມໃຫ້ບໍລິສຸດແລ້ວ ພຣະສຸລະສຽງຂອງພຣະອົງເໝືອນດັ່ງສຽງນ້ຳຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ. ¹¹“ພຣະຫັດກັ້ຂວາຂອງພຣະອົງຊົງຖືດາວເຈັດດວງ ມີພຣະແສງ*ສອງຄົມອອກມາຈາກພຣະໂອດ* ແລະພຣະພັກຂອງພຣະອົງ
17 ເໝືອນດັ່ງດວງອາທິດທີ່ສ່ອງແສງກ້າ. ¹²ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າກໍມີລົງແທບພຣະບາດຂອງພຣະອົງເໝືອນດັ່ງຄົນທີ່ຕາຍແລ້ວ ແຕ່ພຣະອົງຊົງຢຽດພຣະຫັດກັ້ຂວາບາຍຂ້າພະເຈົ້າ ແລ້ວຊົງກ່າວວ່າ, “ຢ່າຊູ່ຢ້ານ ຝ່າຍເຮົາ
18 ເປັນຜູ້ຕົ້ນແລະເປັນຜູ້ປາຍ: ¹³ແລະເປັນຜູ້ມີຊີວິດຢູ່ ເຮົາໄດ້ຕາຍແລ້ວ ແຕ່ເບິ່ງແມ, ເຮົາກໍມີຊີວິດຢູ່ຕະຫຼອດໄປເປັນນິດອາແມນ, ແລະເຮົາຖືລູກກະແຈແຫ່ງນະຣົກແລະແຫ່ງຄວາມ
19 ຕາຍ. ¹⁴ເຫດສະນັ້ນຈຶ່ງຂຽນເຫດການທັງຫຼາຍທີ່ເຈົ້າໄດ້ເຫັນຄືເຫດການທີ່ເປັນຢູ່ດຽວນີ້ ກັບທັງເຫດການທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນໃນ
20 ພາຍໜ້າເໝືອນກັນ. ¹⁵ສ່ວນຄວາມເລິກລັບຂອງດວງດາວທັງເຈັດທີ່ເຈົ້າໄດ້ເຫັນໃນມືເບື້ອງຂວາຂອງເຮົາ ແລະເຄື່ອງຮອງຕົນທຽນທອງຄຳທັງເຈັດນັ້ນ ກໍຄືດາວເຈັດດວງນັ້ນໄດ້ແກ່ທູດ*ຂອງ ພຣະເຈົ້າ ໃນ ຄຣິສຕະຈັກທັງ ເຈັດ ແລະ ເຄື່ອງຮອງຕົນທຽນທັງເຈັດນັ້ນໄດ້ແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງເຈັດ.

* 1:3 ພາສາອັງກິດ “blessed” ກໍແປອອກວ່າ “ເປັນສຸກ” ທັງ “ໄດ້ຮັບພຣະພອນ” ກໍໄດ້
1:4 “ຄຣິສຕະຈັກ” ໝາຍຄວາມວ່າ “ຊຸມນຸມ” ແຫ່ງພຣະຄຣິດ
1:6 “ອາແມນ” ເປັນພາສາເຣັບເຣີ ແປວ່າ “ເປັນຢ່າງນັ້ນ” “ຂໍໃຫ້ເປັນຢ່າງນັ້ນ” ຫຼື

ພຣະນິມິດ 2

- ອາດແປວ່າ “ຈິງແທ້” “ຢາງແນ່ນອນ”
- 1:8 “ອາລະຟາແລະໂອເມຄາ” ເປັນຕົວອັກສອນທຳອິດແລະສຸດທ້າຍຂອງພາສາກຣີກ ຊຶ່ງມີຮູບຮາງຄື: A ແລະ Ω
- 1:13 “ພຣະອຸລະ” ເປັນລາຊາສັບທີ່ໝາຍຄວາມວ່າ “ເອິກ”
- 1:14 “ພຣະສຽນ” ກັບ “ພຣະເກສາ” ເປັນລາຊາສັບທີ່ໝາຍຄວາມວ່າ “ຫົວ” ກັບ “ຜົມ” “ພຣະເນດ” ໝາຍຄວາມວ່າ “ຕາ”
- 1:16 “ພຣະແສງ” ຄື “ຕາບ” ແລະ “ພຣະໂອດ” ຄື “ປາກ”
- 1:20 “ທູດຂອງພຣະເຈົ້າ” ໝາຍຄວາມວ່າ “ເທວະດາຂອງພຣະເຈົ້າ” ກໍໄດ້

ບົດທີ 2

1 “ຈົ່ງຊຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະເຈົ້າໃນຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງເອ
 ເຟໂຊວ່າ, ພຣະອົງຜູ້ຊົງຖືດາວທັງເຈັດໄວ້ໃນພຣະທັດເບື້ອງ
 ຂວາ ແລະສະເດັດໄປມາໃນຖ້ຳມາກາງເຄື່ອງຮອງຕີນທຽນ
 2 ທອງຄຳທັງເຈັດນັ້ນ ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ, “ເຮົາຮູ້ຈັກການກະທຳ
 ຂອງເຈົ້າ, ຮູ້ຈັກການໜັກໜ່ວງແລະຄວາມພຽນອິດທິນຂອງ
 ເຈົ້າ ແລະຮູ້ຈັກວ່າເຈົ້າບໍ່ສາມາດທົນຕໍ່ຄົນຊົ່ວ: ເຈົ້າໄດ້ລອງ
 ໃຈຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ອວດວ່າເປັນອັກຄະສາວິກ ແຕ່ເຂົາບໍ່ເປັນ
 3 ແລະເຈົ້າເຫັນວ່າເຂົາເປັນຄົນຂີ້ຕົວະ. ^໑ເຮົາຮູ້ວ່າເຈົ້າໄດ້ອິດ-
 ທິນ, ມີຄວາມພຽນ, ແລະໄດ້ຍາກລຳບາກ ເພາະເຫັນແກ່
 4 ນາມຂອງເຮົາ, ແລະບໍ່ໄດ້ເມື່ອຍລ້າໄປ. “ແຕ່ເຮົາມີຂໍ້ຕໍ່ວ່າ
 5 ເຈົ້າຄືເຈົ້າໄດ້ປະຖິ້ມຄວາມຮັກເດີມຂອງເຈົ້າເສຍ. “ເຫດສະ-
 ນັ້ນຈົ່ງລະນຶກວ່າເຈົ້າໄດ້ຕົກຈາກສະພາບໃດ ແລ້ວຈົ່ງກັບໃຈ
 ເສຍໃໝ່ແລະເຮັດຕາມຢ່າງເດີມ; ຖ້າບໍ່ດັ່ງນັ້ນເຮົາຈະມາຫາ
 ເຈົ້າ ແລະຈະຍົກເຄື່ອງຮອງຕີນທຽນຂອງເຈົ້າອອກຈາກບ່ອນ
 6 ມັນ ເວັ້ນໄວ້ແຕ່ເຈົ້າຈະກັບໃຈເສຍໃໝ່. ^໒ດີແຕ່ເຈົ້າຍັງມີສິ່ງ
 ນີ້ ຄືເຈົ້າກຽດຊັງກິດຈະການຂອງພວກນິໂກລາຍເຕ ຊຶ່ງເຮົາ
 7 ເອງກໍກຽດຊັງເໝືອນກັນ. ^໓ຜູ້ໃດມີຫູ ຈົ່ງຟັງຂໍ້ຄວາມທີ່ພຣະ
 ວິນຍານຊົງກ່າວແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງຫຼາຍ ຜູ້ໃດມີໄຊຊະນະ

ຢາໂຄບໃນບ່ອນທີ່ປູ່ຍ່າຕານາຍຂອງທ່ານໄດ້ອາໄສຢູ່ແລະເຂົາຈະ
 ຕັ້ງຢູ່ທີ່ນັ້ນ ທັງເຂົາເອງກັບລູກຫຼານທັງຫຼາຍຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ
 ແລະທ່ານດາວິດຂ້າໃຊ້ຂອງເຮົາຈະເປັນເຈົ້ານາຍຂອງເຂົາສືບໆໄປ
 ເປັນນິດ. ²⁶ແລະເຮົາຈະຕັ້ງຄຳສັນຍາແຫ່ງຄວາມສຸກສຳລານກັບ
 ເຂົາຊຶ່ງເປັນຄຳສັນຍາອັນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດແລະເຮົາຈະຕັ້ງເຂົາ
 ໄວ້ແລະໃຫ້ເຂົາມາກທະວີຂຶ້ນແລະເຮົາຈະຕັ້ງບ່ອນບໍລິສຸດຂອງເຮົາ
 ໄວ້ໃນທ່າມກາງເຂົາຢູ່ຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ. ²⁷ແລະພໍ້ໜັກອາໄສ
 ຂອງເຮົາຈະຢູ່ນຳເຂົາແລະເຮົາຈະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາແລະເຂົາ
 ຈະເປັນພວກຂອງເຮົາ. ²⁸ແລະພວກຕ່າງປະເທດຈະຮູ້ຈັກວ່າຝ່າຍ
 ເຮົາ ເຮົາເປັນພຣະເຢໂຮວາຜູ້ຕັ້ງພວກອິດສະຣາເອນໄວ້ເປັນຊາດ
 ບໍລິສຸດໃນເມື່ອບ່ອນບໍລິສຸດຂອງເຮົາຈະຢູ່ໃນທ່າມກາງເຂົາສືບໆ
 ໄປເປັນນິດ”.

ເສກາລີຢາ 14: 16-20¹⁶ແລະຢູ່ມາຄົນທັງປວງທີ່ເຫຼືອຢູ່ຈາກຊາວປະ-
 ເທດທັງປວງທີ່ໄດ້ມາຕໍ່ສູ້ເຢຣູຊາເລັມກໍຈະໄດ້ຂຶ້ນໄປທຸກປີເພື່ອຈະ
 ຂາບໂຫວ້ຕໍ່ໜ້າພຣະມະຫາກະສັດພຣະເຢໂຮວາແຫ່ງກອງທັບທັງ-
 ຫຼາຍແລະເພື່ອຈະໄດ້ຖືເທດສະການປຸກຕູບຢູ່. ¹⁷ແລະຢູ່ມາຄອບຄົວ
 ໃດຈາກແຜ່ນດິນໂລກທີ່ບໍ່ຂຶ້ນໄປເຢຣູຊາເລັມ ເພື່ອຂາບໂຫວ້ຕໍ່ໜ້າ
 ພຣະມະຫາກະສັດພຣະເຢໂຮວາແຫ່ງກອງທັບທັງຫຼາຍຝົນຈະບໍ່ຕົກ
 ເທິງຄອບຄົວນັ້ນ. ¹⁸ແລະຖ້າຄອບຄົວເອຍິບຊຶ່ງຂາດຝົນແລ້ວບໍ່ຂຶ້ນ
 ໄປແລະບໍ່ມາເຂົາຈະຖືກໂຮຄາໄຟທີ່ພຣະເຢໂຮວາຈະໃຊ້ຖືກຊາວ
 ປະເທດທັງຫຼາຍທີ່ບໍ່ຂຶ້ນໄປຖືເທດສະການປຸກຕູບຢູ່ທັງຫຼາຍ. ¹⁹ອັນ
 ນີ້ຈະເປັນໂທດບາບຂອງຊາວເອຍິບ ແລະ ໂທດບາບຂອງຊາວປະ-
 ເທດທັງປວງທີ່ບໍ່ຂຶ້ນໄປຖືເທດສະການປຸກຕູບຢູ່ທັງຫຼາຍນັ້ນ. ²⁰ໃນ
 ວັນນັ້ນເທິງໜ້າກະດິງຂອງມ້າທັງຫຼາຍເຂົາຈະຄວັດວ່າ “ຄວາມ
 ບໍລິສຸດສຳລັບພຣະເຢໂຮວາ” ແລະໝໍ້ໃຫຍ່ທັງຫຼາຍໃນວິຫານຂອງ
 ພຣະເຢໂຮວາຈະເປັນຄືຊາມທັງຫຼາຍຕໍ່ໜ້າແທ່ນບູຊາ.

ບໍ່ມີຜູ້ໃດຈະໃຫ້ເຂົາຢ້ານຕໍ່ໄປ. ²⁹ແລະເຮົາຈະຕັ້ງຜົນລະໄມ້ຕົ້ນ
 ຫນຶ່ງທີ່ມີຊື່ສຽງໄວ້ສຳລັບເຂົາແລະເຂົາຈະບໍ່ເປັນທີ່ຍົກເອົາໄປດ້ວຍ
 ຄວາມອິດເຂົ້າໃນປະເທດແລະເຂົາຈະບໍ່ຖືກຄວາມປະຈານຂາຍ-
 ຫ້າຈາກພວກຕ່າງປະເທດຕໍ່ໄປ. ³⁰ແລະເຂົາຈະຮູ້ຈັກວ່າເຮົາແມ່ນ
 ພຣະເຢໂຮວາພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາສະຖິດຢູ່ກັບເຂົາແລະເຂົາຄືຄອບ-
 ຄົວອິດສະຣາເອນເປັນພວກຂອງເຮົາ” ພຣະອົງເຈົ້າພຣະເຢໂຮວາ
 ກ່າວດັ່ງນັ້ນ. ³¹“ແລະຝ່າຍພວກທ່ານຜູ້ເປັນຝູງແກະຂອງເຮົາຝູງ
 ແກະໃນປ່າຫຍ້າຂອງເຮົາເປັນຄົນຝ່າຍເຮົາ ເຮົາເປັນພຣະເຈົ້າຂອງ
 ພວກທ່ານ” ພຣະອົງເຈົ້າພຣະເຢໂຮວາກ່າວດັ່ງນັ້ນ.

ເອເສກຽນ 37:21-28 ²¹ແລະຈົ່ງບອກເຂົາວ່າອົງພຣະເຈົ້າ
 ພຣະເຢໂຮວາກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ “ເບິ່ງເຖິງເຮົາຈະເອົາລູກຫຼານອິດສະ
 ຣາເອນອອກມາຈາກທ່າມກາງພວກຕ່າງປະເທດບ່ອນເຂົາໄດ້ໄປ
 ນັ້ນ ແລະເຮົາຈະໂຮມເຂົາໄວ້ມາຈາກທຸກທິດແລະເຮົາຈະໃຫ້ເຂົາ
 ເຂົ້າໄປໃນແຜ່ນດິນຂອງເຂົາ. ²²ແລະເຮົາຈະໃຫ້ເຂົາເປັນພວກອັນ
 ດຽວເທິງພູທັງຫຼາຍໃນປະເທດອິດສະຣາເອນ ກະສັດອົງດຽວຈະ
 ເປັນກະສັດຂອງເຂົາທັງປວງ ແລະເຂົາຈະບໍ່ເປັນພວກສອງຄົວຕໍ່
 ໄປແລະເຂົາຈະບໍ່ແຍກຈາກກັນເປັນນະຄອນສອງຕອນ. ²³ແລະ
 ເຂົາຈະບໍ່ໃຫ້ຕົວເປັນຖ່ອຍຮ້າຍດ້ວຍຮູບພະທັງຫຼາຍກັບສິ່ງຂອງ
 ຫ້າກຽດຊັງທັງຫຼາຍກັບການຜິດລ່ວງທັງປວງຂອງເຂົາແລະເຮົາຈະ
 ຊ່ອຍເຂົາໃຫ້ພົ້ນຈາກບ່ອນຢູ່ທັງປວງທີ່ເຂົາໄດ້ເຮັດບາບນັ້ນ ແລະ
 ເຮົາຈະຊຳລະລ້າງເຂົາແລະເຂົາຈະເປັນພວກຂອງເຮົາແລະຝ່າຍ
 ເຮົາ ເຮົາຈະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາ. ²⁴ແລະຂ້າໃຊ້ຂອງເຮົາແມ່ນ
 ດາວິດຈະເປັນກະສັດຂອງເຂົາແລະຈະມີຜູ້ລ້ຽງຜູ້ດຽວສຳລັບເຂົາ
 ທັງປວງແລະເຂົາຈະທຽວໄປຕາມຂໍ້ບັງຄັບທັງຫຼາຍຂອງເຮົາ ແລະ
 ເຂົາຈະຖືຮັກສາກິດເກນຕາມກຳນົດກົດໝາຍຂອງເຮົາ. ²⁵ແລະເຂົາ
 ຈະອາໄສຢູ່ໃນປະເທດທີ່ເຮົາໄດ້ປະທານໃຫ້ແກ່ຂ້າໃຊ້ຂອງເຮົາຄື

ພຣະນິມິດ 2

8 ເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນກິນຜົນຈາກຕົ້ນໄມ້ສຳລັບຊີວິດຊຶ່ງຢູ່ໃນທີ່ສຸ
 ຂະເລີນຂອງພຣະເຈົ້າ.” “ຈົ່ງຂຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະເຈົ້າ
 ໃນຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງຊະມິນາວ່າ ‘ພຣະອົງຜູ້ຊົງເປັນຜູ້ຕົ້ນ
 9 ແລະເປັນຜູ້ປາຍ, ຜູ້ຊົງສິ້ນພຣະຊົນແລ້ວແລະກັບຄືນມາອີກ
 ໄດ້ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ, “ເຮົາຮູ້ຈັກການກະທຳຂອງເຈົ້າ ແລະຮູ້
 ວ່າພວກເຈົ້າມີຄວາມທຸກລຳບາກແລະຍາກຈົນ (ແຕ່ວ່າເຈົ້າ
 ກໍຮັ່ງມີ) ແລະຮູ້ຄວາມໝັ້ນປະໝາດຂອງຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ເວົ້າ
 ວ່າເຂົາເປັນພວກຍິວ ແລະເຂົາບໍ່ເປັນ ແຕ່ພວກເຂົາເປັນຂອງ
 10 ໂຮງທຳມະເທດສະໜາແຫ່ງຊາຕານ. ³⁰ຢ່າຊູ່ຢ້ານຄວາມທຸກ-
 ທໍລະມານທີ່ເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບນັ້ນ ເບິ່ງແມ່, ພະຍາມານຈະຈັບ
 ພວກເຈົ້າບາງຄົນຖິ້ມໃສ່ຄູກເພື່ອທົດລອງໃຈພວກເຈົ້າ ແລະ
 ພວກເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບຄວາມທຸກຍາກລຳບາກໃນລະຫວ່າງ
 ສິບວັນ ແຕ່ເຈົ້າຈົ່ງມີໃຈຊື່ສັດສຸດຈະລິດຈົນເຖິງຄວາມຕາຍ
 11 ແລ້ວເຮົາຈະເອົາມົງກຸດແຫ່ງຊີວິດໃຫ້ແກ່ເຈົ້າ. ³¹ຜູ້ໃດມີຫູ
 ຈົ່ງຟັງຂໍ້ຄວາມທີ່ພຣະວິນຍານຊົງກ່າວແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງ-
 ຫຼາຍ ຜູ້ທີ່ມີໄຂຊະນະຈະບໍ່ຖືກອັນຕະລາຍຈາກຄວາມຕາຍ
 12 ຄັ້ງທີ່ສອງ.’” “ຈົ່ງຂຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະເຈົ້າໃນຄຣິສຕະ
 ຈັກທີ່ເມືອງເປຕາໂມວ່າ ‘ພຣະອົງຜູ້ຊົງຖືພຣະແສງສອງຄົມ
 13 ນັ້ນ ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ, “ເຮົາຮູ້ຈັກການກະທຳຂອງເຈົ້າ ແລະ
 ທີ່ຢູ່ຂອງເຈົ້າ ຮູ້ວ່າທີ່ນັ້ນເປັນບັນລັງຂອງຊາຕານ ເຈົ້າຍັງຍິດ
 ຖືນາມຂອງເຮົາໄວ້ໝັ້ນ ແລະບໍ່ໄດ້ປະຕິເສດຄວາມເຊື່ອໃນ
 ເຮົາ ແມ່ນວ່າໃນເວລາທີ່ອັນຕິປາ ຜູ້ເປັນພະຍານທີ່ຊື່ສັດ
 ຂອງເຮົາ ໄດ້ຖືກຂ້າເສຍໃນຖ້າມກາງພວກເຈົ້າໃນບ່ອນທີ່
 14 ຊາຕານຢູ່ກໍຕາມ. ³⁶ແຕ່ເຮົາມີຂໍ້ທີ່ຈະຕໍ່ວ່າເຈົ້າບາງຂໍ້ ທີ່ນັ້ນ
 ມີບາງຄົນໃນພວກເຈົ້າທີ່ຖືຕາມຄຳສອນຂອງບາລາອາມ ຜູ້
 ໄດ້ສອນໃຫ້ກະສັດບາລາອາກ ກໍ່ເຫດຕໍ່ຫ້າພວກອິສະຣາເອນ
 ເພື່ອໃຫ້ເຂົາຫຼົງຜິດ ຄືໃຫ້ເຂົາກິນຂອງທີ່ໄດ້ບູຊາແກ່ພະທຽມ

ພຣະນິມິດ 2

15 ແລ້ວ ແລະໃຫ້ເຂົາລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິງ. ^໑ຢ່າງດຽວກັນ
 16 ໃນພວກເຈົ້າມີບາງຄົນທີ່ໄດ້ຖືຕາມຄຳສອນແຫ່ງພວກນິໂກ
 17 ລາຍເຕ ຊຶ່ງເຮົາເອງກຳກຽດຊັງ. ^໒ເຫດສະນັ້ນຈຶ່ງກັບໃຈເສຍ
 18 ໃໝ່ ຖ້າບໍ່ດັ່ງນັ້ນເຮົາຈະຮີບມາຫາເຈົ້າ ແລະຈະສູ້ຮົບກັບເຂົາ
 19 ເຫຼົ່ານັ້ນດ້ວຍດາບຈາກປາກຂອງເຮົາ. ^໓ຜູ້ໃດມີຫູ ຈຶ່ງຟັງຂໍ-
 20 ຄວາມທີ່ພຣະວິນຍານຊົງກ່າວແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງຫຼາຍ ເຮົາ
 21 ຈະໃຫ້ມານາ*ທີ່ເຊື່ອງໄວ້ແກ່ຜູ້ທີ່ມີໂຊຊະນະ ແລະຈະໃຫ້
 22 ຫິນຂາວແກ່ຜູ້ນັ້ນ ໃນຫິນນັ້ນມີຊີໄໝ່ຈາລຶກໄວ້ ຊຶ່ງບໍ່ມີຜູ້ໃດ
 23 ຮູ້ອກຈາກຜູ້ທີ່ຮັບເທົ່ານັ້ນ. ^໔ຈົ່ງຂຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະ
 24 ເຈົ້າໃນຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງທົວເຕຣວ່າ ‘ພຣະບຸດຂອງພຣະ
 25 ເຈົ້າ ຜູ້ຊົງມີພຣະເນດເໝືອນດັ່ງແປວໄຟ ແລະມີພຣະບາດ
 26 ເໝືອນດັ່ງທອງເຫຼືອງກ້ຽງ ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ, ^໕ເຮົາຮູ້ຈັກການ
 27 ກະທຳຂອງເຈົ້າ ຮູ້ຄວາມຮັກ, ການປະຕິບັດ, ຄວາມເຊື່ອ,
 28 ແລະຄວາມພຽນອິດທິນຂອງເຈົ້າ, ແລະການໜັກໜ່ວງຂອງ
 29 ເຈົ້າ; ຮູ້ວ່າການເບື້ອງປາຍຂອງເຈົ້າມີຫຼາຍກວ່າເບື້ອງຕົ້ນ.
 30 ^໖ແຕ່ເຮົາມີຂໍ້ທີ່ຈະຕໍ່ວ່າເຈົ້າບາງສິ່ງ ຄືເຈົ້າຍອມທົນຟັງຜູ້ຍິງ
 31 ຊື່ເຊຍເບັນ ທີ່ອ້າງຕົວເປັນຜູ້ປະກາດພຣະທຳ ຍິງນັ້ນສອນ
 32 ແລະລໍ່ລວງພວກຂ້ອຍໃຊ້ຂອງເຮົາໃຫ້ລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍ
 33 ຍິງ ແລະໃຫ້ກິນຂອງທີ່ບູຊາແກ່ພະທຽມແລ້ວ. ^໗ເຮົາໄດ້ໃຫ້
 34 ຍິງນັ້ນມີໂອກາດທີ່ຈະກັບໃຈໃໝ່ ແຕ່ນາງບໍ່ຢາກກັບໃຈຈາກ
 35 ການລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິງຂອງຕົນ. ^໘ເບິ່ງແມ່ເຮົາຈະຖືມ
 36 ຍິງນັ້ນໄວ້ເທິງປ່ອນນອນ ແລະຄົນທັງຫຼາຍທີ່ລ່ວງປະເວນິ
 37 ຜິດຊາຍຍິງກັບຍິງນັ້ນ ເຮົາຈະຖືມໄວ້ໃນຄວາມທຸກລຳບາກ
 38 ອັນໜັກ ເວັ້ນໄວ້ແຕ່ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຈະກັບໃຈເສຍໃໝ່ຈາກບັນ-
 39 ດາການກະທຳຂອງພວກເຂົາ. ^໙ຝ່າຍລູກຂອງຍິງນັ້ນ ເຮົາ
 40 ຈະປະທານໃຫ້ພວກເຂົາຕາຍເສຍ ແລະຄຣິສຕະຈັກທັງປວງ
 41 ຈະໄດ້ຮູ້ວ່າເຮົານີ້ເປັນຜູ້ຊັນນະສູດເບິ່ງຈິດໃຈ ເຮົາຈະໃຫ້

ຂຶ້ນ ໄປ ພູ ແຫ່ງ ພຣະເຢໂຮວາ ແລະ ໄປ ວິຫານ ແຫ່ງ ພຣະເຈົ້າ ຂອງ
 ຍາໂຄບ ແລະ ພຣະອົງ ຈະ ສັ່ງສອນ ພວກ ເຮົາ ໃຫ້ ຮູ້ຈັກ ຮີດຄອງທັງ-
 ຫຼາຍ ຂອງ ພຣະອົງ ແລະ ພວກ ເຮົາ ຈະ ທຽວ ໄປ ທາງ ທັງຫຼາຍ ຂອງ
 ພຣະອົງ” ເຫດວ່າພະບັນຍັດຈະອອກມາຈາກຊີໂອນແລະພຣະຄຳ
 ຂອງພຣະເຢໂຮວາຈະອອກມາຈາກເຢຣູຊາເລັມ. ³ແລະພຣະອົງ
 ຈະຕັດສິນໃນລະຫວ່າງປະເທດທັງຫຼາຍແລະຈະບອກຄວາມຍຸຕິທຳ
 ແກ່ພວກປະເທດອັນໃຫຍ່ທີ່ທ່າງໄກແລະເຂົາຈະເອົາດາບຂອງເຂົາ
 ຕີເປັນໝາກສົບແລະເອົາຫອກຕີເປັນພ້າ ປະເທດນີ້ຈະບໍ່ຍົກດາບ
 ຕໍ່ສູ້ປະເທດນັ້ນແລະເຂົາຈະບໍ່ເຝິກທັດຕົວສຳລັບການເສິກຕໍ່ໄປ.

ເອເສກຽນ 34:23-31 ²³ແລະເຮົາຈະຕັ້ງຜູ້ລ້ຽງແກະຜູ້ໜຶ່ງທີ່ຈະລ້ຽງ
 ເຂົາຄືດາວິດຜູ້ຂ້າໃຊ້ຂອງເຮົາ ຜູ້ນີ້ຈະລ້ຽງເຂົາ ຜູ້ນີ້ຈະເປັນຜູ້ລ້ຽງ
 ຂອງເຂົາ. ²⁴ແລະຝ່າຍເຮົາພຣະເຢໂຮວາເຮົາຈະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງ
 ເຂົາແລະດາວິດຂ້າໃຊ້ຂອງເຮົາຈະເປັນເຈົ້ານາຍໃນທ່າມກາງເຂົາ
 ຝ່າຍເຮົາພຣະເຢໂຮວາເຮົາໄດ້ບອກໄວ້ແລ້ວ. ²⁵ແລະເຮົາຈະຕັ້ງ
 ຄຳສັນຍາເປັນໄມຕີກັນໄວ້ກັບເຂົາ ແລະສັດຮ້າຍທັງຫຼາຍ ເຮົາຈະ
 ໃຫ້ດັບເສຍຈາກປະເທດນີ້ ແລະເຂົາຈະຢູ່ໃນປ່າດ້ວຍຄວາມປອດ
 ໄພແລະຈະນອນຫຼັບໃນດົງທັງຫຼາຍ. ²⁶ແລະເຮົາຈະຕັ້ງເຂົາໄວ້ເປັນ
 ສາຍເຫດຄວາມພອນກັບທັງປ່ອນແວດລ້ອມພູນ້ອຍຂອງເຮົາແລະ
 ເຮົາຈະໃຫ້ຝົນຕົກໃນລະດູຝົນໃຫ້ເປັນຜົນແຫ່ງຄວາມພອນ. ²⁷ແລະ
 ກົກໄມ້ໃນທົ່ງນາຈະເກີດໝາກແລະດິນຈະເກີດຜົນລະປູກແລະເຂົາ
 ຈະອາໄສຢູ່ໃນດິນຂອງເຂົາດ້ວຍຄວາມປອດໄພແລະເຂົາຈະຮູ້ຈັກ
 ວ່າເຮົາແມ່ນພຣະເຢໂຮວາເມື່ອເຮົາຈະໄດ້ໃຫ້ເຄື່ອງຜູກແອກຂອງ
 ເຂົາຂາດແລ້ວ ແລະເມື່ອເຮົາຈະໄດ້ຊ່ອຍເຂົາໃຫ້ພົ້ນຈາກເງື່ອນມີ
 ຂອງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ໄດ້ບັງຄັບເຂົາໃຫ້ເປັນທາດ. ²⁸ແລະເຂົາຈະບໍ່
 ເປັນຂອງຮີບເອົາສຳລັບພວກຕ່າງປະເທດຕໍ່ໄປແລະສັດປ່າທັງຫຼາຍ
 ຈະບໍ່ກັດກິນເຂົາຕໍ່ໄປ ແຕ່ວ່າເຂົາຈະຢູ່ດ້ວຍຄວາມປອດໄພແລະ

ຊຳລຸດນັ້ນຂຶ້ນໃໝ່ແລະເຮົາຈະກໍ່ສ້າງອີກເໝືອນດັ່ງໃນຄາວບູຮານ.
12 ເພື່ອເຂົາຈະມີໄວ້ຍັງສິ່ງທີ່ເຫຼືອຢູ່ແຕ່ເອດອມກັບຊາວປະເທດທັງ
ປວງທີ່ຮ້ອງອອກນາມຊື່ຂອງເຮົາ” ພຣະເຢໂຮວາທີ່ກະທຳການນັ້ນ
ໄດ້ກ່າວດັ່ງນັ້ນ. 13 ພຣະເຢໂຮວາກ່າວວ່າ “ເບິ່ງເຖິດວັນເວລາກໍ່ມາ
ເຖິງເມື່ອຄົນທີ່ໂຖນາຈະທັນຄົນທີ່ກ່ຽວເຂົ້າແລະຄົນທີ່ຢຽບໝາກອາ
ງຸ່ນຈະທັນຄົນທີ່ຫວ່ານກ້າແລະນ້ຳອາງຸ່ນໃໝ່ຈະໄຫຼລົງຈາກພູທັງ-
ຫຼາຍແລະພູທັງປວງຈະເປື້ອຍລົງ.” 14 ແລະເຮົາຈະໃຫ້ຄົນຂ້າທາດ
ທັງຫຼາຍຈາກພວກຂອງເຮົາພວກອິດສະຣາເອນຄົນມາອີກແລະເຂົາ
ຈະກໍ່ສ້າງເມືອງທີ່ຊຳລຸດທັງຫຼາຍແລະຈະຢູ່ທີ່ນັ້ນ ເຂົາຈະປູກສວນ
ອາງຸ່ນແລະກິນນ້ຳອາງຸ່ນນັ້ນ ເຂົາຈະປູກສວນທັງຫຼາຍແລະກິນຜົນ-
ລະປູກຈາກສວນນັ້ນ. 15 ແລະເຮົາຈະປູກເຂົ້າເທິງດິນຂອງເຂົາແລະ
ເຂົາຈະບໍ່ເປັນທີ່ກິນອີກຈາກດິນຂອງເຂົາທີ່ເຮົາໄດ້ປະທານໃຫ້ແກ່
ເຂົາ” ພຣະເຢໂຮວາພຣະເຈົ້າຂອງເຈົ້າກ່າວດັ່ງນັ້ນ.

ເອຊາຢາ 11:6-9 6 ໝາໄນຈະອາໄສຢູ່ນຳລູກແກະແລະເສືອດາວ
ຈະນອນຢູ່ນຳລູກແບ້ ລູກງົວກັບລູກສິງກັບສັດອ້ວນພິຈະຢູ່ນຳກັນ
ແລະເດັກນ້ອຍຈະນຳສັດນັ້ນໄປ. 7 ງົວຕົວແມ່ຈະກິນຫຍ້າດ້ວຍກັນ
ກັບພິຕົວແມ່ ລູກສັດນັ້ນຈະນອນຕິດກັນແລະສິງຈະກິນເໝືອງຄື
ງົວ. 8 ເດັກນ້ອຍທີ່ກິນນົມຈະຫຼິ້ນເທິງຮູຮ້າຍແລະເດັກນ້ອຍທີ່ຢ່າ
ນົມແລ້ວຈະຢຽດມີຈິກຮູຮ້າຍ. 9 ເຂົາຈະບໍ່ເຮັດຜິດແລະຈະບໍ່ທຳ-
ລາຍສິ່ງໃດຢູ່ພູບໍລິສຸດຂອງເຮົາທົ່ວໄປ ເຫດວ່າແຜ່ນດິນຈະເຕັມ
ດ້ວຍຄວາມຮູ້ຈັກພຣະເຢໂຮວາຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຖ້ວມພື້ນນ້ຳທະເລ.

ມີກາ 4:1-3 1 ແລະຢູ່ມາ ໃນຄາວທີ່ສຸດພູແຫ່ງວິຫານຂອງ
ພຣະເຢໂຮວາຈະຕັ້ງຢູ່ເທິງຍອດພູທັງຫຼາຍແລະຈະສູງກວ່າພູນ້ອຍ
ທັງຫຼາຍແລະຊາວປະເທດທັງຫຼາຍຈະໄປໂຮມຢູ່ທີ່ນັ້ນ. 2 ແລະພວກ
ຕ່າງປະເທດທັງຫຼາຍຈະໄປແລະກ່າວວ່າ “ຈິ່ງມາແລະຈິ່ງພາກັນ

ລາງວັນ ແກ່ເຈົ້າທັງຫຼາຍທຸກຄົນຕາມການກະທຳຂອງຕົນ.
24 “ແຕ່ພວກເຈົ້າແລະຄົນອື່ນທີ່ຍັງເຫຼືອຢູ່ທີ່ເມືອງທົວເຕຣາ ຄື
ຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ຖືຄຳສອນນີ້ ແລະບໍ່ຮູ້ຈັກສິ່ງທີ່ເຂົາເອີ້ນວ່າຄວາມ
25 ເລິກລັບຂອງຊາຕານນັ້ນ ເຮົາຂໍບອກວ່າເຮົາບໍ່ເອົາພາລະ
ອິ່ນໃດວາງໃສ່ພວກເຈົ້າ. “ແຕ່ສິ່ງທີ່ເຈົ້າທັງຫຼາຍມີຢູ່ແລ້ວ
26 ນັ້ນ ຈິ່ງຍິດຖືໄວ້ໃຫ້ພົ້ນຈົນກວ່າເຮົາຈະມາ. “ຜູ້ທີ່ມີໄຊຊະ-
ນະແລະຖືຮັກສາກິດຈະການຂອງເຮົາໄວ້ຈົນເຖິງທີ່ສຸດ ເຮົາ
27 ຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນມີອຳນາດປົກຄອງບັນດາປະຊາຊາດ: 28 ແລະ
ຜູ້ນັ້ນຈະບັງຄັບບັນຊາເຂົາດ້ວຍຄ້ອນເຫຼັກ ເໝືອນດັ່ງຊ່າງ
ໝໍທຳລາຍໝໍດິນໃຫ້ແຕກໝຸ່ນເສຍ ຕາມທີ່ເຮົານີ້ໄດ້ຮັບອຳ-
29 ນາດຈາກພຣະບິດາຂອງເຮົາເໝືອນກັນ. “ແລະເຮົາຈະປະ-
ທານດາວຮຸ່ງອະລຸນໃຫ້ແກ່ຜູ້ນັ້ນ. “ຜູ້ໃດມີຫູ ຈິ່ງຟັງຂໍຄວາມ
ທີ່ພຣະວິນຍານຊົງກ່າວແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງຫຼາຍ.”

2:17 “ນານາ” ຄືອາຫານທີ່ບໍ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ພວກອິສະຣາເອນໄດ້ຮັບກິນ
ຂະນະເຂົາເຈົ້າເດີນທາງໄປນາທີ່ຖິ້ມທຸລະກິນດານຫຼັງຈາກການອົບພະຍົບມາ
ຈາກປະເທດເອຢິບ ນານາມີສີຂາວ ມີຮູບເໝືອນເມັດຟິດ ແລະມີອິດເໝືອນເຂົ້າ-
ໝົມແຜ່ນປະສົມນ້ຳເຜິ້ງ.

ບົດທີ 3

1 “ຈິ່ງຂຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະເຈົ້າ ໃນຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງ
ຊາເດວ່າ ‘ພຣະອົງຜູ້ຊົງມີພຣະວິນຍານທັງເຈັດຂອງພຣະ
ເຈົ້າ ແລະຊົງມີດາວທັງເຈັດດວງນັ້ນ ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ “ເຮົາ
ຮູ້ຈັກການກະທຳຂອງເຈົ້າ ເຈົ້າຜູ້ຊື່ວ່າມີຊີວິດຢູ່ ແຕ່ວ່າເຈົ້າ
2 ຕາຍເສຍແລ້ວ. ‘ເຈົ້າຈິ່ງຕື່ນຂຶ້ນແລະເຊີດຊູສ່ວນທີ່ເຫຼືອ ຊຶ່ງ
ໃກ້ຈະຕາຍແລ້ວນັ້ນ ໃຫ້ແຂງແຮງຂຶ້ນ ເພາະວ່າເຮົາບໍ່ພົບ
3 ການກະທຳຂອງເຈົ້າສຳເລັດດີຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້າ. 4 ເຫດ
ສະນັ້ນເຈົ້າຈິ່ງຈຳໄວ້ວ່າເຈົ້າໄດ້ຮັບແລະໄດ້ຍິນຢ່າງໃດ ຈິ່ງຖື

ພຣະນິມິດ 3

ຮັກສາແລະກັບໃຈເສຍໃໝ່ ຖ້າເຈົ້າບໍ່ຕື່ນຂຶ້ນ ເຮົາຈະມາຫາ
 4 ເຈົ້າເໝືອນດັ່ງຂະໂມຍ ແລະເຈົ້າຈະບໍ່ຮູ້ວ່າຍາມໃດເຮົາຈະ
 ມາຫາເຈົ້າ. “ແຕ່ວ່າໃນເມືອງຊາເດເຈົ້າກໍຍັງມີຄົນຈຳນວນ
 ຫນ້ອຍທີ່ບໍ່ໄດ້ເຮັດເສື້ອຜ້າຂອງຕົນເປື້ອນເປີ ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຈະ
 5 ນຸ່ງເຄື່ອງຂາວຢ່າງໄປກັບເຮົາ ເພາະເຂົາເປັນຄົນສົມຄວນຢູ່
 ແລ້ວ. “ຜູ້ທີ່ມີໄຊຊະນະ ຜູ້ນັ້ນຈະຫ້າມເຄື່ອງຂາວແລະເຮົາຈະ
 ບໍ່ລຶບຊື່ຂອງຜູ້ນັ້ນອອກເສຍຈາກທະບຽນແຫ່ງຊີວິດຈັກເທື່ອ
 6 ແຕ່ ເຮົາ ຈະຮັບຮອງຊື່ຂອງຜູ້ນັ້ນ ຕໍ່ພຣະພັກພຣະບິດາຂອງ
 ເຮົາ ແລະຕໍ່ໜ້າຝູງເທວະດາຂອງພຣະອົງ. “ຜູ້ໃດມີຫູ ຈົ່ງຟັງ
 ຂໍ້ຄວາມທີ່ພຣະວິນຍານ ຊົງກ່າວ ແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງຫຼາຍ.”
 7 “ຈົ່ງຂຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະເຈົ້າ ໃນ ຄຣິສຕະຈັກທີ່ ເມືອງ
 ຟິລາເດັນເຟຍວ່າ ‘ພຣະອົງຜູ້ບໍລິສຸດ, ຜູ້ສັດທ່ຽງຈິງ, ຜູ້ຖືລູກ
 ກະແຈຂອງດາວິດ, ຜູ້ຊົງໄຂແລ້ວຈະບໍ່ມີຜູ້ໃດອັດ, ຜູ້ຊົງອັດ
 8 ແລ້ວຈະບໍ່ມີຜູ້ໃດໄຂ, ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ, “ເຮົາຮູ້ຈັກການ
 ກະທຳຂອງເຈົ້າ ເບິ່ງແມ, ເຮົາໄດ້ໃຫ້ມີປະຕູໄຂຢູ່ຕໍ່ໜ້າເຈົ້າ
 ຊຶ່ງບໍ່ມີຜູ້ໃດອັດໄດ້ ເຮົາຮູ້ວ່າເຈົ້າມີກຳລັງພຽງເລັກນ້ອຍ ແຕ່
 ກໍຍັງໄດ້ຖືຮັກສາພຣະຄຳຂອງເຮົາແລະບໍ່ໄດ້ປະຕິເສດນາມ
 9 ຂອງເຮົາ. “ເບິ່ງແມ, ເຮົາຈະໃຫ້ພັກພວກຂອງໂຮງທຳມະເທດ
 ສະໜາແຫ່ງຊາຕານທີ່ຕົວະວ່າເຂົາເອງເປັນຊາດຢິວ ແຕ່ບໍ່
 ໄດ້ເປັນນັ້ນ ມາຂາບລົງແທບຕົນຂອງເຈົ້າ ແລະຈະໃຫ້ເຂົາ
 10 ຮູ້ວ່າຝ່າຍເຮົາໄດ້ຮັກເຈົ້າ. “ເພາະວ່າເຈົ້າໄດ້ຖືຮັກສາພຣະ
 ຄຳຂອງເຮົາຊຶ່ງໃຫ້ມີຄວາມພຽນອິດທິນ ຝ່າຍເຮົາຈະປ້ອງ
 ກັນເຈົ້າເໝືອນກັນໃຫ້ພົ້ນຈາກການທົດລອງທີ່ຈວນຈະມີມາ
 ທົ່ວໂລກ ເພື່ອຈະລອງໃຈຄົນທັງປວງທີ່ຢູ່ເໜືອໜ້າແຜ່ນດິນ.
 11 “ເບິ່ງແມ ເຮົາຈະມາໃນໄວ້ງນີ້ ຈົ່ງຍິດໝັ້ນຢູ່ໃນສິ່ງທີ່ເຈົ້າມີ
 12 ນັ້ນ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຜູ້ໃດຍາດຊົງເອົາມົງກຸດຂອງເຈົ້າໄປໄດ້. “ຜູ້
 ທີ່ມີໄຊຊະນະ ເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນເປັນເລົາໃນພຣະວິຫານພຣະ

ລາຊະອານາຈັກ 1000 ປີຂອງອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ
ຈະເປັນແບບໃດ?

ເສກາລີຢາ 14:8-9 ⁸ແລະຢູ່ມາໃນວັນນັ້ນມີນັ້ນແຫ່ງຊີວິດທີ່ຈະ
 ອອກມາຈາກເຢຣູຊາເລັມ ເຄິ່ງໜຶ່ງໄຫຼໄປສູ່ນັ້ນທະເລທິດຕາເວັນ-
 ອອກ ແລະ ເຄິ່ງໜຶ່ງໄຫຼໄປສູ່ນັ້ນທະເລທິດຕາເວັນຕົກ ນັ້ນ ຈະ
 ໄຫຼໃນລະດູຮ້ອນແລະໄຫຼໃນລະດູໜາວ, ⁹ແລະພຣະເຢໂຮວາຈະ
 ເປັນພຣະມະຫາກະສັດເທິງແຜ່ນດິນໂລກທົ່ວໄປ ໃນວັນນັ້ນຈະມີ
 ພຣະເຢໂຮວາອົງດຽວແລະນາມຊື່ຂອງພຣະອົງຈະເປັນອັນດຽວ.

ເຢເລມີຢາ 31:33-34 ³³ພຣະເຢໂຮວາກ່າວວ່າ “ເຫດວ່າພາຍຫຼັງ
 ວັນທັງຫຼາຍນັ້ນເຮົາຈະຕັ້ງຄຳສັນຍາໄວ້ດ້ວຍກັນກັບຄອບຄົວອິດສະ
 ຣາເອນເປັນດັ່ງນີ້ ເຮົາຈະເອົາພຣະບັນຍັດຂອງເຮົາວາງໄວ້ພາຍໃນ
 ເຂົາແລະຈະຂຽນໄວ້ທີ່ຫົວໃຈຂອງເຂົາ ເຮົາຈະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງ
 ເຂົາແລະເຂົາຈະເປັນພວກຂອງເຮົາ. ³⁴ແລະເຂົາທຸກຄົນຈະບໍ່ສອນ
 ຊາວບ້ານບໍ່ສອນພີ່ນ້ອງຂອງຕົນວ່າ “ຈົ່ງຮູ້ຈັກພຣະເຢໂຮວາ” ເຫດ
 ວ່າເຂົາທັງປວງຈະຮູ້ຈັກເຮົາຕັ້ງແຕ່ຜູ້ນ້ອຍໃນພວກນັ້ນຈົນຜູ້ໃຫຍ່”
 ພຣະເຢໂຮວາກ່າວດັ່ງນີ້ “ເຫດວ່າເຮົາຈະຍົກການອະທຳຂອງເຂົາ
 ແລະເຮົາຈະບໍ່ຈື່ການບາບຂອງເຂົາຕໍ່ໄປ”.

ເອຊາຢາ 16:5 ແລະພຣະທີ່ນັ່ງອັນໜຶ່ງຈະຕັ້ງຢູ່ດ້ວຍຄວາມດີແລະ
 ມີພຣະອົງທີ່ຈະນັ່ງຢູ່ຫັ້ນດ້ວຍຄວາມຈິງໃນເຕັ້ນອາໄສຂອງດາວິດ
 ຜູ້ນັ້ນຈະຕັດສິນແລະຊອກຫາຄວາມສັດຊື່ແລະຈະໃຫ້ຄວາມຊອບ
 ທຳມາໂດຍໄວ.

ອາໂມດ 9:11-15 ¹¹“ໃນວັນນັ້ນເຮົາຈະຍົກພຳໜັກຂອງດາວິດທີ່
 ຕົກແລ້ວໃຫ້ຕັ້ງໃໝ່ອີກ ເຮົາຈະອັດປ່ອງທັງຫຼາຍແລະຈະກໍ່ສ້າງສິ່ງ

ຮ້ອງທຸກ ຍ້ອນ ລູກ ຊາຍ ໂທນ ແລະ ເຂົາ ຈະ ມີ ຄວາມ ຂົ່ມ ໃຈ ຍ້ອນ ພຣະອົງເໝືອນດັ່ງມີຄວາມຂົ່ມໃຈຍ້ອນລູກກົກ.

ເສກາລີຢາ 13:6 ແລະເຂົາຈະຖາມເພິ່ນວ່າ “ເຈົ້າບາດມີຍ້ອນສິ່ງໃດ” ແລະເພິ່ນຈະຕອບວ່າ “ຂ້ອຍໄດ້ບາດໃນເຮືອນຂອງພວກສ່ຽວ”.

ເສກາລີຢາ 14:2-4 ² ແລະເຮົາຈະໂຮມພວກຕ່າງປະເທດທັງປວງໄວ້ຕໍ່ສູ້ເຢຣູຊາເລັມເພື່ອເຮັດເສິກ ເຂົາຈະຍິດເມືອງແລະບຸນເຮືອນທັງຫຼາຍ ແລະ ຂົ່ມຂຶ້ນ ທຳສຳເລົາ ຜູ້ຍິງທັງຫຼາຍ ແລະ ເຄິ່ງ ເມືອງ ຈະໄປເປັນທາດ ແລະລາຊະດອນທີ່ເຫຼືອຈະບໍ່ຈົບຫາຍໄປຈາກເມືອງ. ³ ແລະພຣະເຢໂຮວາຈະສະເດັດອອກໄປເຮັດເສິກຕໍ່ສູ້ຊາວປະເທດທັງຫຼາຍນັ້ນເໝືອນດັ່ງໃນວັນທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດເສິກໃນວັນເສິກສົງຄາມ. ⁴ ແລະໃນວັນນັ້ນຕົນຂອງພຣະອົງຈະຍືນຢູ່ເທິງພູກົກໝາກກອກທີ່ຢູ່ຖັດເຢຣູຊາເລັມທົດຕາເວັນອອກແລະພູກົກໝາກກອກຈະແຍກອອກທາງກາງຈາກທົດຕາເວັນອອກໄປທາງທົດຕາເວັນຕົກເປັນຮ່ອມອັນກວ້າງໃຫຍ່ ແລະເຄິ່ງພູນັ້ນຈະຖອຍໄປທາງທົດເໜືອ ແລະເຄິ່ງໜຶ່ງໄປທາງທົດໃຕ້.

ເສກາລີຢາ 14:12 ແລະຊາວປະເທດທັງປວງທີ່ຈະໄດ້ເຮັດເສິກຕໍ່ສູ້ເມືອງເຢຣູຊາເລັມພຣະເຢໂຮວາຈະຕິເຂົາດ້ວຍໂຣຄາໄຟນີ້: ເນື້ອທັງຂອງເຂົາຈະເປື້ອຍໄປທັງຍືນ ຕາຂອງເຂົາຈະເປື້ອຍໄປໃນຮູຕາ ແລະລິ້ນຂອງເຂົາຈະເປື້ອຍໄປໃນປາກ.

ພຣະນິມິດ 3

ເຈົ້າຂອງເຮົາ ແລະຜູ້ນັ້ນຈະບໍ່ອອກໄປນອກພຣະວິຫານຈັກເທື່ອ ເຮົາຈະຈາລຶກພຣະນາມແຫ່ງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາໃສ່ຕົວຜູ້ນັ້ນ ກັບທັງຊື່ມະຫານະຄອນແຫ່ງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ ຄືກຸງເຢຣູຊາເລັມໃໝ່ ຊຶ່ງລົງມາແຕ່ສະຫວັນຈາກພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ ແລະ ເຮົາຈະ ຈາລຶກນາມ ໃໝ່ຂອງເຮົາ ໃສ່ຜູ້ນັ້ນ ເໝືອນກັນ. ¹³ ຜູ້ໃດມີຫູ ຈົ່ງຟັງຂໍຄວາມທີ່ພຣະວິນຍານຊົງກ່າວແກ່ ¹⁴ ຄຣິສຕະຈັກທັງຫຼາຍ.” ¹⁵ “ຈົ່ງຂຽນໄປຍັງທູດຂອງພຣະເຈົ້າໃນຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງລາວດີເກອາວ່າ ‘ພຣະອົງຜູ້ຊົງເປັນອາແມນນັ້ນ, ຊົງເປັນພະຍານທີ່ສັດຊື່ແລະທ່ຽງທຳ, ຊົງເປັນປະຖົມເຫດແຫ່ງສິ່ງສາລະພັດຂຶ້ນພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສ້າງໄດ້ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້ວ່າ, ¹⁶ “ເຮົາຮູ້ຈັກການກະທຳຂອງເຈົ້າ ເຈົ້າບໍ່ເຢັນບໍ່ຮ້ອນ ເຮົາຢາກໃຫ້ເຈົ້າເຢັນຫຼືຮ້ອນ. ¹⁷ ເພາະເຈົ້າພຽງແຕ່ອຸ່ນໆ ບໍ່ເຢັນບໍ່ຮ້ອນ ດັ່ງນັ້ນເຮົາຈະຄາຍເຈົ້າອອກຈາກປາກຂອງເຮົາ. ¹⁸ ເພາະເຈົ້າເວົ້າວ່າ, “ຂ້ອຍຮັ່ງມີແລ້ວ, ໄດ້ຊັບສິ່ງຂອງທະວີຂຶ້ນ ຂ້ອຍບໍ່ຕ້ອງການສິ່ງໃດ” ເຈົ້າບໍ່ຮູ້ວ່າເຈົ້າເປັນຄົນທຸກໄຮ້ເຂັ້ນໃຈ, ເປັນຄົນໜ້າສົງສານ, ເປັນຄົນຂັດສົນ, ເປັນຄົນຕາບອດ ແລະເປື້ອຍກາຍຢູ່, ¹⁹ ເຫດນັ້ນເຮົາເຕືອນສະຕິເຈົ້າໃຫ້ຊື່ຄຳທີ່ຫຼອມໃຫ້ບໍລິສຸດແລ້ວຈາກເຮົາ ເພື່ອເຈົ້າຈະໄດ້ເປັນຄົນຮັ່ງມີ ແລະໃຫ້ເຈົ້າຊື່ເສື້ອຜ້າຂາວນຸ່ງຫົ່ມຕົວເພື່ອປົກປັງຄວາມລະອາຍຂອງການເປື້ອຍກາຍຂອງເຈົ້າບໍ່ໃຫ້ປາກົດ ແລະຊື່ຢາໃສ່ຕາຂອງເຈົ້າເພື່ອເຈົ້າຈະໄດ້ເຫັນ- ²⁰ ຮຸ່ງ. ²¹ ຝ່າຍເຮົາ, ເຮົາຮັກຜູ້ໃດເຮົາກໍຕິຕຽນຂຽນສອນຜູ້ນັ້ນເຫດສະນັ້ນ ຈົ່ງມີໃຈຮ້ອນຮິນແລະຕັ້ງໃຈເສຍໃໝ່. ²² ເບິ່ງແມ, ເຮົາຍືນເຄາະຢູ່ທີ່ປະຕູ ຖ້າຜູ້ໃດໄດ້ຍິນສຽງຂອງເຮົາ ແລະໄຂປະຕູ ເຮົາຈະເຂົ້າໄປຫາຜູ້ນັ້ນ ເຮົາຈະຮັບປະທານອາຫານຮ່ວມກັບຜູ້ນັ້ນ ແລະຜູ້ນັ້ນຈະຮັບປະທານອາຫານຮ່ວມກັບເຮົາ. ²³ ຜູ້ທີ່ມີໄຊຊະນະເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນນັ່ງກັບເຮົາ

ພຣະນິມິດ 4

ເທິງບັນລັງຂອງເຮົາ ເໝືອນກັບທີ່ເຮົາມີໄຊຊະນະແລ້ວ ແລະ ໄດ້ນັ່ງກັບພຣະບິດາຂອງເຮົາເທິງລາຊະບັນລັງຂອງພຣະອົງ.

22 “ຜູ້ໃດມີຫູ ຈຶ່ງຟັງຂໍ້ຄວາມທີ່ພຣະວິນຍານຊົງກ່າວແກ່ຄຣິສຕະຈັກທັງຫຼາຍ’.”

ບົດທີ 4

1 ະພາຍຫຼັງເຫດການທັງຫຼາຍນີ້ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເບິ່ງ ແລະເຫັນ ດັ່ງນີ້, ມີປະຕູໄຂຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະພຣະສຸລະສຽງທຳອິດ ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນ ຊົງກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າເໝືອນດັ່ງສຽງ ກ່າວວ່າ, “ຈົ່ງລຸກຂຶ້ນມາທີ່ນີ້ ແລະເຮົາຈະສະແດງໃຫ້ເຈົ້າເຫັນ

2 ເຫດການທີ່ຕ້ອງເກີດຂຶ້ນໃນພາຍໜ້າ.” “ໃນທັນໃດນັ້ນຂ້າ- ພະເຈົ້າໄດ້ປະກອບໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານ ແລະເບິ່ງແມ່, ມີ ລາຊະບັນລັງຕັ້ງຢູ່ໃນສະຫວັນ, ມີທ່ານອົງໜຶ່ງປະທັບຢູ່ເທິງ

3 ບັນລັງນັ້ນ. ະທ່ານຜູ້ປະທັບເທິງລາຊະບັນລັງນັ້ນມີລັກສະນະ ເໝືອນແກ້ວມະນີໂຊດແລະແກ້ວພິລາ ມີຮຸ່ງກິນນ້ຳອ້ອມ

4 ຮອບລາຊະບັນລັງນັ້ນຄ້າຍຄືແສງແກ້ວມໍລະກົດ. “ອ້ອມ ຮອບລາຊະບັນລັງນັ້ນມີບັນລັງອີກຊາວສີ່ອັນ ແລະມີຜູ້ອາ- ວຸໂສຊາວສີ່ທ່ານນຶ່ງເທິງບັນລັງເຫຼົ່ານັ້ນ ທຸກທ່ານນຶ່ງເຄື່ອງ

5 ຂາວ ແລະມີມົງກຸດທອງຄຳສວມຫົວ. “ມີພ້າແມບູຟ້າຮ້ອງ ແລະສຽງຕ່າງໆ ດັ່ງອອກມາຈາກລາຊະບັນລັງນັ້ນ ແລະມີ ໂຄມໄຟເຈັດໜ່ວຍໄຕ້ໄວ້ຕໍ່ໜ້າລາຊະບັນລັງນັ້ນ ໂຄມໄຟ

6 ເຫຼົ່ານັ້ນຄືວິນຍານທັງເຈັດຂອງພຣະເຈົ້າ. ະຢູ່ຕໍ່ໜ້າລາຊະບັນ- ລັງມີທະເລແກ້ວເໝືອນແກ້ວມະນີ ຢູ່ຖ້າມກາງແລະອ້ອມ

7 ຮອບລາຊະບັນລັງທຸກດ້ານມີສັດໂລກສີ່ໂຕ ຊຶ່ງມີຕາເຕັມທັງ ຂ້າງໜ້າແລະຂ້າງຫຼັງ. ະສັດໂຕທຶນຶ່ງເໝືອນສິງ, ໂຕທຶນອົງ ເໝືອນງົວນ້ອຍ, ໂຕທຶນສາມມີໜ້າເໝືອນມະນຸດ, ແລະຕົວທຶ

ເສພານິຍາ 1:14-18 ¹⁴ວັນອັນໃຫຍ່ຂອງພຣະເຢໂຮວາໄດ້ມາໃກ້ ແລ້ວ ວັນນັ້ນຫຍັບມາໂດຍໄວ ສຽງແຫ່ງວັນຂອງພຣະເຢໂຮວາຄົນ ໃຈກ້າຫານຈະຮ້ອງສຽງຂົມຂຶ້ນໃນທີ່ນັ້ນ. ¹⁵ເປັນວັນແຫ່ງຄວາມ ຄຽດຮ້ອນ ເປັນວັນຂັດສິນກັບຄວາມລຳຄານໃຈ ເປັນວັນແຫ່ງ ການທຳລາຍກັບສິ່ງຊຳລຸດ ເປັນວັນມົດມົວເປັນວັນເມກບົດບັງດຳ ໜາ. ¹⁶ວັນນັ້ນມີສຽງແກອັນດັງຕໍ່ສູ້ເມືອງແຂງແຮງທັງຫຼາຍແລະຕໍ່ສູ້ ປ້ອມປ້ອງກັນສູງໆ. ¹⁷ແລະເຮົາຈະໃຫ້ຄວາມຂັດສິນມາເຖິງຄົນທັງ- ຫຼາຍແລະເຂົາຈະທຽວໄປຄືຄົນຕາບອດ ເຫດວ່າເຂົາໄດ້ເຮັດບາບ ຕໍ່ສູ້ພຣະເຢໂຮວາແລະເລືອດຂອງເຂົາຈະຖອກລົງຄືຂີ້ຝຸ່ນດິນແລະ ເນື້ອເຂົາຈະກາຍເປັນຄືອາຈິມ. ¹⁸ເງິນຄຳຂອງເຂົາຈະຊ່ອຍເຂົາ ບໍ່ໄດ້ໃນວັນແຫ່ງຄວາມຄຽດຮ້ອນຂອງພຣະເຢໂຮວາ ແລະດ້ວຍ ໄຟແຫ່ງຄວາມຫວງແຫນຂອງພຣະອົງບັນດາປະເທດຈະໄໝ້ເສຍ ເຫດວ່າພຣະອົງຈະຈູດ ແມ່ນແລ້ວຈະທຳລາຍຊາວປະເທດທັງປວງ ຢ່າງໄວວາ.

ເສພານິຍາ 3:8 ພຣະເຢໂຮວາກ່າວວ່າ “ເຫດສະນັ້ນຈຶ່ງຄອຍຖ້າ ເຮົາຈົນວັນທີ່ເຮົາໄດ້ລຸກຂຶ້ນ ຈຶ່ງຈັບເອົາເຂົ້າຂອງເຫດວ່າເຮົາໄດ້ ໝາຍໃຈຈະໂຮມພວກຕ່າງປະເທດໄວ້ ຈະໃຫ້ລາຊະອານາຈັກທັງ- ຫຼາຍມາໂຮມກັນ ຈຶ່ງໃຫ້ຄວາມເຄືອງໃຈຂອງເຮົາຖອກໃສ່ເທິງເຂົາ ກັບຄວາມຄຽດອັນເຜົາຮ້ອນຂອງເຮົາ ເຫດວ່າບັນດາແຜ່ນດິນໂລກ ຈະໄໝ້ໃນໄຟແຫ່ງຄວາມຫວງແຫນຂອງເຮົາ.”

ເສກາລິຍາ 12:9-10 ⁹ແລະຢູ່ມາໃນວັນນັ້ນເຮົາຈະຊອກຫາທຳ- ລາຍພວກຕ່າງປະເທດທັງປວງທີ່ມາຕໍ່ສູ້ເຢຣູຊາເລັມ. ¹⁰ແລະເຮົາ ຈະຖອກວິນຍານແຫ່ງພຣະຄຸນ ແລະການອ້ອນວອນເທິງຄອບຄົວ ດາວິດເທິງຊາວເມືອງເຢຣູຊາເລັມ ແລະເຂົາຈະຫຼຽວເບິ່ງເຮົາຜູ້ທີ່ ເຂົາໄດ້ແທງແລ້ວ ແລະເຂົາຈະຮ້ອງທຸກຍ້ອນພຣະອົງເໝືອນດັ່ງ

ຂອງພຣະອົງລົງໄປທີ່ນັ້ນ. ¹²ພວກຕ່າງປະເທດຈຶ່ງຕື່ນ ແລະຂຶ້ນໄປ
 ຮ່ວມ ໂຢຊາຟາດ ເຫດວ່າເຮົາຈະນັ່ງທີ່ນັ້ນຈຶ່ງຕັດສິນພວກຕ່າງປະ-
 ເທດທັງປວງຈາກທົ່ວທຸກບ່ອນ. ¹³ຈຶ່ງເອົາເຫຼັກກ່ຽວໄປກ່ຽວເຫດວ່າ
 ເຂົ້ານາສຸກແລ້ວ ຈຶ່ງລົງໄປເຫດວ່າທົບທຶນເຕັງໝາກອາງຸ່ນກໍເຕັມ
 ແລ້ວ ທົບທັງຫຼາຍກໍລົ້ນແລ້ວເຫດວ່າຄວາມອະທຳຂອງເຂົາມີຫຼວງ-
 ຫຼາຍ. ¹⁴ຝູງຄົນຫຼາຍ, ຝູງຄົນຈຳນວນຫຼາຍໃນຮ່ອມແຫ່ງການຕັດສິນ
 ເຫດວ່າວັນຂອງພຣະເຢໂຮວາມາໃກ້ແລ້ວໃນຮ່ອມແຫ່ງການຕັດ-
 ສິນ. ¹⁵ຕາເວັນກັບເດືອນຈະມືດມົວໄປແລະດາວທັງຫຼາຍຈະບໍ່ສ່ອງ
 ແຈ້ງ. ¹⁶ແລະພຣະເຢໂຮວາຈະຮ້ອງທະນາດຈາກຊີໂອນແລະຈາກ
 ເຢລູຊາເລມພຣະອົງຈະເບິ່ງສູງຮ້ອງແລະພ້າທັງຫຼາຍກັບແຜ່ນດິນ
 ໂລກຈະຫວັ່ນໄຫວ ແລະພຣະເຢໂຮວາຈະເປັນບ່ອນທີ່ເພິ່ງສຳລັບ
 ພວກຂອງພຣະອົງ ແລະຈະເປັນທີ່ເພິ່ງຂອງພວກລູກຫຼານອິດສະ
 ຣາເອນ. ¹⁷ແລະພວກທ່ານຈະຮູ້ຈັກວ່າຝ່າຍເຮົາຄືພຣະເຢໂຮວາ
 ເຮົາແມ່ນພຣະເຈົ້າຂອງພວກທ່ານ ຜູ້ສະຖິດຢູ່ຊີໂອນພູບໍລິສຸດຂອງ
 ເຮົາ ແລະເຢລູຊາເລັມ ຈະເປັນເມືອງບໍລິສຸດ ແລະຄົນແຂກທັງຫຼາຍ
 ຈະບໍ່ກາຍໄປໃນເມືອງນັ້ນອີກຕໍ່ໄປ.

ມັກາ 5:10-15 ¹⁰ພຣະເຢໂຮວາກ່າວວ່າ “ແລະຢູ່ມາໃນວັນນັ້ນເຮົາ
 ຈະກຳຈັດມ້າຂອງເຈົ້າຈາກທ່າມກາງເຈົ້າ ແລະເຮົາຈະທຳລາຍລົດ
 ທັງຫຼາຍຂອງເຈົ້າ. ¹¹ເຮົາຈະທຳລາຍເມືອງທັງຫຼາຍໃນປະເທດເຈົ້າ
 ແລະຈະມ້າງຄ້າຍອັນເຂັ້ມແຂງທັງປວງຂອງເຈົ້າ. ¹²ເຮົາຈະທຳລາຍ
 ວິຊາອາຄົມຈາກມືຂອງເຈົ້າແລະເຈົ້າຈະບໍ່ມີໝໍ້ຜີອີກຕໍ່ໄປ. ¹³ເຮົາຈະ
 ທຳລາຍຮູບຄວັດກັບຮູບຄົນທັງຫຼາຍຈາກທ່າມກາງເຈົ້າເພື່ອເຈົ້າຈະບໍ່
 ຂາບໄຫວສິ່ງທີ່ມີຂອງເຈົ້າໄດ້ສ້າງນັ້ນອີກ. ¹⁴ແລະຮູບພະຍິງທັງຫຼາຍ
 ຂອງເຈົ້າເຮົາຈະກິນຈາກທ່າມກາງເຈົ້າແລະເຮົາຈະທຳລາຍເມືອງທັງ-
 ຫຼາຍຂອງເຈົ້າ. ¹⁵ເຮົາຈະແກ້ແຄ້ນພວກຕ່າງປະເທດດ້ວຍຄວາມຄຽດ
 ແລະດ້ວຍຄວາມໂກດຮ້າຍຢ່າງທີ່ເຂົາບໍ່ເຄີຍໄດ້ຍິນຂ່າວຈັກເທື່ອ.

ພຣະນິມິດ 5

8 ສີເໝືອນນົກອິນຊີກຳລັງບິນ. “ສັດທັງສີ່ໂຕ ທຸກໂຕມີປີກຫົກ
 ປີກ ແລະຂ້າງໃນເຕັມໄປດ້ວຍຕາ ສັດເຫຼົ່ານັ້ນຮ້ອງຕະຫຼອດ
 ເວັນຕະຫຼອດຄືນ ບໍ່ຢຸດບໍ່ເຊົາວ່າ, “ບໍລິສຸດ, ບໍລິສຸດ, ບໍລິສຸດ
 ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບສູງສຸດ, ຜູ້ຊົງດຳລົງ
 ຢູ່ໃນອະດີດ, ຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ, ແລະຜູ້ຈະສະເດັດ
 9 ມາ.” ¹⁰ແລະເວລາສັດເຫຼົ່ານັ້ນຖວາຍຄຳສັນລະເສີນ, ຖວາຍ
 ພຣະກຽດ, ແລະໂມທະນາພຣະຄຸນແດ່ພຣະອົງ, ຜູ້ປະທັບ
 ເທິງລາຊະບັນລັງ, ຜູ້ຊົງມີພຣະຊົນດຳລົງຢູ່ຕະຫຼອດໄປເປັນ-
 10 ນິດເມື່ອໃດ, ¹¹ເມື່ອນັ້ນບັນດາຜູ້ອາວຸໂສຊາວສີ່ທ່ານກໍຂາບ
 ລົງຖວາຍບັງຄົມພຣະອົງຜູ້ປະທັບເທິງລາຊະບັນລັງນັ້ນ ນະ-
 ມັດສະການພຣະອົງ ຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່ຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ
 ແລ້ວຖອດມົງກຸດອອກວາງລົງຕໍ່ໜ້າລາຊະບັນລັງຮ້ອງວ່າ,
 11 ¹²“ຂ້າແດ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະອົງຊົງສົມຄວນທີ່ຈະໄດ້ຮັບ
 ຄຳສັນລະເສີນ, ພຣະກຽດ, ແລະລິດເດດ ເພາະວ່າພຣະອົງ
 ໄດ້ຊົງສ້າງສັບພະສິ່ງທັງປວງ ແລະສັບພະສິ່ງທັງປວງນັ້ນກໍຊົງ
 ສ້າງຂຶ້ນແລ້ວແລະດຳລົງຢູ່ຕາມຊອບພຣະໄທພຣະອົງ.”

ບົດທີ 5

1 ¹ໃນພຣະທັດເບື້ອງຂວາຂອງພຣະອົງ, ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງພຣະ
 ລາຊະບັນລັງນັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນໜັງສືມ້ວນໜຶ່ງຂຽນໄວ້
 2 ທັງຂ້າງໃນແລະຂ້າງນອກ ຕິຕາປະທັບໄວ້ເຈັດດວງ. “ແລະ
 ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນ ເທວະດາຜູ້ມີລິດ ຕົນໜຶ່ງປະກາດດ້ວຍ
 3 ສູງອັນດັງວ່າ, “ຜູ້ໃດໜຶ່ງເປັນຜູ້ສົມຄວນຈະແກະຕາປະທັບ
 ແລະມາຍມ້ວນໜັງສືມ້ວນນີ້ອອກ?” ⁴ບໍ່ມີຜູ້ໃດໃນສະຫວັນ,
 4 ເທິງແຜ່ນດິນ ໂລກ, ຫຼືໃຕ້ແຜ່ນດິນກໍດີ ທີ່ສາມາດມາຍໜັງສື
 ມ້ວນນັ້ນອອກ ຫຼືເບິ່ງໜັງສືນັ້ນໄດ້. “ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮ້ອງໄຫ້

ພຣະນິມິດ 5

5 ຮຳໂຮຫຼາຍ ເພາະບໍ່ມີຜູ້ໃດສົມຄວນຈະມາຍແລະອ່ານທັງສີ
 ນັ້ນຫຼືເບິ່ງໄດ້. “ແລ້ວມີຜູ້ໜຶ່ງໃນພວກອາວຸໂສນັ້ນບອກຂ້າພະ-
 ເຈົ້າວ່າ, “ຢ່າຮ້ອງໄທ້ ເບິ່ງແມ່, ສິ່ງແຫ່ງຕະກຸນຢູດາ, ໜີ້ແໜງ
 ແຫ່ງເຊື້ອສາຍຂອງດາວິດ ໄດ້ໄຊຊະນະແລ້ວ ຈຶ່ງສາມາດ
 ແກະຕາປະທັບທັງເຈັດ ແລະມາຍທັງສີມ້ວນນັ້ນອອກໄດ້.
 6 “ໃນລະຫວ່າງລາຊະບັນລັງກັບສັດທັງສີ ແລະໃນຖ້າມກາງ
 ພວກອາວຸໂສເຫຼົ່ານັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນພຣະເມສານ້ອຍ
 ປະທັບຢືນຢູ່ ເໝືອນຖືກຂ້າເພື່ອບູຊາແລ້ວ ພຣະເມສານ້ອຍ
 ນັ້ນມີເຂົາເຈັດອັນ, ມີຕາເຈັດໜ່ວຍຊຶ່ງເປັນວິນຍານທັງເຈັດ
 7 ຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຊົງໃຊ້ອອກໄປທົ່ວແຜ່ນດິນໂລກ.” ແລະພຣະ
 ເມສານ້ອຍນັ້ນ ໄດ້ເຂົ້າມາຮັບທັງສີມ້ວນນັ້ນ ຈາກພຣະທັດ
 ເບື້ອງຂວາຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງລາຊະບັນລັງນັ້ນ.
 8 “ເມື່ອພຣະອົງຊົງຮັບທັງສີມ້ວນນັ້ນແລ້ວ ສັດທັງສີກັບພວກ
 ອາວຸໂສຊາວສີ່ທ່ານນັ້ນກໍຂາບລົງຖວາຍບັງຄົມພຣະເມສາ
 ນ້ອຍ ທຸກທ່ານຖືພິນແລະຂັນຄຳເຕັມດ້ວຍເຄື່ອງຫອມຊຶ່ງ
 9 ເປັນຄຳໄຫວ້ວອນຂອງໄພ່ພິນທັງປວງຂອງພຣະເຈົ້າ. “ເຂົາ
 ໄດ້ຮ້ອງເພງໃໝ່ວ່າ, “ພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ສົມຄວນຈະຊົງຮັບ
 ມ້ວນທັງສີແລະແກະຕາມ້ວນທັງສີອອກ ເພາະວ່າພຣະອົງ
 ຊົງຖືກຂ້າເພື່ອບູຊາແລ້ວ ແລະດ້ວຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະ
 ອົງນັ້ນ ພຣະອົງໄດ້ຊົງໄຖ່ເຮົາທັງຫຼາຍຈາກທຸກເຜົ່າ ທຸກພາ-
 10 ສາ ທຸກຊາດ ແລະທຸກປະເທດ ໃຫ້ໄປເຖິງພຣະເຈົ້າ. “ພຣະ
 ອົງໄດ້ຊົງບັນດານໃຫ້ພວກເຮົາເປັນກະສັດແລະເປັນປະໂລ-
 ຫິດແຫ່ງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ: ແລະພວກເຮົາຈະໄດ້ປົກຄອງ
 11 ແຜ່ນດິນໂລກ.” “ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຫຼົງເບິ່ງ ແລະໄດ້ຍິນ
 ສຽງເທວະດາ ເປັນຈຳນວນຫຼວງຫຼາຍນັບເປັນໂກດໆ ແສນໆ
 ຊຶ່ງຢູ່ອ້ອມຮອບພຣະລາຊະບັນລັງ, ຮອບສັດ, ແລະຮອບຜູ້
 12 ອາວຸໂສທັງຫຼາຍນັ້ນ. “ຮ້ອງສຽງດັງວ່າ, “ພຣະເມສານ້ອຍຜູ້

ຈະເຂົ້າຊຳລະຕັດສິນກັບ ເນື້ອໜັງທຸກຢ່າງດ້ວຍໄຟ ແລະດ້ວຍດາບ
 ຂອງພຣະອົງ ແລະຄົນທີ່ພຣະເຢໂຮວາ ຈະປະທານຊີວິດກໍຈະມີ
 ຫຼາຍຄົນແທ້.

ເອຊາຢາ 63:1-6 ຜູ້ນີ້ທີ່ມາຈາກປະເທດເອດອມຈາກເມືອງໂບດ
 ເຊຣາຖືເສື້ອຜ້າສີແດງຜູ້ນີ້ມີຍິດສັກງາມ ໃນເສື້ອຜ້າທີ່ທຽວໄປດ້ວຍ
 ລິດເດດອັນໃຫຍ່ຂອງຕົນແມ່ນຜູ້ໃດ? ແມ່ນເຮົາຜູ້ກ່າວດ້ວຍຄວາມ
 ຊອບທຳ ຜູ້ມີລິດເດດຊ່ອຍໃຫ້ພົ້ນໄດ້. ²ເຫດໃດເສື້ອຜ້າຂອງທ່ານ
 ມີສີແດງແລະເປັນຄືເສື້ອຜ້າຂອງຄົນທີ່ຢຽບຫົບນ້ຳອາກຸ່ນ? ³ເຮົາໄດ້
 ຢຽບຫົບເຕັງນ້ຳອາກຸ່ນແຕ່ຜູ້ດຽວ ແລະພວກຕ່າງປະເທດບໍ່ມີຄົນດຽວ
 ໄດ້ຢູ່ຝ່າຍເຮົາ ແລະເຮົາໄດ້ຢຽບເຂົາດ້ວຍຄວາມຄຽດຂອງເຮົາ ແລະ
 ເຮົາໄດ້ທັບເຂົາໄວ້ດ້ວຍຄວາມຄຽດອັນເຜົາຮ້ອນຂອງເຮົາ ແລະ
 ເລືອດຂອງເຂົາໄດ້ຊິດອອກຖືກເສື້ອຜ້າຂອງເຮົາ ແລະເຮົາຈະໄດ້ໃຫ້
 ເສື້ອຜ້າທັງປວງນັ້ນເປື້ອນເປີໄປ. ⁴ເຫດວ່າວັນຕອບແທນໄດ້ຢູ່ໃນໃຈ
 ເຮົາ ແລະປີຂອງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ເຮົາໄດ້ໄຖ່ແລ້ວກໍໄດ້ມາແລ້ວ. ⁵ເຮົາ
 ໄດ້ເບິ່ງແລະບໍ່ມີຄວາມຊົດຊ່ອຍ ແລະເຮົາໄດ້ປະຫຼາດໃຈຍ້ອນບໍ່ມີຜູ້
 ໃດທີ່ໄດ້ຄຳຊູເຮົາ ແລະແຂນຂອງເຮົາໄດ້ຊ່ອຍເຮົາແລະຄວາມຄຽດ
 ຮ້ອນຂອງເຮົາໄດ້ຄຳຊູເຮົາ. ⁶ແລະເຮົາໄດ້ຢຽບຍຳພວກຕ່າງປະເທດ
 ໃນຄວາມຄຽດຂອງເຮົາ ແລະໄດ້ໃຫ້ເຂົາເມົາມົວໄປໃນຄວາມຄຽດ
 ຮ້ອນຂອງເຮົາແລະເລືອດຂອງເຂົານັ້ນເຮົາໄດ້ໃຫ້ໄຫຼລົງທີ່ດິນ.

ໂຢເອນ 3:9-17 ⁹ຈຶ່ງປ່າວປະກາດຄວາມນີ້ໃນທ່າມກາງພວກຕ່າງ-
 ປະເທດ ຈຶ່ງຈັດແຈງການເສີກ ຈຶ່ງປຸກຄົນແຮງທັງຫຼາຍໃຫ້ຕື່ນໃຫ້
 ທະຫານທັງປວງຫຍັບຂຶ້ນມາໃກ້ເຖິນ. ¹⁰ຈຶ່ງເອົາໝາກສົບຂອງຕົນຕີ
 ເປັນດາບ ແລະຈຶ່ງເອົາເຫຼັກກ່ຽວຕີເປັນຫອກ ຄົນອ່ອນແຮງຈຶ່ງກ່າວ
 ວ່າ “ຂ້ອຍມີແຮງ”. ¹¹ຊາວປະເທດທັງປວງຈຶ່ງແລ່ນມາຈາກທົ່ວທຸກ
 ບ່ອນແລະຈຶ່ງໂຮມກັນ: ໂອພຣະເຢໂຮວາ ໃຫ້ຄົນແຂງແຮງທັງຫຼາຍ

ເວລາອົງພຣະເຢຊູຄຣິດຈະມາຕັ້ງ ລາຊະອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ເທິງແຜ່ນດິນໂລກນີ້ຈະເປັນແບບໃດ?

2 ເທຊະໂລນິກ 1:7-9 ⁷ແລະທີ່ຈະຊົງໄຜດໃຫ້ເຈົ້າທັງຫຼາຍຜູ້ຖືກຄວາມ ຍາກລຳບາກນັ້ນ ໄດ້ຮັບຄວາມ ບັນເທົາດ້ວຍກັນກັບພວກເຮົາ ເມື່ອເວລາພຣະເຢຊູເຈົ້າຈະຊົງປາກົດຈາກພ້າສະຫວັນພ້ອມດ້ວຍໝູ່ເທວະດາຕົນມີລິດຂອງພຣະອົງ, ⁸ໃນແປວໄຟອັນຮ້ອນກ້າເພື່ອຈະລົງໂທດຕອບແທນຄົນທັງປວງທີ່ບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ ແລະແກ່ຄົນທີ່ບໍ່ຍອມ ເຊື່ອຟັງຂ່າວປະເສີດ ເລື່ອງພຣະເຢຊູຄຣິດ ເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ. ⁹ຄົນພວກນັ້ນຈະໄດ້ຖືກໂທດຄືຄວາມວິນາດຈົບຫາຍເປັນນິດ ແລະ ແຍກຫ່າງ ຈາກພຣະພັກ ຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະ ຈາກລິດທານຸພາບອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ.

ຢູດາ 14-15 ¹⁴ດ້ວຍວ່າເອໂນກຜູ້ທີ່ເຈັດນັບຈາກອາດາມໄດ້ທຳນວາຍເຖິງຄົນເຫຼົ່ານີ້ເໝືອນກັນວ່າ, “ເບິ່ງແມ່, ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ສະເດັດມາພ້ອມກັບໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງນັບເປັນໝື່ນໆ. ¹⁵ເພື່ອຊົງພິພາກສາລົງໂທດຄົນທັງປວງ ແລະ ຊົງບັນດານ ໃຫ້ຝູງຄົນທີ່ບໍ່ຢາກເກງພຣະເຈົ້າ ຮູ້ສຶກຕົວ ເຖິງບັນດາການອະທຳທີ່ເຂົາໄດ້ເຮັດໃນການບໍ່ຢາກເກງພຣະເຈົ້ານັ້ນ ແລະ ຮູ້ສຶກຕົວເຖິງຄຳຫຍາບຊ້າທີ່ຄົນບາບເຫຼົ່ານັ້ນຜູ້ບໍ່ຢາກເກງພຣະເຈົ້າໄດ້ກ່າວໃສ່ຮ້າຍຕໍ່ພຣະອົງ.”

ເອຊາຢາ 66:15-16 ¹⁵ເຫດວ່າເບິ່ງເຖິດ ພຣະເຢໂຮວາຈະສະເດັດມາໃນໄຟແລະລົດທັງຫຼາຍຂອງພຣະອົງເໝືອນດັ່ງລົມຫົວກຸດເພື່ອຈະໄດ້ໃຫ້ຄວາມຄຽດຂອງພຣະອົງກາຍເປັນໄຟອັນໃຫຍ່ແລະຄວາມຕິຕຽນຈາກພຣະອົງຈະກາຍເປັນແປວໄຟ. ¹⁶ພຣະເຢໂຮວາ

ພຣະນິມິດ 6

ຖືກຂ້າແລ້ວນັ້ນ ເປັນຜູ້ສົມຄວນໄດ້ຮັບລິດເດດ, ຊັບສົມບັດ, ສະຕິປັນຍາ, ອານຸພາບ, ກຽດຕິຍົດ, ສະຫງ່າລາສີແລະຄຳສັບລະເສີນ.” ²³ ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງສິ່ງທີ່ມີຊີວິດທັງໝົດ ທັງໃນສະຫວັນ, ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ, ໃຕ້ແຜ່ນດິນ, ແລະໃນມະຫາສະໝຸດ ຄືສິ່ງທັງປວງຊຶ່ງຢູ່ໃນທີ່ນັ້ນຮ້ອງວ່າ, “ຂໍໃຫ້ຄຳພຣະພອນ, ກຽດຕິຍົດ, ສະຫງ່າລາສີ, ແລະລິດທານຸພາບຈົ່ງມີແດ່ພຣະອົງ ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງພຣະລາຊະບັນລັງ ແລະແດ່ພຣະເມສານ້ອຍ ຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ.” ²⁴ “ສັດທັງສີ່ນັ້ນກໍຮ້ອງວ່າ, “ອາແມນ” ແລະຜູ້ອາວຸໂສທັງຊາວສີ່ຄົນນັ້ນກໍຂາບລົງນະມັດສະການພຣະອົງຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ.

ບົດທີ 6

¹ ເມື່ອພຣະເມສານ້ອຍຊົງແກະຕາປະທັບດວງທີ່ໜຶ່ງໃນເຈັດດວງນັ້ນອອກແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເບິ່ງແລະໄດ້ຍິນສັດໂຕໜຶ່ງໃນສີ່ໂຕນັ້ນຮ້ອງສຽງດັງເໝືອນສຽງພ້າຮ້ອງວ່າ, “ມາເບິ່ງເທາະ.” ² “ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເບິ່ງແລະເຫັນດັ່ງນີ້, ມີມ້າສີຂາວໂຕໜຶ່ງອອກມາ ຜູ້ທີ່ຂີ່ມ້ານັ້ນຖືທະນູ ແລະໄດ້ຮັບພຣະລາຊະທານມົງກຸດ ແລ້ວກໍຂີ່ມ້າອອກໄປຢ່າງມີໄຊເພື່ອຈະໄຊຊະນະ. ³ ເມື່ອພຣະອົງຊົງແກະຕາປະທັບດວງທີ່ສອງນັ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງສັດໂຕທີ່ສອງຮ້ອງວ່າ, “ມາເບິ່ງເທາະ.” ⁴ “ແລະມີມ້າສີແດງເຂັ້ມໂຕໜຶ່ງອອກມາອີກ ຜູ້ທີ່ຂີ່ມ້າຕົວນີ້ໄດ້ຮັບພຣະລາຊະອານຸຍາດໃຫ້ນຳສັນຕິສຸກໄປຈາກໂລກ ເພື່ອໃຫ້ຄົນທັງປວງຮິບຮາຂ້າພັນກັນ ແລະທັງໄດ້ພຣະລາຊະທານດາບໃຫຍ່ດວງໜຶ່ງໃຫ້ແກ່ຜູ້ນັ້ນ. ⁵ ເມື່ອພຣະອົງຊົງແກະຕາປະທັບດວງທີ່ສາມນັ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າ

ພຣະນິມິດ 6

ໄດ້ຍິນສຽງສັດໂຕທີ່ສາມຮ້ອງວ່າ, “ມາເບິ່ງເທາະ” ຂ້າພະ-
 6 ເຈົ້າໄດ້ເບິ່ງ ແລະມີມ້າສີດຳໂຕໜຶ່ງອອກມາ ຜູ້ທີ່ຂີ່ມ້ານັ້ນຖື
 ຄັນຊ້ງ. ^໖ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງທີ່ດັງອອກມາຈາກຖ້ຳມາກາງ
 ສັດທັງສີ່ນັ້ນວ່າ, “ເຂົ້າວິດລາຄາລິດໜຶ່ງຕໍ່ໜຶ່ງເດນາຣີອິນ*
 7 ເຂົ້າບະເລສາມລິດຕໍ່ໜຶ່ງເດນາຣີອິນ ແຕ່ຢ່າເຮັດອັນຕະລາຍ
 ຕໍ່ນ້ຳມັນ ແລະເຫຼົ້າແວງ.” ^໗ເມື່ອພຣະອົງຊົງແກະຕາປະທັບ
 ດວງທີ່ສີ່ນັ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງສັດໂຕທີ່ຮ້ອງວ່າ,
 8 “ມາເບິ່ງເທາະ.” ^໘ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເບິ່ງ, ແລະເຫັນມີມ້າສີຂຽວ
 ອ່ອນໂຕໜຶ່ງອອກມາ ຜູ້ທີ່ຂີ່ມ້ານັ້ນມີຊື່ວ່າ ‘ຄວາມຕາຍ’
 ແລະນະຣົກກໍຕິດຕາມມານຳ ເຂົາທັງສອງໄດ້ຮັບພຣະລາ-
 ຊະທານອຳນາດລ້າງຜານແຜ່ນດິນ ໂລກໄດ້ໜຶ່ງສ່ວນສີ່ດ້ວຍ
 9 ຄົມດາບ, ດ້ວຍຄວາມອິດຢາກ, ດ້ວຍຄວາມຕາຍ, ແລະ
 ດ້ວຍສັດຮ້າຍຕ່າງໆໃນ ແຜ່ນດິນ ໂລກ. ^໙ເມື່ອພຣະອົງຊົງ
 ແກະຕາປະທັບດວງທີ່ຫ້ານັ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນດວງ
 ວິນຍານຢູ່ໃຕ້ແທ່ນບູຊາ ເປັນວິນຍານຂອງຄົນທັງຫຼາຍທີ່
 10 ຖືກຂ້າເພາະພຣະທຳຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະເພາະຄຳພະຍານ
 ທີ່ເຂົາຍິດຖືນັ້ນ. ^{໑໐}ເຂົາເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້ຮ້ອງທຸນຂຶ້ນວ່າ, “ຂ້າແຕ່
 ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຜູ້ບໍລິສຸດແລະທ່ຽງແທ້ ຍັງດົນປານໃດໜີ
 ພຣະອົງຈິ່ງຈະຊົງພິພາກສາ ຕອບສະໜອງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຢູ່
 11 ເທິງແຜ່ນດິນ ໂລກທີ່ໄດ້ຂ້າພວກຂ້າພຣະອົງນັ້ນ?” ^{໑໑}ແລ້ວ
 ເຂົາທຸກຄົນໄດ້ຮັບພຣະລາຊະທານ ເສື້ອສີຂາວ ແລະ ຊົງສັ່ງ
 ໃຫ້ເຂົາລໍໄປຈັກໜ້ອຍ ຈົນກວ່າຈຳນວນເພື່ອນຂ້ອຍໃຊ້ແລະ
 12 ພີ່ນ້ອງຂອງເຂົາຈະຄົບຖ້ວນແລ້ວ ຄືພວກທີ່ຈະຖືກຂ້າເໝືອນ
 ກັບເຂົານັ້ນ. ^{໑໒}ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເມື່ອພຣະອົງຊົງແກະ
 ຕາປະທັບດວງທີ່ຫ້ານັ້ນແລ້ວ ແລະເບິ່ງແມ, ເກີດມີແຜ່ນດິນ
 ຫວັ້ນໄຫວອັນໃຫຍ່, ດວງອາທິດກໍເກີດມີດດຳເໝືອນດັ່ງຜ້າ
 13 ຂົນສັດຫຍາບ, ດວງຈັນວັນເພັງກໍເກີດເປັນສີເລືອດ. ^{໑໓}ດວງ

ປາກົດ. ^໑ພຣະອົງຜູ້ທີ່ທ່ານຍັງບໍ່ໄດ້ເຫັນ ແຕ່ພວກທ່ານກໍຍັງຮັກ
 ພຣະອົງຢູ່ ເຖິງແມ່ນວ່າຂະນະນີ້ພວກທ່ານບໍ່ເຫັນພຣະອົງແຕ່ຍັງ
 ເຊື່ອ ແລະຊົມຊືມຍິນດີດ້ວຍຄວາມຍິນດີອັນຮຸ່ງເຮືອງຊຶ່ງເຫຼືອທີ່ຈະ
 ອະທິບາຍໄດ້.

ໂກໂລຊາຍ 3:4 ເມື່ອໃດພຣະຄຣິດຜູ້ຊົງເປັນຊີວິດທີ່ແທ້ຈິງຂອງ
 ເຮົາທັງຫຼາຍຊົງປາກົດ ເມື່ອນັ້ນເຈົ້າທັງຫຼາຍກໍຈະປາກົດພ້ອມກັນ
 ກັບພຣະອົງໃນສະຫງ່າລາສີເໝືອນກັນ.

ເຮັບເຣີ 9:28 ພຣະຄຣິດກໍສັນນັ້ນ ຄືພຣະອົງຊົງຖວາຍພຣະອົງເອງ
 ເປັນເຄື່ອງບູຊາເທື່ອດຽວເພື່ອແບກບາບຂອງຄົນຈຳນວນຫຼາຍໄວ້
 ພຣະອົງຈະຊົງປາກົດເປັນເທື່ອທີ່ສອງໂດຍບໍ່ກ່ຽວກັບບາບ ແຕ່ເພື່ອ
 ໂຜດບັນດາຜູ້ທີ່ລໍຄອຍພຣະອົງດ້ວຍໃຈຮ້ອນຮິນໃຫ້ໄດ້ຮັບຄວາມ
 ພື້ນ.

ທັງຫຼາຍຈະເປັນເໝືອນພຣະອົງ ເພາະວ່າພວກເຮົາຈະເຫັນພຣະອົງ ຢ່າງທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນຢູ່ນັ້ນ. ³ທຸກຄົນທີ່ມີຄວາມຫວັງໃນພຣະອົງ ດັ່ງກ່າວ ມານີ້ກໍຊຳລະຕົນ ໃຫ້ບໍລິສຸດ ເໝືອນ ພຣະຄຣິດ ຊົງບໍລິສຸດ.

1 ຕີໂມທຽວ 6:13-15 ¹³ເຮົາສັ່ງເຈົ້າຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງບັນ- ດານ ໃຫ້ສົ່ງທັງປວງມີຊີວິດ ແລະຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຢຊູຄຣິດຜູ້ໄດ້ຊົງ ເປັນພະຍານ ເຖິງຄຳປະຕິຍານອັນດີຕໍ່ໜ້າປົນທຽວປິລາດ. ¹⁴ໃຫ້ ເຈົ້າຮັກສາຄຳສັ່ງນີ້ໄວ້, ຢ່າໃຫ້ດ່າງພ້ອຍ, ຢ່າໃຫ້ມີທີ່ຕິໄດ້ຈົນເຖິງ ເວລາທີ່ພຣະເຢຊູຄຣິດ ເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ ຈະສະເດັດສ່ອງສະ- ຫວ່າງມາປາກົດ. ¹⁵ຊຶ່ງພຣະເຈົ້າຜູ້ສະເຫວີຍສຸກ ແລະຊົງລິດສູງສຸດ ແຕ່ພຣະອົງດຽວ ຊົງເປັນ ພຣະມະຫາ ກະສັດ ເໜືອ ກະສັດທັງປວງ ແລະຊົງເປັນ ເຈົ້າ ເໜືອ ເຈົ້າທັງປວງຈະຊົງສະແດງໃຫ້ປະກົດຕາມ ເວລາກຳນົດ.

2 ຕີໂມທຽວ 4:8 ແຕ່ນີ້ຕໍ່ໄປມົງກຸດຄືລາງວັນແຫ່ງຄວາມຊອບທຳ ຊົງຈັດໄວ້ຖ້າເຮົາແລ້ວ ຊຶ່ງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ພິພາກສາອັນຍຸດ- ຕິທຳຈະຊົງປະທານແກ່ເຮົາໃນວັນນັ້ນ ແລະບໍ່ແມ່ນແກ່ເຮົາຜູ້ດຽວ ແຕ່ຈະຊົງປະທານ ແກ່ຄົນທັງປວງທີ່ມີໃຈຍິນດີ ໃນການຊົງສ່ອງ ສະຫວ່າງມາປະກົດຂອງພຣະອົງ.

1 ເປໂຕ 1:6-8 ⁶ໃນສິ່ງນີ້ແຫຼະ, ຈົ່ງຊົມຊື່ນຍິນດີຫຼາຍ ເຖິງແມ່ນວ່າ ດຽວນີ້ຈຳເປັນທີ່ພວກທ່ານຈະຕ້ອງທົນຄວາມທຸກ ໂສກດ້ວຍການ ຖືກທົດລອງຕ່າງໆໃນຊົ່ວເວລາໜຶ່ງ. ⁷ເຖິງແມ່ນວ່າຄຳກໍຍັງຖືກລອງ ເບິ່ງດ້ວຍໄຟແຕ່ຄວາມເຊື່ອທີ່ຖືກລອງກໍປະເສີດກວ່າຄຳທີ່ຍ່ອມຮູ້ ສູນຫາຍໄປ ດັ່ງນັ້ນການທົດລອງຕ່າງໆກໍເກີດຂຶ້ນເພື່ອໃຫ້ຄວາມ ເຊື່ອທີ່ລອງແລ້ວນັ້ນປາກົດວ່າຄວນຮັບຄວາມສັນລະເສີນ, ສະຫງ່າ ລາສີ, ແລະກຽດຕິຍົດ ໃນເວລາທີ່ພຣະເຢຊູຄຣິດ ຈະສະເດັດມາ

ດາວທັງຫຼາຍໃນທ້ອງຟ້າກໍຕົກລົງເທິງແຜ່ນດິນ ເໝືອນກັບ ຕົ້ນເດື່ອເທດທີ່ຖືກລົມແຮງພັດ ຈົນໝາກທີ່ຍັງບໍ່ທັນສຸກຫຼົ່ນ ລົງໝົດ. ¹⁴“ທ້ອງຟ້າກໍທົດເຂົ້າ ເສຍ ເໝືອນ ດັ່ງທັງສີທີ່ເຂົາ ມ້ວນ ພູທຸກໜ່ວຍ ແລະ ເກາະທຸກ ເກາະກໍເຄື່ອນໄປຈາກ ປ່ອນເດີມ. ¹⁵“ແລ້ວກະສັດທັງຫຼາຍໃນແຜ່ນດິນ ໂລກ, ພວກ ເຈົ້ານາຍ, ພວກນາຍພັນນາຍພົນ, ພວກເສດຖີ, ພວກຜູ້ມີ ອຳນາດ, ແລະທຸກຄົນທັງທີ່ເປັນຂ້ອຍຂ້າ ແລະມີເສລີກຳພາ- ¹⁶ກັນໄປລີ້ຊ່ອນຢູ່ໃນຖັ້ນ ແລະໃນຫວ່າງຫົນຕາມພູ. ¹⁷“ເຂົາຮ້ອງ ບອກພູ ແລະ ໂທງ່ນຫົນວ່າ, “ຂໍໃຫ້ເນື່ອງມາບັງພວກເຮົາໄວ້ ໃຫ້ພົ້ນຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງພຣະລາ- ຊະບັນລັງ ແລະຈາກພຣະພິໂລດ*ຂອງພຣະເມສາໂອຍນັ້ນ. ¹⁷“ເພາະວ່າວັນສຳຄັນ ແຫ່ງພຣະພິໂລດ ຂອງພຣະອົງໄດ້ມາ ເຖິງແລ້ວ ແລະຜູ້ໃດໜຶ່ງ ຈະອາດທົນຢູ່ໄດ້?”

6:6 “ເດນາຣີອິນ” ຄືເງິນຫຼຽນຂອງຊາວໂຣມທີ່ມີຄ່າທຳກັບຄ່າຈ້າງກຳມະກອນນີ້ໜຶ່ງ
6:16 “ພຣະພິໂລດ” ເປັນລາຊະສັບໝາຍຄວາມວ່າ “ຄວາມຄຽດຮ້ອນ” ຫຼື “ຄວາມ ຮ້າຍໂມໂຫ” ຂອງພຣະເຈົ້າ

ບົດທີ 7

1 ອື່ນຈາກນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາສີ່ຕົນ ຍືນຢູ່ໃນ ທິດທັງສີ່ຂອງແຜ່ນດິນໂລກ ຫ້າມລົມໃນແຜ່ນດິນທັງສີ່ທິດ
2 ໄວ້ບໍ່ໃຫ້ພັດມາໃສ່ບົກ, ໃສ່ທະເລ, ຫຼືຕົ້ນໄມ້ໃດໆ. “ແລ້ວ
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງ ປາກົດຂຶ້ນມາຈາກ
ທິດຕາເວັນອອກ ຖືຕາປະທັບຂອງພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນ
ຢູ່ ເທວະດາຕົນນັ້ນປະກາດສຽງດັງແກ່ເທວະດາທັງສີ່ ຜູ້
ຊົງໄດ້ຮັບພຣະລາຊະທານອຳນາດໃຫ້ເຮັດອັນຕະລາຍແກ່
3 ແຜ່ນດິນແລະທະເລນັ້ນ,¹ວ່າ, “ຢ່າເຮັດອັນຕະລາຍແກ່ແຜ່ນ- ດິນ, ແກ່ທະເລ, ຫຼືຕົ້ນໄມ້ ຈົນກວ່າເຮົາຈະໄດ້ປະທັບຕາໄວ້

ພຣະນິມິດ 7

ທີ່ໜ້າຜາກບັນດາຂ້າໃຊ້ຂອງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາເສຍກ່ອນ.”

4 “ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນຈຳນວນຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບປະທັບຕາ
 5 ແລ້ວ ຄືຜູ້ທີ່ມາຈາກທຸກຕະກຸນໃນພວກອິສະຣາເອນ ມີແສນ
 6 ສີ່ໝື່ນສີ່ພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນຢູດາ ມີໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກ
 7 ຕະກຸນຮູເບັນ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນຄາດ ໝື່ນສອງ
 8 ພັນຄົນ. ^໖ຈາກຕະກຸນອາເຊັນ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນ
 9 ເນັບທາລີ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນມານາເຊ ໝື່ນສອງ
 10 ພັນຄົນ. ^໗ຈາກຕະກຸນຊີເມໂອນ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະ-
 11 ກຸນເລວີ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນອີຊາຂາ ໝື່ນສອງພັນ
 12 ຄົນ. ^໘ຈາກຕະກຸນຊາບູໂລນ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນ
 13 ໂຢເຊບ ໝື່ນສອງພັນຄົນ, ຈາກຕະກຸນເບັນຢາມິນ ໝື່ນສອງ
 14 ພັນຄົນ. ^໙ຫຼັງຈາກນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າເບິ່ງ ແລະເບິ່ງແມ, ມີຝູງ
 ຄົນຫຼວງຫຼາຍເຫຼືອຈົນນັບບໍ່ໄດ້ ມາຈາກທຸກປະເທດ, ທຸກຕະ-
 ກຸນ, ທຸກຊາດ, ແລະທຸກພາສາ ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນນຸ່ງເຄື່ອງສີຂາວ,
 ຖືກ້ານຕານ, ຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະລາຊະບັນລັງແລະຕໍ່ພຣະພັກ
 ພຣະເມສາໂອຍນັ້ນ, ^{໑໐}ຮ້ອງສຽງດັງວ່າ, “ຄວາມລອດພົ້ນຂຶ້ນ
 ຢູ່ກັບພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງພຣະລາຊະ
 ບັນລັງ ແລະຂຶ້ນຢູ່ກັບພຣະເມສາໂອຍ.” ^{໑໑}ແລະເທວະດາ
 ທັງປວງທີ່ຍືນຢູ່ອ້ອມພຣະລາຊະບັນລັງ, ອ້ອມຜູ້ອາວຸໂສ,
 ແລະອ້ອມສັດທັງສີ່ນັ້ນ ກຶ້ມລົງຕໍ່ໜ້າພຣະລາຊະບັນລັງ ນະ-
 ມັດສະການພຣະເຈົ້າ, ^{໑໒}ໂດຍກ່າວວ່າ, “ອາແມນ: ຄຳພຣະ
 ພອນ, ສະຫງ່າລາສີ, ສະຕິປັນຍາ, ຄຳໂມທະນາ, ພຣະກຽດ-
 ຕິຍົດ, ອຳນາດ, ແລະລິດເດດ, ຈິ່ງມີແຕ່ພຣະເຈົ້າຂອງພວກ
 ຂ້າພະອົງຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ ອາແມນ.” ^{໑໓}ແລ້ວຜູ້ໜຶ່ງໃນ
 ພວກອາວຸໂສນັ້ນຖາມຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ຄົນທີ່ນຸ່ງເຄື່ອງສີຂາວ
 ເຫຼົ່ານັ້ນແມ່ນໃຜ ແລະມາແຕ່ໃສ?” ^{໑໔}ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຕອບຜູ້
 ນັ້ນວ່າ, “ທ່ານເອີຍ, ທ່ານກໍຊາບຢູ່ແລ້ວ” ຜູ້ນັ້ນຈິ່ງບອກຂ້າ-

2 ເທຊະໂລນິກ 3:5 ຂໍໃຫ້ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງນຳໃຈເຈົ້າທັງ-
 ຫຼາຍໄປເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະອິດທິນ ໃນການລໍຄອຍ
 ພຣະຄຣິດ.

1 ເທຊະໂລນິກ 1:9-10 ^໑ດ້ວຍວ່າຄົນເຫຼົ່ານັ້ນເອງກໍໄດ້ລາຍງານ
 ເຖິງເລື່ອງພວກເຮົາວ່າ ເຮົາໄດ້ເຂົ້າມາຫາເຈົ້າທັງຫຼາຍເປັນຢ່າງໃດ
 ແລະພວກເຈົ້າໄດ້ຫັນໜີຈາກພະທຽມມາຫາພຣະເຈົ້າດ້ວຍຢ່າງໃດ
 ເພື່ອຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່ແລະຜູ້ທ່ຽງແທ້, ¹⁰ແລະຄອຍ
 ຖ້າພຣະບຸດຂອງພຣະອົງຈາກສະຫວັນຊຶ່ງພຣະອົງໄດ້ຊົງບັນດານ
 ໃຫ້ພຣະບຸດນັ້ນຄົນຂຶ້ນມາຈາກຕາຍ ຄືພຣະເຢຊູຜູ້ໄດ້ຊົງໄຜດເຮົາ
 ທັງຫຼາຍໃຫ້ພົ້ນຈາກພຣະພິໂລດທີ່ຈະມີມານັ້ນ.

ຕີໂຕ 2:11-14 ¹¹ເພາະວ່າພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ສ່ອງມາປາ-
 ກົດແລ້ວເພື່ອນຳຄວາມພົ້ນມາໃຫ້ຄົນທັງປວງ. ¹²ແລະສອນເຮົາ
 ທັງຫຼາຍໃຫ້ລະຖິ້ມຄວາມຊົ່ວອະທຳ ແລະກິເລດຕັນຫາຝ່າຍໂລກ
 ແລະໃຫ້ດຳເນີນຊີວິດຢູ່ໃນສະໄໝນີ້ຢ່າງມີສະຕິອັນດີຮອບຄອບ
 ດ້ວຍຄວາມຊອບທຳ ແລະນັບຖືພຣະເຈົ້າຢ່າງຖືກຕ້ອງ. ¹³ໃຫ້ຄອຍ
 ຖ້າຄວາມສຸກທີ່ສົມກັບຄວາມຫວັງຂອງເຮົາຄືການສ່ອງມາປາກົດ
 ອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະເຈົ້າອົງໃຫຍ່ແລະພຣະເຢຊູຄຣິດພຣະຜູ້ຊ່ວຍ
 ຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ. ¹⁴ຜູ້ຊົງສະຫຼະພຣະອົງເອງແທນເຮົາທັງຫຼາຍເພື່ອ
 ຊົງໄຖ່ພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນຈາກການຊົ່ວອະທຳທັງໝົດ ແລະຊົງຊຳລະ
 ພວກເຮົາໃຫ້ສະອາດເພື່ອໃຫ້ເປັນພົນລະເມືອງຈຳພວກໜຶ່ງຂອງ
 ພຣະອົງຄືເປັນຄົນມີໃຈຮ້ອນຮິນສຳລັບເຮັດການດີ.

1 ໂຢຮັນ 3:2-3 ²ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ບັດນີ້ເຮົາເປັນບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ
 ແລ້ວ ແລະຍັງບໍ່ໄດ້ຊົງສະແດງໃຫ້ຮູ້ຄັກວ່າຕໍ່ໄປພວກເຮົາຈະເປັນ
 ຢ່າງໃດ ແຕ່ພວກເຮົາຮູ້ວ່າເມື່ອພຣະອົງຈະສະເດັດມາປາກົດນັ້ນເຮົາ

ຕາຍ ແລ້ວ ຈະ ຖືກ ຊົງ ບັນດານ ໃຫ້ ເປັນ ຄົນ ຂຶ້ນ ມາ ໂດຍ ບໍ່ ເປັນ ເນົ່າ ແລະ ຝ່າຍ ພວກ ເຮົາ ກໍ ຈະ ຖືກ ຊົງ ປ່ຽນ ແປງ ໃໝ່. ⁵³ ເພາະ ວ່າ ກາຍ ທີ່ ເປັນ ເນົ່າ ນີ້ ຕ້ອງ ສວມ ກາຍ ທີ່ ບໍ່ ຮູ້ ຈັກ ເປັນ ເນົ່າ ແລະ ກາຍ ທີ່ ຕາຍ ເປັນ ນີ້ ຕ້ອງ ສວມ ກາຍ ທີ່ ຕາຍ ບໍ່ ເປັນ. ⁵⁴ ແລະ ເມື່ອ ໃດ ກາຍ ທີ່ ຮູ້ ຈັກ ເປັນ ເນົ່າ ນີ້ ຈະ ໄດ້ ສວມ ກາຍ ທີ່ ບໍ່ ຮູ້ ຈັກ ເປັນ ເນົ່າ ແລະ ກາຍ ທີ່ ຕາຍ ເປັນ ນີ້ ຈະ ໄດ້ ສວມ ກາຍ ທີ່ ຕາຍ ບໍ່ ເປັນ ເມື່ອ ນັ້ນ ແຫຼະ ຄວາມ ທີ່ ຊຽນ ໄວ້ ໃນ ພຣະ ຄຳ ພີ ຈະ ສຳ ເລັດ ຄື ວ່າ “ຄວາມ ຕາຍ ໄດ້ ຕົກ ເຖິງ ປະລາ ໄຊ ແລ້ວ.” ⁵⁵ “ໂອ ຄວາມ ຕາຍ ເອີຍ ໄລ ພິດ ຂອງ ມົງ ຢູ່ ໃສ? ໂອ ຂຸມ ຝັງ ສິບ ເອີຍ ໄຊ ຂະ ນະ ຂອງ ມົງ ຢູ່ ໃສ?”

ລູກາ 17:34-36 ³⁴ ເຮົາ ບອກ ທ່ານ ທັງ ຫຼາຍ ວ່າ ໃນ ຄົນ ວັນ ນັ້ນ ຈະ ມີ ຊາຍ ສອງ ຄົນ ນອນ ຢູ່ ຕຽງ ດຽວ ຈະ ຊົງ ຮັບ ຄົນ ໜຶ່ງ ໄປ ຈະ ຊົງ ປະ ຄົນ ໜຶ່ງ ໄວ້. ³⁵ ຈະ ມີ ຍິງ ສອງ ຄົນ ກຳ ລັງ ໂມ້ ແບັງ ຢູ່ ນຳ ກັນ ຈະ ຊົງ ຮັບ ຄົນ ໜຶ່ງ ໄປ ຈະ ຊົງ ປະ ຄົນ ໜຶ່ງ ໄວ້. ³⁶ ຈະ ມີ ຊາຍ ສອງ ຄົນ ຢູ່ ທົ່ງ ນາ ຈະ ຊົງ ຮັບ ຄົນ ໜຶ່ງ ໄປ ຈະ ຊົງ ປະ ຄົນ ໜຶ່ງ ໄວ້.”

ຟິລິບປອຍ 3:20-21 ²⁰ ແຕ່ ບ້ານ ເມືອງ ຂອງ ເຮົາ ທັງ ຫຼາຍ ນັ້ນ ຢູ່ ໃນ ສະ ຫວັນ ພວກ ເຮົາ ລໍ ຄອຍ ພຣະ ຜູ້ ໂຜດ ໃຫ້ ພົ້ນ ຊົ່ງ ຈະ ສະ ເດັດ ມາ ຈາກ ສະ ຫວັນ ຄື ພຣະ ເຢ ຊູ ຄຣິດ ເຈົ້າ. ²¹ ພຣະ ອົງ ຈະ ຊົງ ປ່ຽນ ແປງ ຮ່າງ ກາຍ ອັນ ຕຳ ຕ້ອຍ ຂອງ ພວກ ເຮົາ ໃຫ້ ເປັນ ເໝືອນ ພຣະ ກາຍ ອັນ ຊົງ ສະ ຫງ່າ ລາ ສີ ຂອງ ພຣະ ອົງ ດ້ວຍ ລິດ ທານຸ ພາບ ຊົ່ງ ເຮັດ ໃຫ້ ພຣະ ອົງ ຊົງ ປາບ ສາ ລະ ພັດ ລົງ ໃຕ້ ບັງ ຄັບ ຂອງ ພຣະ ອົງ.

1 ໂກລິນໂທ 1:7 ຈົນ ເຈົ້າ ທັງ ຫຼາຍ ບໍ່ ໄດ້ ຂາດ ເຂີນ ຂອງ ພຣະ ລາ ຊະ ທານ ຈັກ ຢ່າງ ໃນ ຂະ ນະ ທີ່ ເຈົ້າ ທັງ ຫຼາຍ ຄອຍ ຖ້າ ການ ສະ ເດັດ ມາ ປາກົດ ຂອງ ພຣະ ເຢ ຊູ ຄຣິດ ເຈົ້າ ຂອງ ພວກ ເຮົາ.

ພະ ເຈົ້າ ວ່າ, “ຄົນ ເຫຼົ່ານີ້ ແຫຼະ, ທີ່ ມາ ຈາກ ຄວາມ ທຸກ ຂະ ເວ ທະ ນາ ອັນ ໃຫຍ່ ເຂົາ ໄດ້ ຊຳ ລະ ລ້າງ ເສື້ອ ຜ້າ ຂອງ ເຂົາ ໃຫ້ ຂາວ
15 ສະ ອາດ ດ້ວຍ ພຣະ ໂລ ທິດ ຂອງ ພຣະ ເມ ສານ ອຍ ນັ້ນ. ⁵⁶ ເພາະ ເຫດ ນັ້ນ ເຂົາ ຈິ່ງ ໄດ້ ຢູ່ ຕໍ່ ໜ້າ ພຣະ ລາ ຊະ ບັນ ລັງ ຂອງ ພຣະ ເຈົ້າ ແລະ ປະ ຕິ ບັດ ພຣະ ອົງ ໃນ ພຣະ ວິ ທານ ຂອງ ພຣະ ອົງ ທັງ ກາງ ເວັນ ແລະ ກາງ ຄືນ ແລະ ພຣະ ອົງ ຜູ້ ຊົງ ປະ ທັບ ເທິງ ພຣະ ລາ ຊະ ບັນ ລັງ ນັ້ນ ຈະ ຊົງ ສະ ຖິດ ຢູ່ ນຳ ແລະ ປົກ ປ້ອງ ຄຸ້ມ ຄອງ
16 ເຂົາ. ⁵⁷ ຕໍ່ ໄປ ເຂົາ ຈະ ບໍ່ ອິດ ເຂົ້າ ຢາ ກນຳ ອີກ ຈັກ ເທື່ອ ແສງ ແດດ
17 ແລະ ຄວາມ ຮ້ອນ ຢ່າງ ໜຶ່ງ ຢ່າງ ໃດ ຈະ ບໍ່ ສ່ອງ ຖືກ ເຂົາ. ⁵⁸ ເພາະ ພຣະ ເມ ສານ ອຍ ທີ່ ປະ ທັບ ຢູ່ ຖ້າ ມາ ກາງ ພຣະ ລາ ຊະ ບັນ ລັງ ນັ້ນ ຈະ ຊົງ ເປັນ ຜູ້ ດູ ແລ ເຂົາ ແລະ ຈະ ຊົງ ນຳ ເຂົາ ໄປ ເຖິງ ນ້ຳ ພຸ ອັນ ປະ ກອບ ດ້ວຍ ຊີ ວິດ ແລະ ພຣະ ເຈົ້າ ຈະ ຊົງ ເຊັດ ນຳ ຕາ ທຸກ ຢົດ ຈາກ ຕາ ຂອງ ເຂົາ.”

ບົດທີ 8

1 ^a ເມື່ອ ພຣະ ອົງ ແກະ ຕາ ປະ ທັບ ດວງ ທີ່ ເຈັດ ຄວາມ ສະ ຫງັດ
2 ງຽບ ກໍ ເກີດ ຂຶ້ນ ໃນ ສະ ຫວັນ ປະ ມານ ເຄິ່ງ ຊົ່ວ ໂມງ. “ແລ້ວ ຂ້າ-
3 ພະ ເຈົ້າ ກໍ ເຫັນ ເທວະ ດາ ເຈັດ ຕົນ ທີ່ ຢືນ ຢູ່ ຕໍ່ ພຣະ ພັກ ພຣະ ເຈົ້າ
4 ນັ້ນ ໄດ້ ຮັບ ພຣະ ລາ ຊະ ທານ ແກ ເຈັດ ອັນ. ^b ມີ ເທວະ ດາ ອີກ ຕົນ
5 ໜຶ່ງ ຖື ໝໍ້ ຄຳ ໜ່ວຍ ໜຶ່ງ ອອກ ມາ ຢືນ ຢູ່ ຕໍ່ ໜ້າ ແທ່ນ ໄດ້ ຮັບ ພຣະ ລາ ຊະ ທານ ເຄື່ອງ ຫອມ ຈຳ ນວນ ຫຼາຍ ເພື່ອ ຈະ ຖວາຍ ຮ່ວມ ກັບ ຄຳ ໄຫວ້ ວອນ ຂອງ ໄພ່ ພົນ ທັງ ປວງ ຂອງ ພຣະ ເຈົ້າ ເທິງ ແທ່ນ ຄຳ ທີ່ ຢູ່ ຕໍ່ ໜ້າ ພຣະ ລາ ຊະ ບັນ ລັງ ນັ້ນ. “ແລະ ຄວັນ ເຄື່ອງ ຫອມ ນັ້ນ ກໍ ລອຍ ຂຶ້ນ ໄປ ພ້ອມ ກັບ ຄຳ ໄຫວ້ ວອນ ຂອງ ພວກ ໄພ່ ພົນ ຂອງ ພຣະ ເຈົ້າ ຈາກ ມີ ເທວະ ດາ ຊົ່ງ ຢືນ ຢູ່ ຕໍ່ ພຣະ ພັກ ພຣະ ເຈົ້າ. “ແລ້ວ ເທວະ ດາ ຕົນ ນັ້ນ ໄດ້ ຖື ໝໍ້ ໄປ ເອົາ ໄພ່ ຈາກ

ແທ່ນໃສ່ໃຫ້ເຕັມ ໂຍນໝໍ້ນັ້ນລົງເທິງແຜ່ນດິນໂລກ ກໍເກີດ
ມີສຽງຕ່າງໆ, ສຽງຟ້າຮ້ອງ, ມີຟ້າແມບແລະແຜ່ນດິນຫວັ່ນ-
6 ໄຫວ. ^໑ແລະເທວະດາທັງເຈັດທີ່ຖືແກທັງເຈັດນັ້ນ ຕ່າງກໍຕຽມ
7 ພ້ອມທີ່ຈະເປົ່າ. ^໒ເມື່ອເທວະດາຕົນທຳອິດເປົ່າແກຂຶ້ນ ໝາກ-
ເທັບແລະໄຟປົນເລືອດຖືກຖິ້ມລົງມາຍັງແຜ່ນດິນ: ຕົ້ນໄມ້ກໍ
8 ຖືກໄໝ້ເສຍໜຶ່ງສ່ວນສາມ, ແລະຫຍ້າຂຽວສິດຖືກໄໝ້ເສຍ
ທັງໝົດ. ^໓ເມື່ອເທວະດາຕົນທີສອງເປົ່າແກຂຶ້ນ ກໍມີສິ່ງໜຶ່ງ
9 ເໝືອນພູໜ່ວຍໃຫຍ່ທີ່ໄຟກຳລັງໄໝ້ຢູ່ ຖືກຖິ້ມລົງໃນທະເລ
ແລະທະເລນັ້ນໄດ້ກາຍເປັນເລືອດເສຍໜຶ່ງສ່ວນສາມ. ^໔ສິ່ງ
ສາລະພັດ ໃນທະເລທີ່ມີຊີວິດຢູ່ກໍຕາຍ ເສຍໜຶ່ງສ່ວນສາມ
ແລະບັນດາເຮືອສະເພົາກໍຖືກທຳລາຍ ເສຍໜຶ່ງສ່ວນສາມ.
10 ^໕ເມື່ອເທວະດາຕົນທີສາມເປົ່າແກຂຶ້ນ ກໍມີດາວໃຫຍ່ດວງ
ໜຶ່ງລຸກເປັນໄຟເໝືອນກະບອງຕົກຈາກທ້ອງຟ້າ ດາວນັ້ນຕົກ
11 ໃສ່ແມ່ນ້ຳໜຶ່ງສ່ວນສາມ ແລະຕົກໃສ່ນ້ຳພູທັງຫຼາຍ. ^໖ດາວ
ດວງນີ້ມີຊື່ວ່າ ‘ອັບຊິນໂຕ’* ລົດຂອງນ້ຳຈຶ່ງກາຍເປັນລົດຂົມ
ໜຶ່ງສ່ວນສາມ ແລະຄົນຈຳນວນຫຼວງຫຼາຍໄດ້ຕາຍເພາະນ້ຳ
12 ນັ້ນມີລົດຂົມ. ^໗ເມື່ອເທວະດາຕົນທີສີ່ເປົ່າແກຂຶ້ນ ດວງອາ-
ທິດກໍຖືກທຳລາຍເສຍໜຶ່ງສ່ວນສາມ ດວງຈັນແລະດວງດາວ
ທັງຫຼາຍກໍເໝືອນກັນ ຈຶ່ງມີໄປເຖິງໜຶ່ງສ່ວນສາມ ກາງເວັນ
13 ບໍ່ສະຫວ່າງໜຶ່ງສ່ວນສາມ ແລະກາງຄືນກໍເໝືອນກັນ. ^໘ແລ້ວ
ຂ້າພະເຈົ້າກໍເບິ່ງ ແລະໄດ້ຍິນເທວະດາອົງໜຶ່ງທີ່ບິນຢູ່ໃນ
ທ້ອງຟ້າ ຮ້ອງປະກາດສຽງດັງຂຶ້ນວ່າ, “ວິບັດ, ວິບັດ, ວິບັດຈະ
ມີແກ່ຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ ເພາະສຽງແກຂອງ
ເທວະດາສາມຕົນກຳລັງຈະເປົ່າຢູ່ແລ້ວ.”

8:11 ‘ອັບຊິນໂຕ’ ເປັນພາສາກຣີກທີ່ແປວ່າ ບໍ່ຮະເຜັດ ຫຼື ເຄືອເຂົ້າຮໍ ຊຶ່ງເປັນພືດຊະ-
ນິດໜຶ່ງທີ່ຂົມທີ່ສຸດ

ການສະເດັດມາຄັ້ງທີ 2 ຂອງອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ ເພື່ອຮັບພວກຂອງພຣະອົງໄປທີ່ຟ້າສະຫວັນ ຈະເປັນແບບໃດ?

1 ເທຊະໂລນິກ 4:13-18 ¹³ພີ່ນ້ອງທັງຫຼາຍເອີຍ, ພວກເຮົາຢາກໃຫ້
ເຈົ້າທັງຫຼາຍຮູ້ຄວາມຈິງເລື່ອງຄົນທີ່ຫຼັບໄປນັ້ນ ເພື່ອພວກເຈົ້າຈະບໍ່
ໂສກເສົ້າເໝືອນດັ່ງຄົນອື່ນທີ່ບໍ່ມີຄວາມຫວັງ.¹⁴ເພາະ ໃນເມື່ອເຮົາ
ເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຊົງສິ້ນພຣະຊົນ ແລະຊົງຄົນພຣະຊົນ ແລ້ວ ໂດຍ
ພຣະເຢຊູນັ້ນແຫຼະ, ພຣະເຈົ້າຈະຊົງນຳບັນດາຄົນທີ່ຫຼັບໄປແລ້ວ
ນັ້ນໃຫ້ມາກັບພຣະອົງ.¹⁵ໃນຂໍ້ນີ້ເຮົາບອກເຈົ້າທັງຫຼາຍຕາມພຣະທຳ
ຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າ ພວກເຮົາຜູ້ຍັງເປັນຢູ່ແລະຄອຍຖ້າການ
ສະເດັດມາຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເຮົາຈະລ່ວງໜ້າໄປກ່ອນພວກ
ຄົນທີ່ຫຼັບໄປແລ້ວນັ້ນກໍບໍ່ໄດ້ແທ້.¹⁶ດ້ວຍວ່າຈະມີຄຳສັ່ງອັນດັງ, ຈະ
ມີສຽງຂອງອັກຄະເທວະດາ, ແລະສຽງແກຂອງພຣະເຈົ້າ ແລ້ວອົງ
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະສະເດັດລົງມາຈາກສະຫວັນ ພວກຄົນທີ່ເຊື່ອໃນ
ພຣະຄຣິດທີ່ຕາຍໄປແລ້ວກໍຈະຄົນຂຶ້ນມາກ່ອນ.¹⁷ຫຼັງຈາກນັ້ນເຮົາ
ທັງຫຼາຍຜູ້ມີຊີວິດຍັງເປັນຢູ່ກໍຈະຖືກຮັບຂຶ້ນໄປໃນເມກພ້ອມກັນກັບ
ຄົນພວກນັ້ນ ແລະຈະພົບອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນຟ້າອາກາດ: ຢ່າງ
ນັ້ນແຫຼະ, ພວກເຮົາກໍຈະຢູ່ນຳພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນນິດ.¹⁸ເຫດສະ-
ນັ້ນຈຶ່ງເລົ່າໂລມອອຍໃຈກັນແລະກັນດ້ວຍຂໍ້ຄວາມທັງຫຼາຍນີ້ເຖິນ.

1 ໂກລິນໂທ 15:51-55 ⁵¹ນີ້ແຫຼະເຮົາມີຂໍ້ເລິກລັບບອກພວກເຈົ້າ
ວ່າ: ເຮົາທັງຫຼາຍ ຈະບໍ່ລ່ວງລັບໄປໝົດທຸກຄົນ ແຕ່ເຮົາທັງຫຼາຍ ຈະ
ຖືກຊົງປ່ຽນແປງໃໝ່ໝົດທຸກຄົນ. ⁵²ໃນຊົ່ວຂະນະດຽວໃນພັບຕາ
ດຽວເມື່ອເປົ່າແກຄັ້ງສຸດທ້າຍນັ້ນດ້ວຍວ່າຈະມີສຽງແກແລະຄົນທີ່

ຄອງ ກະສັດນັ້ນຄືບໍລິວານຂອງເທວເລີກນັ້ນ ບໍລິວານນັ້ນ ຕາມພາສາເຮັບເຮີເອັນ ອະບາໂດນ ແລະພາສາກຣີກເອັນ

12 ວ່າ ອາໂປລິໂອນ. ^໑ວິບັດອັນຕົ້ນຜ່ານໄປແລ້ວ ເບິ່ງແມ, ຍັງຈະມີວິບັດອີກສອງປະການທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນ ໃນພາຍໜ້າ.

13 ^໒ເມື່ອເທວະດາຕົນທີ່ຫົກເປົ່າແກຂຶ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງ ອອກມາຈາກຮູບເຂົາທີ່ແຈທັງສີ່ຂອງແທ່ນຄຳ ຊຶ່ງຢູ່ຕໍ່ພຣະພັກ

14 ພຣະເຈົ້ານັ້ນ, ^໓ສິ່ງແກ່ເທວະດາຕົນທີ່ຫົກທີ່ຖືແກນັ້ນວ່າ, “ຈິ່ງ ແກ້ປ່ອຍເທວະດາທັງສີ່ ຊຶ່ງຖືກມັດໄວ້ທີ່ແມ່ນ້ຳໃຫຍ່ຢູ່ຟາເຕ

15 ນັ້ນເສຍ”. ^໔ເທວະດາເຫຼົ່ານັ້ນຖືກປ່ອຍໄປແລ້ວ ຄືເທວະດາ ທັງສີ່ທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງຈັດໄວ້ແລ້ວສຳລັບຊົ່ວໂມງ, ວັນ, ເດືອນ, ແລະປີນັ້ນ ເພື່ອໄປຂ້າມະນຸດໜຶ່ງສ່ວນສາມເສຍ. ^໕ມີພົນທະ-

16 ຫານມ້າສອງຮ້ອຍລ້ານຄົນ ຕາມຈຳນວນທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນ.

17 ^໖ໃນນິມິດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນກໍເປັນດັ່ງນີ້ ມີຝູງມ້າ ແລະຜູ້ ທີ່ຂີ່ມ້ານັ້ນມີເຄື່ອງປ້ອງກັນເອິກເປັນສີໄຟ, ສີນ້ຳເງິນ, ແລະມີ

18 ມາດ; ຫົວມ້າເຫຼົ່ານັ້ນເໝືອນຫົວສິງ ມີໄຟແລະຄວັນກັບມາດ ພຸ່ງອອກມາຈາກປາກມັນ. ^໗ມະນຸດຖືກຂ້າເສຍໜຶ່ງສ່ວນສາມ

19 ດ້ວຍໄພອັນຕະລາຍສາມຢ່າງນີ້ຄື ໄຟ, ຄວັນ, ແລະມາດ ທີ່ ພຸ່ງອອກມາຈາກປາກຂອງມ້ານັ້ນ. ^໘ເພາະລິດຂອງມ້ານັ້ນມີ

20 ຢູ່ໃນປາກແລະໃນທາງຂອງມັນຄືກັບງູ ແລະມີຫົວ ສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ ເຂົາໃຊ້ທຳລາຍມະນຸດໄດ້. ^໙ສ່ວນມະນຸດທັງຫຼາຍທີ່ຍັງເຫຼືອຢູ່

21 ຊຶ່ງບໍ່ໄດ້ຖືກຂ້າດ້ວຍໄພອັນຕະລາຍເຫຼົ່ານັ້ນກໍບໍ່ໄດ້ກັບໃຈເສຍ ໃໝ່ຈາກກິດຈະການທີ່ຕົນໄດ້ເຮັດ, ບໍ່ໄດ້ເລີກບູຊາຜີ, ບູຊາພະ ທຽມທີ່ເຮັດດ້ວຍຄຳ, ເງິນ, ທອງເຫຼືອງ, ດ້ວຍຫີນແລະໄມ້ ຊຶ່ງ

ບໍ່ສາມາດຈະເຫັນ, ຈະຍິນ, ຫຼືຈະຢ່າງໄປໄດ້. ^{໑໐}ເຂົາບໍ່ໄດ້ກັບ ໃຈເສຍໃໝ່ເລີກຈາກການຂ້າພັນກັນ, ການເຊື່ອເວດມິນຄາ-

ຖາ, ການລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິງ, ແລະການລັກຂອງຕົນ.

8 ມ້ວນນີ້ ຜູ້ນັ້ນແຫຼະ, ເປັນສຸກ.” ^໑ຝ່າຍຂ້າພະເຈົ້າ, ຄືໂຢຮັນ ເປັນຜູ້ໄດ້ຍິນແລະໄດ້ເຫັນເຫດການເຫຼົ່ານີ້ ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າ

ໄດ້ຍິນແລະໄດ້ເຫັນແລ້ວ ກໍນ້ອມຕົວລົງຈະນະມັດສະການ ແທບ ຕີນ ຂອງ ເທວະດາ ຕົນ ທີ່ ໄດ້ ສະແດງ ເຫດການ ເຫຼົ່ານີ້

9 ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ. ^໒ເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ລະວັງ, ຢ່າເຮັດຢ່າງນັ້ນ ເຮົາເປັນເພື່ອນຂ້ອຍໃຊ້ຢ່າງດຽວ ກັນກັບທ່ານ ແລະກັບພວກພິນ້ອງຂອງທ່ານຊຶ່ງເປັນຜູ້ປະ-

10 ກາດພຣະທຳ ແລະກັບພວກທີ່ຖືຮັກສາຖ້ອຍຄຳທັງຫຼາຍໃນ ໜັງສືມ້ວນນີ້ ໃຫ້ທ່ານນະມັດສະການພຣະເຈົ້າສາ.” ^໓ແລ້ວ ເພິ່ນໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ຢ່າປະທັບຕາອັດຄຳທຳນວາຍ

11 ໃນໜັງສືມ້ວນນີ້ ເພາະວ່າເວລານັ້ນໃກ້ຈະເຖິງແລ້ວ. ^໔ຝ່າຍ ຄົນອະທຳກໍໃຫ້ເຮັດການອະທຳຕໍ່ໄປ ຜູ້ທີ່ເປັນຄົນຊົ່ວຊ້າກໍ

ໃຫ້ເຂົາຊົ່ວຊ້າຕໍ່ໄປ ຝ່າຍຄົນຊອບທຳກໍໃຫ້ເຮັດການຊອບ ທຳຕໍ່ໄປ ແລະຜູ້ທີ່ເປັນຄົນບໍລິສຸດກໍໃຫ້ເຂົາເປັນບໍລິສຸດຕໍ່

12 ໄປ.” ^໕“ເບິ່ງແມ, ເຮົາຈະມາໃນໄວງນີ້ ເຮົາຈະເອົາບຳເໜັດ ຂອງເຮົາມານຳ ເພື່ອຕອບແທນການປະຕິບັດຂອງທຸກຄົນ.

13 ^໖ຝ່າຍເຮົາ, ຄືອາລະຟາແລະໂອເມຄາ*, ຜູ້ເປັນກົກແລະ ຜູ້ສຸດທ້າຍ, ເປັນເບື້ອງຕົ້ນແລະເປັນເບື້ອງປາຍ.” ^໗“ຄົນທັງ-

14 ຫຼາຍທີ່ປະຕິບັດຕາມ ພຣະບັນຍັດ ຂອງພຣະອົງກໍເປັນສຸກ, ເພື່ອວ່າເຂົາຈະມີສິດເຂົ້າໄປເຖິງຕົ້ນໄມ້ທີ່ໃຫ້ມີຊີວິດ ແລະ

15 ເພື່ອເຂົາຈະໄດ້ເຂົ້າໄປໃນນະຄອນນັ້ນທາງປະຕູ. ^໘ສ່ວນຝູງ ໝາກັບຄົນທີ່ໃຊ້ເວດມິນຄາຖາ, ຄົນຫຼິ້ນໂສເພນີ, ຄົນຄາດ

ຕະກຳ, ຄົນໄຫວ້ພະທຽມ, ກັບທຸກໆຄົນທີ່ຮັກຄວາມບໍ່ຈິງ ແລະເຮັດຕາມ ພວກເຫຼົ່ານີ້ແຫຼະ, ຈະຢູ່ພາຍນອກ. ^໙“ຝ່າຍ

16 ເຮົາ, ຄືເຢຊູ, ເຮົາໄດ້ໃຊ້ເທວະດາຂອງເຮົາໄປເປັນພະຍານ ເພື່ອສະແດງເຫດການເຫຼົ່ານີ້ແກ່ທ່ານສຳລັບຄຣິສຕະຈັກທັງ- ຫຼາຍ ເຮົານີ້ເປັນຮາກເຄົ້າແລະໜໍເຊື້ອຂອງດາວິດ, ເປັນດາວ

ຫ້າຊ້າງຫຼືເວົ້າຕົວະ ຈະເຂົ້າໄປໃນນະຄອນນັ້ນບໍ່ໄດ້ເປັນເດັດ-
ຂາດ ມີແຕ່ຄົນທັງຫຼາຍທີ່ມີຊື່ຈິດໄວ້ໃນທະບຽນແຫ່ງຊີວິດ
ຂອງພຣະເມສານ້ອຍເທົ່ານັ້ນຈິ່ງຈະເຂົ້າໄດ້.
21:2 “ສັກສິດ” ອາດແປວ່າ “ບໍລິສຸດ” ກໍໄດ້

ບົດທີ 22

1 ຯແລ້ວເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ຊີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນແມ່ນຈຳທີ່ມີ
 2 ນ້ຳແຫ່ງຊີວິດໃສເໝືອນແກ້ວ ໄຫຼອອກມາຈາກພຣະລາຊະ
 3 ບັນລັງຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຂອງພຣະເມສານ້ອຍ. “ນ້ຳນັ້ນ
 4 ໄຫຼຜ່ານຖະໜົນຂອງນະຄອນນັ້ນ ຢູ່ຮິມແມ່ນ້ຳທັງສອງຟາກ
 5 ມີຕົ້ນໄມ້ແຫ່ງຊີວິດຊຶ່ງເກີດຜົນສົບສອງຊະນິດ ເກີດຜົນທຸກ
 6 ເດືອນ ແລະໃບຕົ້ນນັ້ນສຳລັບປົວບັນດາປະຊາຊາດໃຫ້ດີ.
 7 ຯຈະບໍ່ມີສິ່ງໃດຖືກຊົງສາບແຊ່ງອີກຕໍ່ໄປ* ແຕ່ພຣະລາຊະບັນ-
 8 ລັງຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຂອງພຣະເມສານ້ອຍ ຈະຕັ້ງຢູ່ທີ່ນັ້ນ
 9 ແລະ ບັນດາ ຂ້ອຍ ໃຊ້ ຂອງ ພຣະອົງ ຈະ ບົວລະບັດ ພຣະອົງ.
 10 “ເຂົາ ຈະ ເຫັນ ພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແລະພຣະນາມຂອງ
 11 ພຣະອົງຈະຊົງປະທັບຕາໃສ່ໜ້າຜາກຂອງເຂົາ. “ກາງຄືນຈະ
 12 ບໍ່ມີຢູ່ທີ່ນັ້ນເລີຍ, ແລະເຂົາບໍ່ຕ້ອງການແສງທຽນຫຼືແສງອາ-
 13 ທິດ ເພາະວ່າອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຄືພຣະເຈົ້າຈະຊົງສ່ອງສະ-
 14 ຫວ່າງໃສ່ເຂົາ ແລະເຂົາຈະໄດ້ຄຸ້ມຄອງຢູ່ຕະຫຼອດໄປເປັນ-
 15 ນິດ. ຯເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່າ
 16 ນີ້ແຫຼະ ກໍສັດຊື່ແລະທ່ຽງແທ້: ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງບັນດາ
 17 ຜູ້ປະກາດພຣະທຳທີ່ບໍລິສຸດ ໄດ້ຊົງໃຫ້ເທວະດາຂອງພຣະ
 18 ອົງສະແດງແກ່ບັນດາຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະອົງເພື່ອໃຫ້ຮູ້ເຫດ-
 19 ການທັງປວງທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງເກີດຂຶ້ນໃນໄວງນັ້ນ.” ຯເບິ່ງແມ,
 20 ເຮົາຈະມາໃນໄວງນີ້: ຜູ້ໃດທີ່ຖືຮັກສາຄຳທຳນວາຍໃນໜັງສື

ບົດທີ 10

1 ຯຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາຜູ້ມີລິດອີກຕົນໜຶ່ງລົງມາຈາກ
 2 ສະຫວັນ ມີເມກປົກຄຸມຕົວໄວ້ ແລະມີຮຸງກິນນ້ຳຢູ່ເທິງຫົວ
 3 ຫ້າຂອງເພິ່ນ ເໝືອນດວງອາທິດ ແລະຂາກໍເໝືອນເຕົາໄຟ.
 4 “ເພິ່ນຖືໜັງສືນ້ອຍໜຶ່ງມ້ວນທີ່ພີຢູ່ໃນມື ຕົນເບື້ອງຂວາຢຽບ
 5 ນ້ຳທະເລ ແລະຕົນເບື້ອງຊ້າຍຢຽບປົກ. ຯເພິ່ນຮ້ອງດັງເໝືອນ
 6 ດັງສິງຮ້ອງ ເມື່ອເພິ່ນຮ້ອງ ສຽງຟ້າຮ້ອງທັງເຈັດກໍດັງຂຶ້ນ.
 7 “ເມື່ອສຽງຟ້າຮ້ອງທັງເຈັດດັງຂຶ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າກໍລົງມືຈະ
 8 ຂຽນ ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນພຣະສຸລະສຽງຈາກສະຫວັນຊົງ
 9 ກ່າວວ່າ, “ສິ່ງທີ່ຟ້າຮ້ອງທັງເຈັດໄດ້ຮ້ອງແລ້ວນັ້ນ ຈິ່ງປະທັບ
 10 ຕາອັດໄວ້ ຢ່າໄດ້ຂຽນ.” “ຝ່າຍເທວະດາຕົນທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້
 11 ເຫັນ ຍືນ ຢູ່ເທິງທະເລ ແລະ ເທິງປົກນັ້ນ ໄດ້ ຍໍ ມີ ຂວາ ຂຶ້ນ ໃສ່
 12 ຟ້າ. ຯແລະສາບານ ໂດຍອ້າງອອກພຣະນາມຂອງພຣະອົງ
 13 ຜູ້ຊົງຢູ່ເປັນນິດ, ຜູ້ຊົງສ້າງຟ້າສະຫວັນ ແລະສັບພະສິ່ງທີ່ຢູ່
 14 ໃນສະຫວັນນັ້ນ, ຊົງສ້າງແຜ່ນດິນ ໂລກ ແລະສັບພະສິ່ງທີ່ມີຢູ່
 15 ໃນແຜ່ນດິນ ໂລກນັ້ນ, ແລະຊົງສ້າງທະເລກັບສັບພະສິ່ງທີ່ມີ
 16 ຢູ່ໃນທະເລນັ້ນວ່າ ຈະບໍ່ມີການຊ້ານານອີກຕໍ່ໄປແລ້ວ. ຯແຕ່
 17 ໃນເວລາເທວະດາຕົນທີ່ເຈັດອອກສຽງ ຄືເວລາເປົ່າແກນັ້ນ
 18 ຄວາມເລິກລັບຂອງພຣະເຈົ້າ ທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງປະກາດແກ່
 19 ຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະອົງຄືພວກຜູ້ທຳນວາຍນັ້ນກໍຈະສຳເລັດ.
 20 ຯແລ້ວພຣະສຸລະສຽງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນ ຈາກສະຫວັນນັ້ນ
 21 ຊົງກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າອີກວ່າ, “ຈິ່ງໄປຮັບເອົາໜັງສືມ້ວນນັ້ນ
 22 ທີ່ພີຢູ່ໃນມືຂອງເທວະດາຕົນທີ່ຍືນຢູ່ເທິງທະເລ ແລະເທິງ
 23 ປົກນັ້ນ.” ຯຂ້າພະເຈົ້າຈິ່ງໄປຫາເທວະດາຕົນນັ້ນ ແລະຂໍເອົາ
 24 ໜັງສືມ້ວນນ້ອຍນັ້ນ ເພິ່ນໄດ້ຕອບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ເອົາໄປ
 25 ກິນເສຍ ມັນຈະເຮັດໃຫ້ທ້ອງເຈົ້າຂົມ ແຕ່ໃນປາກຂອງເຈົ້າ

ພຣະນິມິດ 11

10 ຈະຫວານເໝືອນນ້ຳເຜິ້ງ.” ^{໑໐}ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບເອົາໜັງສື
ມ້ວນນ້ອຍຈາກມືເທວະດາແລ້ວກໍກິນເສຍ ໃນປາກຂອງ
ຂ້າພະເຈົ້າມັນກໍຫວານເໝືອນນ້ຳເຜິ້ງ ແຕ່ເມື່ອກິນແລ້ວທ້ອງ
11 ຂອງຂ້າພະເຈົ້າກໍຂົມ. ^{໑໑}ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບສັ່ງວ່າ, “ເຈົ້າ
ຕ້ອງທຳນວາຍອີກເຖິງເລື່ອງຊົນຊາດທັງຫຼາຍ, ບັນດາປະຊາ
ຊາດ, ພາສາ, ແລະກະສັດທັງຫຼາຍ.”

ບົດທີ 11

1 ^໑ມີຜູ້ໜຶ່ງໄດ້ເອົາໄມ້ແທກອັນໜຶ່ງເໝືອນໄມ້ຄ້ອນເທົ່າໃຫ້
ຂ້າພະເຈົ້າແລະເທວະດາອົງນັ້ນຢືນຢູ່ ແລ້ວກ່າວວ່າ, “ຈິ່ງ
ລຸກຂຶ້ນໄປ ແທກພຣະວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າກັບ ແທ່ນ ບູຊາ
2 ແລະນັບຈຳນວນຄົນທັງຫຼາຍທີ່ນະມັດສະການຢູ່ທີ່ນັ້ນ. “ແຕ່
ບໍລິເວນຂ້າງນອກພຣະວິຫານນັ້ນຈິ່ງເວັ້ນເສຍ ຢ່າໄດ້ແທກ
ເພາະວ່າບ່ອນນັ້ນໄດ້ຊົງມອບໃຫ້ຄົນຕ່າງຊາດແລ້ວ ເຂົາຈະ
3 ຢຽບຢຳນະຄອນສັກສິດໃນລະຫວ່າງສີ່ສິບສອງເດືອນ. ^໓ເຮົາ
ຈະໃຫ້ລິດອຳນາດແກ່ພະຍານທັງສອງຂອງເຮົາ ແລະເຂົາຈະ
ນຸ່ງຫົ່ມຜ້າຫຍາບ ແລະປະກາດພຣະທຳໄປຕະຫຼອດພັນສອງ
4 ຮ້ອຍຫົກສິບວັນ.” “ພະຍານທັງສອງນັ້ນຄືຕົ້ນກອກເທດສອງ
ຕົ້ນ ແລະເຄື່ອງຮອງຕົນທຽນສອງອັນທີ່ຕັ້ງຢູ່ຕໍ່ພຣະພັກແຫ່ງ
5 ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງແຜ່ນດິນໂລກ. “ຖ້າຜູ້ໃດຢາກທຳຮ້າຍ
ພະຍານທັງສອງນັ້ນ ໄຟກໍຈະພຸ່ງອອກຈາກປາກຂອງເຂົາ
ເຜົາຜານສັດຕູນັ້ນເສຍ ແມ່ນແລ້ວ, ຖ້າຜູ້ໃດຢາກທຳຮ້າຍ
6 ເຂົາ ຜູ້ນັ້ນກໍຕ້ອງຕາຍຢ່າງນັ້ນ. ^໖ຝ່າຍພະຍານທັງສອງນັ້ນ
ມີສິດອຳນາດອັດທ້ອງຟ້າໄວ້ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຝົນຕົກໃນລະຫວ່າງ
ວັນເຫຼົ່ານັ້ນ ທີ່ເຂົາກຳລັງປະກາດພຣະທຳ ແລະມີສິດອຳນາດ
ໃຫ້ນ້ຳກາຍເປັນເລືອດໄດ້ ທັງມີສິດອຳນາດບັນດານໃຫ້ໄພ

ພຣະນິມິດ 21

ມົນທົນ ກວ້າງຍາວທ່ຽວ ເພິ່ນເອົາໄມ້ແທກນະຄອນນັ້ນໄດ້
17 ລ້ານສອງແສນວາ ກວ້າງຍາວແລະສູງທ່ຽວ. ^{໑໗}ເພິ່ນແທກ
ກຳແພງນະຄອນນັ້ນ ໄດ້ຮ້ອຍສີ່ສິບສີ່ສອກຕາມໄມ້ແທກວາ
ທີ່ເທວະດານັ້ນໃຊ້ ຊຶ່ງເປັນເໝືອນໄມ້ແທກວາທີ່ມະນຸດເຄີຍ
18 ໃຊ້. ^{໑໘}ກຳແພງນະຄອນນັ້ນກໍດ້ວຍແກ້ວມະນີໂຊດ ແລະນະ-
19 ຄອນນັ້ນສ້າງດ້ວຍຄຳບໍລິສຸດສຸກໃສເໝືອນແກ້ວ. ^{໑໙}ບັນດາ
ຖານຂອງກຳແພງນະຄອນນັ້ນປະດັບດ້ວຍເພັດພອຍທຸກຊະ-
ນິດ ຖານທີ່ໜຶ່ງເປັນແກ້ວມະນີໂຊດ, ທີ່ສອງໄພທູນ, ທີ່ສາມ
20 ໂມຣາ, ທີ່ສີ່ມໍລະກົດ, ^{໒໐}ທີ່ຫ້າບຸດ, ທີ່ຫົກພິລາ, ທີ່ເຈັດບຸສະ-
ບາຄຳນ້ຳແກ່, ທີ່ແປດເພທາຍ, ທີ່ເກົ້າບຸສະບາຄຳນ້ຳອ່ອນ,
ທີ່ສິບຢົກ, ທີ່ສິບເອັດນິນ, ແລະ ທີ່ສິບສອງເປັນແກ້ວເພທາຍ
21 ສີມ່ວງ. ^{໒໑}ປະຕູທັງສິບສອງນັ້ນ ເຮັດດ້ວຍໄຂ່ ມຸກສິບສອງ
ໜ່ວຍ ປະຕູລະໜ່ວຍ ແລະຖະໜົນໃນນະຄອນນັ້ນເປັນຄຳ
22 ບໍລິສຸດສ່ອງໃສເໝືອນແກ້ວ. “ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເຫັນມີພຣະວິ-
ຫານໃນນະຄອນນັ້ນ ເພາະອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຄືພຣະເຈົ້າ
ຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບສູງສຸດ ແລະພຣະເມສານ້ອຍຊົງເປັນ
23 ພຣະວິຫານໃນນະຄອນນັ້ນ. ^{໒໒}ນະຄອນນັ້ນບໍ່ຕ້ອງການແສງ
ສະຫວ່າງຂອງດວງອາທິດແລະດວງຈັນເພາະພຣະລັດສະໝີ
ຂອງພຣະເຈົ້າຊົງເປັນແສງສະຫວ່າງ ແລະພຣະເມສານ້ອຍ
24 ຊົງເປັນໂຄມໄຟຂອງນະຄອນນັ້ນ. “ບັນດາປະຊາຊາດທີ່
ພົ້ນແລ້ວຈະທຽວໄປມາໃນຖ້ຳມາກາງແສງສະຫວ່າງຂອງນະ-
ຄອນນັ້ນ ແລະບັນດາກະສັດໃນແຜ່ນດິນໂລກຈະນຳເອົາສະ-
25 ຫງ່າລາສີແລະກຽດຂອງຕົນເຂົ້າໄປໃນນະຄອນນັ້ນ. “ປະຕູ
ທັງຫຼາຍໃນນະຄອນນັ້ນຈະບໍ່ອັດໃນເວລາກາງເວັນ: (ເພາະ
26 ໃນນະຄອນນັ້ນບໍ່ມີກາງຄືນ). ^{໒໓}ເຂົາຈະນຳເອົາສະຫງ່າລາສີ
27 ແລະກຽດຕິຍົດຂອງນານາປະເທດມາສູ່ນະຄອນນັ້ນ. ^{໒໔}ສິ່ງ
ໜຶ່ງສິ່ງໃດທີ່ຖືກຊົ່ວມົວໝອງ ຫຼືຜູ້ໃດທີ່ເຮັດການໜ້າກຽດ

ພຣະນິມິດ 21

7 ເບື້ອງປາຍ. ຜູ້ໃດທີ່ວນຳ ຝ່າຍເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນດື່ມຈາກນ້ຳພູ
 8 ແຫ່ງຊີວິດໂດຍບໍ່ຕ້ອງເສຍຄ່າ. ັຜູ້ໃດມີໄຊຊະນະ ຜູ້ນັ້ນຈະ
 9 ໄດ້ຮັບທຸກສິ່ງເປັນມໍລະດົກ ເຮົາຈະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາ
 10 ເຂົານັ້ນແຫຼະ, ຈະເປັນບຸດຂອງເຮົາ. ັແຕ່ສ່ວນຄົນຂີ້ຍ້ານ,
 11 ຄົນບໍ່ເຊື່ອ, ຄົນທີ່ເຮັດການໜ້າກຽດໜ້າຊ້ງ, ຄົນຄາດຕະກຳ,
 12 ຄົນຫຼິ້ນໂສເພນີ, ຄົນໃຊ້ເວດມົນຄາຖາ, ຄົນໄຫວ້ພະທຽມ,
 13 ແລະຄົນຂີ້ຕົວະທຸກຄົນນັ້ນ ມໍລະດົກຂອງເຂົາຈະຢູ່ໃນບຶງທີ່
 14 ໄໝ້ຢູ່ດ້ວຍໄຟປົນກັບມາດ: ຊຶ່ງເປັນຄວາມຕາຍຄັ້ງທີສອງ.”
 15 ັເທວະດາຕົນໜຶ່ງໃນບັນດາເຈັດຕົນທີ່ຖືຂັນເຈັດໜ່ວຍ ອັນ
 16 ເຕັມໄປດ້ວຍໄພອັນຕະລາຍສຸດທ້າຍທັງເຈັດປະການນັ້ນໄດ້
 ມາເວົ້າກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ເຊີນມານີ້ ເຮົາຈະໃຫ້ທ່ານເຫັນ
 ເຈົ້າສາວທີ່ເປັນມະເຫສີຂອງພຣະເມສານ້ອຍນັ້ນ.” ັເພິ່ນ
 ໄດ້ ຍົກ ຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍ ພຣະວິນຍານ ໄປ ເທິງ ພູ ສູງ ໜ່ວຍ
 ໃຫຍ່ ແລະໄດ້ຊີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນນະຄອນສັກສິດຄືກຸງເຢຣູ
 ຊາເລັມ ຊຶ່ງກຳລັງ ລົງມາຈາກສະຫວັນແລະຈາກພຣະເຈົ້າ.
 ັນະຄອນນັ້ນປະກອບດ້ວຍລັດສະໝີຂອງພຣະເຈົ້າ ມີແສງ
 ຮຸ່ງເຮືອງເໝືອນແກ້ວມະນີອັນມີຄ່າແພງ ເໝືອນກັບແກ້ວ-
 ມະນີໂຊດອັນເສາະໃສ. ັນະຄອນນັ້ນມີກຳແພງໃຫຍ່ສູງ ມີ
 ປະຕູສິບສອງປ່ອງ ທີ່ປະຕູນັ້ນມີເທວະດາສິບສອງຕົນ ແລະ
 ທີ່ປະຕູນັ້ນໄດ້ ຈາລຶກຊື່ຕະກູນຂອງພວກອິດສະຣາເອນສິບ
 ສອງຕະກູນໄວ້. ັທິດຕາເວັນອອກມີສາມປະຕູ, ທິດເໜືອມີ
 ສາມປະຕູ, ທິດໃຕ້ມີສາມປະຕູ, ແລະທິດຕາເວັນຕົກມີສາມ
 ປະຕູ. ັກຳແພງນະຄອນນັ້ນມີຫີນສິບສອງກ້ອນ ເປັນຖານ
 ແລະທີ່ຫີນນັ້ນໄດ້ ຈາລຶກຊື່ອັກຄະສາວິກສິບ ສອງຄົນ ຂອງ
 ພຣະເມສານ້ອຍ. ັເທວະດາຕົນທີ່ເວົ້າກັບຂ້າພະເຈົ້ານັ້ນຖື
 ໄມ້ແທກຄຳ ເພື່ອຈະແທກພຣະນະຄອນ, ແທກປະຕູກັບກຳ-
 ແພງຂອງນະຄອນນັ້ນ. ັຮູບຂອງນະຄອນນັ້ນເປັນສີ່ຫຼ່ຽມ-

ພຣະນິມິດ 11

7 ອັນຕະລາຍທຸກຢ່າງທໍລະມານ ແຜ່ນດິນ ໂລກ ໄດ້ທຸກ ເວລາ
 8 ຕາມຄວາມປາດຖະໜາຂອງເຂົາ. ັເມື່ອການພະຍານຂອງ
 9 ເຂົາສິ້ນສຸດແລ້ວ ສັດຮ້າຍທີ່ຂຶ້ນມາຈາກເທວເລິກນັ້ນກໍຈະສູ້
 10 ຮົບກັບເຂົາ, ຈະຊະນະເຂົາ, ແລະຈະຂ້າເຂົາເສຍ. ັແລະສິບ
 11 ຂອງເຂົາຈະຢູ່ທີ່ຖະໜົນໃນມະຫານະຄອນນັ້ນ ຊຶ່ງຕາມຝ່າຍ
 12 ວິນຍານເອີ້ນວ່າເມືອງໂຊໂດມແລະເມືອງເອຍິບ ອັນເປັນ
 13 ເມືອງທີ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຮົາຊົງຖືກຄົງໄວ້ທີ່ໄມ້ກາງ
 14 ແຂນ. ັຄົນຫຼາຍຊາດ, ຫຼາຍຕະກູນ, ຫຼາຍພາສາ, ແລະຫຼາຍ
 15 ປະເທດ ຈະເຫັນສິບຂອງເຂົາຕະຫຼອດສາມວັນເຄິ່ງ ແລະ
 16 ຈະບໍ່ຍອມໃຫ້ເອົາສິບເຫຼົ່ານັ້ນບັນຈຸໄວ້ໃນອຸປໂມງ. ັແລະ
 ບັນດາຊາວໂລກຈະຊົມຊື່ນຍິນດີເພາະເຂົາ, ຈະສະໜຸກ
 ມ່ວນຊື່ນ, ຈະໃຫ້ຂອງຂວັນເຊິ່ງກັນແລະກັນ ເພາະຜູ້ປະກາດ
 ພຣະທຳທັງສອງນີ້ໄດ້ທໍລະມານຊາວໂລກທັງຫຼາຍ. ັເມື່ອ
 ສາມວັນເຄິ່ງຜ່ານພື້ນໄປແລ້ວ ລົມຊີວິດຊຶ່ງມາຈາກພຣະເຈົ້າ
 ໄດ້ເຂົ້າໃນສິບຂອງເຂົາ ເຂົາກໍລຸກຍືນຂຶ້ນ ແລະຄົນທັງຫຼາຍ
 ທີ່ໄດ້ເຫັນເຂົາກໍມີຄວາມຢ້ານກົວຢ່າງໃຫຍ່ຫຼວງ. ັຄົນເຫຼົ່າ-
 ນັ້ນ ໄດ້ ຍິນ ພຣະສຸລະສຽງດັງ ມາ ຈາກ ສະຫວັນ ຊົງກ່າວ ແກ່
 ເຂົາວ່າ, “ຈົ່ງຂຶ້ນມາທີ່ນີ້” ແລະເຂົາຂຶ້ນເມືອໃນເມກເຂົ້າສູ່ສະ-
 ຫວັນ ແລະພວກສັດຕູກໍໄດ້ເຫັນ. ັໃນເວລາໂມງນັ້ນບັງເກີດ
 ແຜ່ນດິນໄຫວ້ຢ່າງໃຫຍ່ ແລະໜຶ່ງສ່ວນສິບຂອງນະຄອນນັ້ນ
 ກໍເພພັງລົງ ຈຳນວນຄົນຕາຍເພາະແຜ່ນດິນໄຫວ້ນັ້ນມີເຈັດ
 ພັນຄົນ ແລະຄົນທີ່ຍັງເຫຼືອຢູ່ກໍເກີດມີຄວາມຢ້ານຢ່າງໃຫຍ່
 ຫຼວງ ຈົ່ງພາກັນຖວາຍພຣະກຽດແດ່ພຣະເຈົ້າແຫ່ງສະຫວັນ.
 ັວິບັດຖ້ວນສອງກໍຜ່ານໄປແລ້ວ ເບິ່ງແມ, ວິບັດຖ້ວນສາມ
 ກໍຈະມາເຖິງໃນໄວງນີ້ແຫຼະ. ັເມື່ອເທວະດາຕົນທີ່ເຈັດໄດ້
 ເປົ່າ ແກຂຶ້ນ ແລ້ວມີ ຫຼາຍ ສຽງ ໃນ ສະຫວັນ ກ່າວ ດັງ ຂຶ້ນ ວ່າ,
 “ລາຊະອານາຈັກແຫ່ງພິພິບນີ ໄດ້ກາຍເປັນກຳມະສິດແຫ່ງ

ພຣະນິມິດ 12

ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ ແລະເປັນຂອງພຣະ
 ຄຣິດຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຈະຊົງສະເຫວີຍລາດຕະຫຼອດ
 16 ໄປເປັນນິດ.”^໑ສ່ວນຜູ້ອາວຸໂສຊາວສີ່ທ່ານນັ້ນ ຊຶ່ງນັ່ງຢູ່ທີ່
 ບັນລັງຂອງຕົນຕໍ່ພຣະພິກາພຣະເຈົ້າກໍໝູບລົງນະມັດສະການ
 17 ພຣະເຈົ້າ, ທາບທູນວ່າ, “ຂ້າແດ່ພຣະເຈົ້າ ອົງພຣະຜູ້ເປັນ
 ເຈົ້າ, ຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບສູງສຸດ, ຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ
 ນີ້ ແລະຜູ້ໄດ້ຊົງດຳລົງຢູ່ໃນຄາວກ່ອນແລະຜູ້ຈະສະເດັດມາ
 ໃນອານາຄົດ ພວກຂ້າພຣະອົງໂມທະນາພຣະເດດພຣະຄຸນ
 ຂອງພຣະອົງເພາະພຣະອົງໄດ້ຊົງໃຊ້ລິດທານຸພາບອັນໃຫຍ່
 18 ຫຼວງຂອງພຣະອົງແລະໄດ້ຊົງຄອບຄອງ.”^໒ຝ່າຍນານາຊາດ
 ກໍມີຄວາມເຄື່ອງແຄ້ນ ແຕ່ພຣະພິໂລດຂອງພຣະອົງກໍມາ
 ເຖິງແລ້ວ ເຖິງເວລາທີ່ພຣະອົງຈະຊົງພິພາກສາບັນດາຄົນທີ່
 ຕາຍແລ້ວແລະເຖິງເວລາທີ່ຈະຊົງປະທານລາງວັນ ແກ່ພວກ
 ຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ຄືພວກຜູ້ປະກາດພຣະທຳແລະພວກ
 ໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງ ແລະແກ່ທຸກຄົນທີ່ຢາກເກາງພຣະນາມ
 ຂອງພຣະອົງ ທັງຜູ້ນ້ອຍແລະຜູ້ໃຫຍ່ແລະເຖິງເວລາແລ້ວ ທີ່
 ພຣະອົງຈະຊົງທຳລາຍພວກຄົນທີ່ທຳລາຍແຜ່ນດິນໂລກ.”
 19 ^໓ແລ້ວ ພຣະວິຫານ ຂອງ ພຣະເຈົ້າ ໃນ ມະຫາ ສະຫວັນ ກໍໄຂ
 ອອກ ໃນພຣະວິຫານນັ້ນກໍເຫັນມິທິບພຣະສັນຍາຂອງພຣະ
 ອົງ ແລ້ວກໍປັງເກີດມີຟ້າແມບ, ສຽງຕ່າງໆ ກັບຟ້າຮ້ອງ, ແຜ່ນ-
 ດິນໄຫວ, ທັງໝາກເຫັບຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ.

ບົດທີ 12

1 ^໑ມີໝາຍສຳຄັນອັນຍິ່ງໃຫຍ່ປາກົດໃນສະຫວັນ ຄືຜູ້ຍິງຄົນ
 ໜຶ່ງມີດວງອາທິດຄຸມຕົວເໝືອນອາພອນ, ມີດວງຈັນຢູ່ໃຕ້
 2 ຕົນ, ມີດາວສິບສອງດວງຢູ່ເທິງຫົວເໝືອນມົງກຸດ. “ຍິງນັ້ນມີ

ພຣະນິມິດ 21

ໃນແດນນັ້ນຄືນ ເຂົາທັງປວງກໍຖືກຊົງພິພາກສາຕາມການ
 14 ປະຕິບັດຂອງຕົນທຸກຄົນ. ^໑“ຄວາມຕາຍ ແລະນະຣົກກໍຖືກ
 ຖິ້ມລົງໃນບຶງໄຟ. ບຶງໄຟນີ້ແຫຼະ, ເປັນຄວາມຕາຍຄັ້ງທີສອງ.
 15 ^໒“ຖ້າຜູ້ໃດບໍ່ມີຊີວິດໄວ້ໃນທະບຽນແຫ່ງຊີວິດ ຜູ້ນັ້ນກໍຖືກຖິ້ມ
 ລົງໃນບຶງໄຟ.

ບົດທີ 21

1 ^໑ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນທ້ອງຟ້າໃໝ່ ແລະ ແຜ່ນດິນໂລກ
 ໃໝ່ ເພາະວ່າທ້ອງຟ້າເດີມ ແລະ ແຜ່ນດິນໂລກເດີມນັ້ນໄດ້
 2 ລ່ວງໄປແລ້ວ ແລະທະເລກໍບໍ່ມີເໝືອນກັນ. “ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້
 ເຫັນນະຄອນສັກສິດ* ຄືກຸງເຢຣູຊາເລັມໃໝ່ ກຳລັງລົງມາ
 ຈາກສະຫວັນ ແລະຈາກພຣະເຈົ້າ ນະຄອນນີ້ໄດ້ຈັດຕຽມ
 ໄວ້ແລ້ວ ເໝືອນຢ່າງເຈົ້າສາວແຕ່ງຕົວໄວ້ສຳລັບເຈົ້າບ່າວ.
 3 ^໒ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງດັງມາຈາກສະຫວັນວ່າ, “ເບິ່ງແມ, ທີ່
 ສະຖິດຂອງພຣະເຈົ້າກໍຢູ່ກັບມະນຸດແລ້ວ ພຣະອົງຈະຊົງສະ-
 ຖິດຢູ່ກັບເຂົາ ເຂົາເຫຼົ່ານັ້ນແຫຼະ, ຈະເປັນໄພ່ພົນຂອງພຣະ
 ອົງ ແລະພຣະເຈົ້າເອງຈະປະທັບຢູ່ກັບເຂົາ ແລະຈະຊົງເປັນ
 4 ພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາ. “ພຣະເຈົ້າຈະຊົງເຊັດນ້ຳຕາທຸກໆຍິດ
 ຈາກຕາຂອງເຂົາ ຄວາມຕາຍຈະບໍ່ມີອີກຕໍ່ໄປ: ຄວາມໂສກ-
 ເສົ້າ, ການຮ້ອງໄຫ້, ແລະຄວາມເຈັບປວດຈະບໍ່ມີອີກຕໍ່ໄປ
 5 ເພາະວ່າສິ່ງທີ່ມີຢູ່ຄາວກ່ອນນັ້ນກໍລ່ວງໄປແລ້ວ. “ພຣະອົງຜູ້
 ຊົງປະທັບເທິງພຣະລາຊະບັນລັງໄດ້ຊົງກ່າວວ່າ, “ເບິ່ງແມ,
 ເຮົາສ້າງສິ່ງທັງປວງຂຶ້ນໃໝ່” ແລະພຣະອົງຊົງກ່າວອີກວ່າ,
 “ຈົ່ງຂຽນໄວ້ ເພາະວ່າຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້ແຫຼະ, ສັດຊື່ແລະທ່ຽງ
 6 ແທ້.” ^໓ພຣະອົງຊົງກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ສຳເລັດແລ້ວ
 ເຮົານີ້ຄືອາລະຟາ ແລະ ໂອເມຄາ ເປັນເບື້ອງຕົ້ນ ແລະເປັນ

ພຣະນິມິດ 20

6 ແຫຼະ, ຄືການຄືນມາຈາກຕາຍຄັ້ງທຳອິດ. ຜູ້ໃດທີ່ມີສ່ວນໃນ
ການຄືນມາຈາກຕາຍຄັ້ງທຳອິດ ຜູ້ນັ້ນແຫຼະ ກໍເປັນສຸກແລະ
ບໍລິສຸດ: ຄວາມຕາຍຄັ້ງທີສອງຈະບໍ່ມີອຳນາດເໜືອຄົນເຫຼົ່າ-
ນັ້ນ ແຕ່ເຂົາຈະໄດ້ເປັນປະໂລຫິດຂອງພຣະເຈົ້າແລະຂອງ
ພຣະຄຣິດ ທັງຈະຄຸ້ມຄອງຮ່ວມກັບພຣະອົງໃນລະຫວ່າງພັນ
7 ປີ. ກໍເມື່ອພັນປີນັ້ນລ່ວງໄປແລ້ວ ຊາຕານຈະຖືກປ່ອຍອອກ
8 ຈາກຄຸກປ່ອນຂັງມັນໄວ້. ມັນຈະອອກໄປຫຼອກລວງບັນດາ
ປະຊາຊາດ ທີ່ຢູ່ໃນທິດທັງສີ່ຂອງແຜ່ນດິນໂລກ ຄືໂຄກແລະ
ມາໂຄກ ໃຫ້ມາໂຮມກັນເພື່ອການຮີບເສີກ ຈຳນວນຄົນເຫຼົ່າ-
9 ນັ້ນຫຼາຍເໝືອນເມັດຊາຍທີ່ທະເລ. ະເຂົາໄດ້ຍົກທັບອອກ
ໄປທົ່ວໜ້າແຜ່ນດິນ ແລ້ວອ້ອມຄ້າຍພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະ
ເຈົ້າກັບນະຄອນທີ່ພຣະອົງຊົງຮັກນັ້ນ ແຕ່ໄຟໄດ້ຕົກລົງມາ
ຈາກພຣະເຈົ້າ ອອກຈາກສະຫວັນລ້າງຜານຄົນເຫຼົ່ານັ້ນເສຍ.
10 ະສ່ວນພະຍາມານທີ່ຫຼອກລວງຄົນເຫຼົ່ານັ້ນກໍຖືກຖິ້ມລົງໃນ
ບຶງໄຟປົນກັບມາດ ຄືປ່ອນທີ່ສັດຮ້າຍແລະຄົນທີ່ປອມຕົວ
ເປັນຜູ້ປະກາດພຣະທຳຢູ່ໃນນັ້ນ ເຂົາຈະຕ້ອງທົນທຸກທໍລະ-
11 ມານທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ. ະແລ້ວ
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນພຣະລາຊະບັນລັງໃຫຍ່ສີຂາວ ແລະເຫັນ
ພຣະອົງຜູ້ຊົງປະທັບເທິງບັນລັງນັ້ນ ເມື່ອພຣະອົງຊົງປາກົດ
ແຜ່ນດິນ ໂລກ ແລະ ທ້ອງຟ້າ ກໍ ພ່າຍ ຫນີ ແລະ ບ່ອນຢູ່ ສຳລັບ
12 ແຜ່ນດິນໂລກແລະທ້ອງຟ້ານັ້ນກໍບໍ່ເຫັນອີກ. ະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້
ເຫັນບັນດາຜູ້ທີ່ຕາຍແລ້ວ ທັງຜູ້ໃຫຍ່ແລະຜູ້ນ້ອຍ ຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າ
ພຣະພັກຂອງພຣະເຈົ້າ; ແລະໜັງສືຕ່າງໆກໍໄຂອອກ ມີໜັງສື
ອີກເຫຼັ້ມໜຶ່ງກໍໄຂອອກ ຄືທະບຽນແຫ່ງຊີວິດແລະຄົນທັງຫຼາຍ
ທີ່ຕາຍແລ້ວກໍຖືກຊົງພິພາກສາ ຕາມການປະຕິບັດຂອງເຂົາ
13 ທີ່ຂຽນໄວ້ໃນໜັງສືເຫຼົ່ານັ້ນ. ະທະເລກໍລີ່ງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຕາຍ
ໃນທະເລຄືນ ຄວາມຕາຍແລະນະຣິກກໍລີ່ງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຢູ່

ພຣະນິມິດ 12

3 ທ້ອງແລະຮ້ອງຄາງເຈັບປວດຢູ່ ກຳລັງຈະເກີດລູກ. ະມີໝາຍ
ສຳຄັນອີກຢ່າງໜຶ່ງປາກົດໃນສະຫວັນ ດັ່ງນີ້, ມີພະຍານາກ
ໃຫຍ່ສີແດງໂຕໜຶ່ງ ມີເຈັດຫົວ, ມີສິບເຂົາ, ແລະຢູ່ເທິງຫົວ
4 ນັ້ນມີມົງກຸດເຈັດອັນ. ະຫາງພະຍານາກໄດ້ຟາດດວງດາວ
ໃນທ້ອງຟ້າໜຶ່ງສ່ວນສາມລົງໃສ່ແຜ່ນດິນໂລກ ແລະພະຍາ
ນາກໂຕນັ້ນຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າຜູ້ທີ່ກຳລັງຈະເກີດລູກ ເພື່ອຈະກິນ
5 ລູກນັ້ນເມື່ອເກີດແລ້ວ. ະຜູ້ຍິງນັ້ນໄດ້ເກີດລູກຊາຍ ຜູ້ຊຶ່ງຈະ
ປົກຄອງປະຊາຊາດທັງປວງດ້ວຍຄ້ອນເຫຼັກ ແລະລູກນັ້ນ
ໄດ້ຖືກຊົງຍົກຂຶ້ນເມື່ອເຖິງພຣະເຈົ້າ ແລະເຖິງພຣະລາຊະ
6 ບັນລັງຂອງພຣະອົງ. ະຝ່າຍຍິງນັ້ນໄດ້ໜີເຂົ້າໄປອາໄສຢູ່ໃນ
ປ່າ ທີ່ນາງມີບ່ອນຢູ່ ຊຶ່ງພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຈັດຕຽມໄວ້ໃຫ້ ເພື່ອ
ນາງ ຈະ ໄດ້ ຮັບ ການ ລ້ຽງດູ ຢູ່ ທີ່ ນັ້ນ ລະ ຫວ່າງ ພັນ ສອງ ຮ້ອຍ
7 ທົກສິບວັນ. ະຂະນະນັ້ນໄດ້ເກີດສົງຄາມຂຶ້ນໃນຟ້າສະຫວັນ
ມີຄາເອັນກັບເທບບໍລິວານຂອງຕົນໄດ້ສູ້ລົບກັບພະຍານາກ
8 ພະຍານາກກັບບໍລິວານຂອງມັນກໍຕໍ່ສູ້ ະແຕ່ຝ່າຍພະຍານາກ
ບໍ່ອາດມີໄຊຊະນະໄດ້ ແລະພວກພະຍານາກຈຶ່ງບໍ່ມີບ່ອນຢູ່
9 ໃນສະຫວັນຕໍ່ໄປອີກ. ະພະຍານາກໃຫຍ່ຊຶ່ງເປັນງູແຕ່ດຶກດຳ
ບັນທີ່ເຂົາເອີ້ນວ່າ ‘ເດຍໂບໂລ’*, ແລະ ‘ຊາຕານ’, ຜູ້ຫຼອກ
ລວງມະນຸດທັງໂລກ, ມັນກໍຖືກຊັດຖິ້ມລົງເສຍ ພະຍານາກ
10 ກັບບໍລິວານຂອງມັນກໍຖືກຖິ້ມລົງເທິງແຜ່ນດິນໂລກ. ະແລະ
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງດັງຂຶ້ນໃນສະຫວັນວ່າ, “ບັດນີ້ຄວາມ
ລອດພົ້ນ, ລິດເດດ, ແລະລາຊະອານາຈັກແຫ່ງພຣະເຈົ້າ
ຂອງ ເຮົາ ທັງຫຼາຍ ກັບ ທັງ ອຳນາດ ພຣະຄຣິດ ຂອງ ພຣະອົງ
ໄດ້ມາເຖິງແລ້ວ ເພາະວ່າຜູ້ທີ່ກ່າວໂທດພວກພິນ້ອງຂອງ
ເຮົາຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາທັງກາງເວັນ ແລະກາງຄືນ
11 ກໍໄດ້ຖືກຖິ້ມລົງເສຍແລ້ວ. ະເຂົາເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້ຊະນະພະຍາ
ນາກດ້ວຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເມສານີ້ອຍ ແລະເພາະຄຳ

ພຣະນິມິດ 13

12 ພະຍານຂອງເຂົາເອງ ເພາະເຖິງແມ່ນວ່າເຂົາຈະຕາຍກໍບໍ່
 ເສຍດາຍຊີວິດຂອງຕົນ. ⁹“ເພາະເຫດນັ້ນແຫຼະ, ສະຫວັນກັບ
 ບັນດາຜູ້ທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນຈຶ່ງຊົມຊື່ນຍິນດີເຖິດ. ແຕ່ວິບັດຈະມີ
 ແກ່ຜູ້ທີ່ຢູ່ໃນແຜ່ນດິນໂລກແລະນັ້ນທະເລ! ເພາະວ່າມານໄດ້
 13 ລົງມາຫາເຈົ້າດ້ວຍຄວາມຄຽດແຄ້ນອັນໃຫຍ່ ເພາະມັນຮູ້ວ່າ
 ເວລາຂອງມັນມີໜ້ອຍ”. ¹⁰ເມື່ອພະຍານາກນັ້ນເຫັນວ່າຕົນ
 ຖືກຖິ້ມລົງເທິງແຜ່ນດິນໂລກແລ້ວ ມັນກໍໄລ່ຕິດຕາມຍິງທີ່
 14 ເກີດລູກຊາຍນັ້ນ. ¹¹“ແຕ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງປະທານປົກກິນອິນຊີ
 ໃຫຍ່ສອງປົກໃຫ້ແກ່ຍິງນັ້ນ ເພື່ອໃຫ້ນາງບິນໜີຈາກໜ້າງນັ້ນ
 ເຂົ້າໄປໃນປ່າ ເຖິງບ່ອນທີ່ນາງຈະໄດ້ຮັບການລ້ຽງດູໃນຊົ່ວ
 15 ເວລາໜຶ່ງ, ສອງເວລາ, ກັບເຄິ່ງເວລາ. ¹²“ນັ້ນໄດ້ພົ້ນນ້ອອກ
 ຈາກປາກເໝືອນແມ່ນ້ຳ ໄຫຼຕາມຍິງນັ້ນເພື່ອຈະໃຫ້ພັດຍິງ
 16 ນັ້ນໄປ. ¹³ແຕ່ແຜ່ນດິນໄດ້ຊ່ອຍຍິງນັ້ນໄວ້ ໂດຍໄດ້ຍະຊ່ອງ
 17 ຮັບກິນເອົານ້ຳທີ່ພະຍານາກໄດ້ພົ້ນອອກມານັ້ນ. ¹⁴ຝ່າຍພະ-
 ຍານາກກໍຄຽດແຄ້ນຍິງນັ້ນ ຈຶ່ງອອກໄປສູ່ຮີບກັບເຂື່ອສາຍ
 ຂອງຍິງນັ້ນທີ່ເຫຼືອຢູ່ ຄືພວກທີ່ຖືຮັກສາຂັບຍັດຂອງພຣະ
 ເຈົ້າ ແລະທີ່ຍິດຖືຄຳພະຍານຝ່າຍພຣະເຢຊູຄຣິດ.
 12:9 ‘ເດຍໂບໂລ’ ເປັນພາສາກຣີກທີ່ແປວ່າ “ພະຍານານ”

ບົດທີ 13

1 ¹ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍືນຢູ່ທີ່ທາດຊາຍທະເລ, ແລະໄດ້
 ເຫັນສັດຮ້າຍໂຕໜຶ່ງຂຶ້ນມາຈາກທະເລ ມີສີບເຂົາເຈັດຫົວ
 ທີ່ເຂົາທັງສິບມີມົງກຸດສີບອັນ ແລະທີ່ຫົວທັງເຈັດນັ້ນມີຊີ້
 2 ເປັນຄຳໝິ່ນປະໝາດ. “ສັດຮ້າຍທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນນັ້ນ
 ຕົວເໝືອນເສືອດາວ, ຕົນເໝືອນຕົນໝີ, ແລະປາກເໝືອນ
 ປາກສິງ ພະຍານາກໄດ້ໃຫ້ລິດເດດແລະບັນລັງກັບອຳນາດ

ພຣະນິມິດ 20

ຍັງເຫຼືອນັ້ນ ໄດ້ຖືກຂ້າດ້ວຍພຣະແສງທີ່ອອກມາຈາກພຣະ
 ໂອດຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງຫຼັງມ້ານັ້ນ ແລະນິກາທັງ
 ບວງກຳກິນຊື່ນຂອງຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຈົນອີ່ມ.
 19:1 “ອາເລລູຢາ” ເປັນພາສາເຣັບເຣີທີ່ແປວ່າ “ຈຶ່ງສັນລະເສີນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ”
 19:10 “ເນື້ອຄວາມຂອງການປະກາດພຣະທຳກໍເປັນຄຳພະຍານຝ່າຍພຣະເຢຊູ” ຖ້າ
 ແປຕາມພາສາຕົ້ນສະບັບຢ່າງໂດຍດີຈະອ່ານວ່າ “ເພາະວ່າຄຳພະຍານແຫ່ງ
 ພຣະເຢຊູເປັນອິນຍານແຫ່ງຄຳທຳນວາຍ”
 19:16 “ພຣະອຸລ” ເປັນລາຊາສັບທີ່ໝາຍຄວາມວ່າ “ຂາ”
 19:16 ຂໍເຊີນເບິ່ງ 17:14

ບົດທີ 20

1 ¹ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາຕົນໜຶ່ງລົງມາຈາກສະ-
 ຫວັນ ເພິ່ນຖືລູກກະແຈຂອງເທວເລີກທີ່ບໍ່ມີພື້ນ ແລະຖືໂສ້
 2 ເສັ້ນໃຫຍ່. “ເພິ່ນໄດ້ຈັບພະຍານາກຊຶ່ງເປັນງູແຕ່ດຶກດຳບັນ
 3 ຄືພະຍາມານແລະຊາຕານ ແລະໄດ້ຜູກມັດມັນໄວ້ລະຫວ່າງ
 ພັນປີ, ²ແລ້ວຖິ້ມມັນລົງໃນເທວເລີກທີ່ບໍ່ມີພື້ນ ແລະລັ່ນກະ-
 ແຈທັງຕິຕາປະທັບໃສ່ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ມັນຫຼອກລວງບັນດາປະຊາ
 4 ຊາດອີກຕໍ່ໄປ ຈົນກວ່າພັນປີນັ້ນລ່ວງໄປແລ້ວ ພາຍຫຼັງນັ້ນ
 ຈຳເປັນຕ້ອງປ່ອຍມັນອອກໄປຊົ່ວຄາວ. “ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້
 ເຫັນບັນລັງຫຼາຍອັນ ແລະຜູ້ທີ່ນັ່ງເທິງບັນລັງນັ້ນເປັນຜູ້ທີ່ໄດ້
 ຮັບພຣະລາຊະທານອຳນາດພິພາກສາ ແລະຂ້າພະເຈົ້າຍັງ
 ໄດ້ເຫັນດວງວິນຍານຂອງຄົນທັງບວງທີ່ຖືກຕັດຄໍ ເພາະເປັນ
 ພະຍານຝ່າຍພຣະເຢຊູ ແລະເພາະພຣະທຳຂອງພຣະເຈົ້າ
 ຄືຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ບູຊາສັດຮ້າຍຫຼືຮູບຂອງມັນ ແລະບໍ່ໄດ້ຮັບເຄື່ອງ-
 ໝາຍຂອງມັນຕິດໄວ້ທີ່ໜ້າຜາກຫຼືມືຂອງຕົນ ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນກັບ
 5 ຄົນມີຊີວິດໃໝ່ ແລະໄດ້ຄຸ້ມຄອງຮ່ວມກັບພຣະຄຣິດໃນລະ-
 ຫວ່າງພັນປີ. “ນອກຈາກຄົນເຫຼົ່ານີ້ຄົນອື່ນໆທີ່ຕາຍແລ້ວ
 ບໍ່ໄດ້ກັບຄືນມີຊີວິດອີກ ຈົນກວ່າພັນປີນັ້ນລ່ວງໄປແລ້ວ ນີ້

ອັນ ພຣະຊົງມີພຣະນາມຈາລຶກໄວ້ຊຶ່ງບໍ່ມີໃຜຮູ້ຈັກເວັ້ນໄວ້
 13 ແຕ່ພຣະອົງເອງ. ^໑ເສື້ອຄຸມທີ່ພຣະອົງຊົງຖືນັ້ນກໍຈຸ່ມ ແລ້ວ
 ໃນເລືອດ: ແລະພຣະນາມຂອງພຣະອົງເອີ້ນວ່າ “ພຣະທຳ
 14 ຂອງພຣະເຈົ້າ.” ^໒ຝູງກອງທັບໃນສະຫວັນນຸ່ງຫົ່ມຜ້າປ່ານ
 ເນື້ອລະອຽດຂາວບໍລິສຸດ ຂີ່ມ້າຂາວແທ່ຕາມສະເດັດໄປ.
 15 ^໓ມີພຣະແສງດວງຄົມອອກມາຈາກພຣະໂອດຂອງພຣະອົງ
 ເພື່ອພຣະອົງຈະຊົງຟັນບັນດາປະຊາຊາດດ້ວຍພຣະແສງນັ້ນ
 ພຣະອົງນີ້ແຫຼະ, ຈະຊົງຄຸ້ມຄອງເຂົາດ້ວຍຄໍອນເຫຼັກ ພຣະອົງ
 ຈະຊົງຢຽບອ່າງຢຽບໝາກອະງຸ່ນ ແຫ່ງພຣະພິໂລດອັນ ແຮງ
 16 ກ້າຂອງພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບສູງສຸດ. ^໔ພຣະອົງຊົງມີ
 ພຣະນາມຈາລຶກໄວ້ທີ່ເຄື່ອງທົງ ແລະທີ່ພຣະອຸລຸ*ຂອງພຣະ
 ອົງວ່າ, “ພຣະມະຫາກະສັດແຫ່ງກະສັດທັງຫຼາຍ” ແລະ “ເຈົ້າ
 17 ນາຍ ແຫ່ງເຈົ້ານາຍທັງຫຼາຍ*.” ^໕ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນ
 ເທວະດາຕົນໜຶ່ງຢືນຢູ່ໃນດວງອາທິດ ເພິ່ນປະກາດດ້ວຍສຽງ
 ດັງແກ່ນິກທັງປວງທີ່ບິນໄປມາໃນທ້ອງຟ້າວ່າ, “ຈິ່ງມາໂຮມ
 18 ກັນສຳລັບການກິນລ້ຽງຂອງພຣະເຈົ້າອົງຍິ່ງໃຫຍ່. ^໖ເພື່ອຈະ
 ໄດ້ກິນຊີ້ນກະສັດ, ຊີ້ນນາຍທະຫານ, ຊີ້ນຊາຍສະກັນ, ຊີ້ນ
 ມ້າກັບຊີ້ນຄົນທີ່ຂີ່ມ້ານັ້ນ, ແລະຊີ້ນປະຊາຊົນ ທັງເສລີແລະ
 19 ຂ້ອຍຂ້າ ທັງຜູ້ນ້ອຍແລະຜູ້ໃຫຍ່.” ^໗ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນ
 ສັດຮ້າຍແລະກະສັດທັງຫຼາຍຂອງແຜ່ນດິນໂລກ ພ້ອມທັງ
 ກອງທັບຂອງກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມາໂຮມກັນ ເພື່ອຮິບເສີກຕໍ່ສູ້
 ພຣະອົງຜູ້ປະທັບເທິງຫຼັງມ້ານັ້ນ ແລະຕໍ່ສູ້ກອງທັບຂອງພຣະ
 20 ອົງ. ^໘ສັດຮ້າຍນັ້ນໄດ້ຖືກຈັບພ້ອມດ້ວຍຄົນທີ່ປອມຕົວເປັນ
 ຜູ້ປະກາດພຣະທຳ, ທີ່ໄດ້ເຮັດໝາຍສຳຄັນຕໍ່ໜ້າສັດຮ້າຍນັ້ນ
 ແລະໃຊ້ໝາຍສຳຄັນນັ້ນຫຼອກລວງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຮັບເຄື່ອງ-
 ໝາຍຂອງສັດຮ້າຍແລະບູຊາຮູບຂອງມັນ ເຂົາທັງສອງໄດ້
 21 ຖືກຖິ້ມລົງທັງເປັນໃນບົງໄຟທີ່ໄໝ້ຢູ່ດ້ວຍມາດ. ^໙ສ່ວນຄົນທີ່

3 ອັນໃຫຍ່ຫຼວງຂອງຕົນແກ່ສັດຮ້າຍນັ້ນ. ^໑ຫົວຂອງສັດຮ້າຍ
 ນັ້ນຫົວໜຶ່ງປາກົດເໝືອນກັບວ່າຖືກຟັນເຖິງຕາຍແລ້ວ ແຕ່
 ບາດແຜອັນໜ້າຈະຕາຍນັ້ນໄດ້ຖືກປົວໃຫ້ດີແລ້ວ: ຄົນທັງ
 ໂລກໄດ້ຕິດຕາມສັດຮ້າຍນັ້ນໄປດ້ວຍຄວາມອັດສະຈັນໃຈ.
 4 “ເຂົາບູຊາພະຍານາກເພາະມັນໄດ້ໃຫ້ອຳນາດແກ່ສັດຮ້າຍ
 ນັ້ນ ແລະເຂົາໄດ້ບູຊາສັດຮ້າຍນັ້ນໂດຍກ່າວວ່າ, “ໃຜຈະ
 ປຽບປານກັບສັດນີ້ໄດ້? ແລະໃຜຈະສາມາດສູ້ຮົບກັບສັດນີ້
 5 ໄດ້?” “ພຣະເຈົ້າຊົງອະນຸຍາດໃຫ້ສັດນັ້ນມີປາກເວົ້າຄຳຈອງ-
 ຫອງແລະໝິ່ນປະໝາດ ແລະຊົງຍອມໃຫ້ມັນມີອຳນາດເຮັດ
 6 ຢ່າງນັ້ນຕະຫຼອດສີ່ສິບສອງເດືອນ. ^໒ມັນຕັ້ງຕົ້ນກ່າວຄຳໝິ່ນ-
 ປະໝາດຕໍ່ພຣະເຈົ້າ, ຕໍ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ, ຕໍ່ສະຖານທີ່
 7 ສະຖິດຂອງພຣະອົງ, ແລະຕໍ່ຜູ້ທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນ. ^໓ແລະໄດ້
 ຊົງຍອມໃຫ້ມັນສູ້ຮົບກັບບັນດາໄພພິນຂອງພຣະເຈົ້າແລະ
 ຊະນະເຂົາ ຍັງຊົງປະທານໃຫ້ມັນມີອຳນາດເໜືອຊົນທຸກຕະ-
 8 ກຸນ, ທຸກຊາດ, ທຸກພາສາ, ແລະທຸກປະເທດ. ^໔ບັນດາຄົນທັງ
 ປວງທີ່ຢູ່ໃນໂລກຈະບູຊາສັດຮ້າຍນັ້ນ ຄືທຸກຄົນທີ່ບໍ່ມີຊື່ຈິດ
 9, 10 ໄວ້ໃນທະບຽນແຫ່ງຊີວິດຂອງພຣະເມສານ້ອຍຜູ້ທີ່ຊົງຖືກຂ້າ
 ເສຍ ຕັ້ງແຕ່ຊົງສ້າງໂລກ. ^໕ຖ້າຜູ້ໃດມີຫູ ຈິ່ງຟັງເອົາເຖິນ. ^໖“ຜູ້
 ໃດຈັບເອົາຄົນໄປເປັນຊະເລີຍ ຜູ້ນັ້ນກໍຈະຕ້ອງເປັນຊະເລີຍ
 ຜູ້ໃດຂ້າດ້ວຍດາບ ຜູ້ນັ້ນກໍຈະຕ້ອງຖືກຂ້າດ້ວຍດາບ.” ອັນນີ້
 ເປັນຄວາມອິດທິນແລະຄວາມເຊື່ອທີ່ພວກໄພພິນຂອງພຣະ
 11 ເຈົ້າຈະຕ້ອງມີ. ^໗ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າເຫັນສັດຮ້າຍ ໂຕໜຶ່ງຂຶ້ນ
 ມາຈາກພື້ນດິນ ມີສອງເຂົາເໝືອນແກະນ້ອຍແລະກ່າວຄຳ
 12 ເໝືອນພະຍານາກ. ^໘ມັນໃຊ້ອຳນາດຂອງສັດຮ້າຍໂຕເດີມ
 ນັ້ນຢ່າງຄົບຖ້ວນ ແລະຕໍ່ໜ້າມັນ ມັນເຮັດໃຫ້ໂລກແລະຄົນ
 ທີ່ຢູ່ໃນໂລກບູຊາສັດຮ້າຍໂຕເດີມນັ້ນຊຶ່ງບາດແຜອັນເປັນ
 13 ໜ້າຈະຕາຍນັ້ນໄດ້ຖືກປົວໃຫ້ດີແລ້ວ. ^໙ສັດຮ້າຍນີ້ສະແດງ

14 ໝາຍສຳຄັນອັນໃຫຍ່ ຈົນເຮັດໃຫ້ໄຟຕົກຈາກຟ້າລົງສູ່ແຜ່ນ-
 ດິນ ໂລກຕໍ່ໜ້າຕໍ່ຕາມະນຸດ,^໑ ແລະມັນຫຼອກລວງຄົນທັງຫຼາຍ
 ທີ່ຢູ່ໃນໂລກດ້ວຍໝາຍສຳຄັນ ທີ່ຊົງຍອມໃຫ້ມັນເຮັດຕໍ່ໜ້າ
 15 ສັດຮ້າຍໂຕເດີມນັ້ນ ແລະມັນສັ່ງໃຫ້ເຂົາສ້າງຮູບສັດຮ້າຍ
 ທີ່ຖືກຟັນດ້ວຍດາບແຕ່ຍັງບໍ່ຕາຍນັ້ນ. ^໒ຊົງຍອມໃຫ້ມັນມີ
 ອຳນາດທີ່ຈະໃຫ້ລົມຫາຍໃຈ* ແກ່ຮູບສັດນັ້ນ ເພື່ອຮູບສັດນັ້ນ
 16 ຈະປາກໄດ້ ແລະໃຫ້ມີອຳນາດເຮັດໃຫ້ບັນດາຄົນທີ່ບໍ່ຍອມ
 ບູຊາຮູບສັດຮ້າຍນັ້ນຖືກປະຫານຊີວິດ. ^໓ມັນຍັງເຮັດໃຫ້ຄົນ
 ທັງປວງ ທັງນ້ອຍແລະໃຫຍ່, ທັງຮັ່ງມີແລະຍາກຈົນ, ທັງເສລີ
 ແລະຂ້ອຍຂ້າ ໄດ້ຮັບເຄື່ອງໝາຍໄວ້ທີ່ມີຂວາຫຼືທີ່ໜ້າຜາກ
 17 ຂອງເຂົາ, ^໔ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຜູ້ໃດຊື້ຫຼືຂາຍໄດ້ ເວັ້ນໄວ້ແຕ່ຜູ້ທີ່ມີ
 ເຄື່ອງໝາຍນັ້ນ ຊຶ່ງເປັນຊື່ຂອງສັດຮ້າຍຫຼືເລກທີ່ໝາຍເຖິງຊື່
 18 ມັນນັ້ນ. ^໕ໃນເລື່ອງນີ້ຕ້ອງໃຊ້ສະຕິປັນຍາຄວາມຮູ້. ຖ້າຜູ້ໃດ
 ມີຄວາມເຂົ້າໃຈກໍໃຫ້ຄິດເລກຂອງສັດນັ້ນ: ເພາະເປັນເລກ
 ຂອງບຸກຄົນຜູ້ໜຶ່ງ ເລກຂອງມັນຄືຫົກຮ້ອຍຫົກສິບຫົກ.

13:15 ຕາມພາສາຕົ້ນສະບັບ “ລົມຫາຍໃຈ” (πνεῦμα) ກໍແປອອກວ່າ “ຊີວິດ”
 ກັບ “ວິນຍານ” ຄືກັນ. ຂໍເຊິນເບິ່ງພຣະທຳ ໂຢຮັນ 3:8

ບົດທີ 14

1 ^໑ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນແລະເບິ່ງແມ, ພຣະເມສານ້ອຍຊົງ
 ຢືນຢູ່ທີ່ພູຊີໂອນ ແລະຜູ້ທີ່ຢູ່ກັບພຣະອົງມີຈຳນວນແສນສີ່
 ໝື່ນສີ່ພັນຄົນ ຊຶ່ງເປັນຜູ້ທີ່ມີພຣະນາມຂອງພຣະບົດາຂອງ
 2 ພຣະອົງຂຽນໄວ້ທີ່ໜ້າຜາກຂອງເຂົາ. “ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງ
 ດັງຈາກສະຫວັນເໝືອນສຽງນ້ຳອັນຫຼວງຫຼາຍ ແລະເໝືອນ
 ສຽງຟ້າຮ້ອງດັງສະນັ້ນ ສຽງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນນັ້ນກໍເໝືອນ
 3 ສຽງນັກດົດພິນກຳລັງດົດພິນຢູ່. ^໒ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຮ້ອງເພງບົດ

6 ພຣະອົງ ທີ່ຢຳເກງພຣະອົງ ທັງຜູ້ໃຫຍ່ແລະຜູ້ນ້ອຍ ຈົ່ງຖວາຍ
 ສັນລະເສີນ ແຕ່ພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ. ^໓ແລ້ວຂ້າພະ-
 ເຈົ້າໄດ້ຍິນເໝືອນສຽງຄົນຈຳນວນຫຼວງຫຼາຍ, ເໝືອນສຽງ
 ນ້ຳຫຼາຍ ແລະເໝືອນຟ້າຮ້ອງສຽງແຮງກ້າວ່າ, “ອາເລລູຢາ
 7 ເພາະວ່າອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ ຜູ້ຊົງ
 ລົດທານຸພາບສູງສຸດໄດ້ຊົງຂຶ້ນສະເຫວີຍລາດແລ້ວ. ^໔ໃຫ້
 ເຮົາທັງຫຼາຍຊົມຊື່ນແລະປິຕິຍິນດີ ພາກັນຖວາຍພຣະກຽດ
 ແຕ່ພຣະອົງ ເພາະເຖິງເວລາມຸງຄຸນສົມຣົດຂອງພຣະເມສາ
 ນ້ອຍແລ້ວແລະເຈົ້າສາວຂອງພຣະອົງໄດ້ຕຽມພ້ອມແລ້ວ.”
 8 ^໕ແລະຊົງໂຜດໃຫ້ເຈົ້າສາວນັ້ນນຸ່ງຫົ່ມຜ້າປ່ານເນື້ອລະອຽດ
 ເສາະໃສແລະບໍລິສຸດ ເພາະຜ້າປ່ານເນື້ອດີນັ້ນ ໄດ້ແກ່ຄວາມ
 9 ຊອບທຳແຫ່ງພວກໄພພິນຂອງພຣະເຈົ້າ. “ເທວະດາຕົນນັ້ນ
 ໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ຈົ່ງຂຽນໄວ້ວ່າ ‘ຄວາມສຸກມີແກ່
 ຄົນທັງຫຼາຍທີ່ໄດ້ຮັບເຊີນມາໃນງານລ້ຽງມຸງຄຸນສົມຣົດຂອງ
 ພຣະເມສານ້ອຍນັ້ນ” ແລະເພິ່ນໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ,
 10 “ຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້ເປັນພຣະທຳທ່ຽງແທ້ຂອງພຣະເຈົ້າ.” ^໖ແລ້ວ
 ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ກື້ມຕົວລົງແທບຕີນຂອງເທວະດານັ້ນ ເພື່ອຈະ
 ຂາບໂຫວ້ເພິ່ນ ແຕ່ເພິ່ນໄດ້ກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ລະວັງ
 ຢ່າເຮັດຢ່າງນັ້ນ ເຮົາເປັນເພື່ອນຂ້ອຍໃຊ້ຮ່ວມກັນກັບທ່ານ
 ແລະຮ່ວມກັບພີ່ນ້ອງຂອງທ່ານທີ່ຍິດຖືຄຳພະຍານຝ່າຍພຣະ
 ເຢຊູ: ຈົ່ງນະມັດສະການພຣະເຈົ້າ: ເພາະວ່າເນື້ອຄວາມຂອງ
 ການປະກາດພຣະທຳກໍເປັນຄຳພະຍານຝ່າຍພຣະເຢຊູ*.”
 11 ^໗ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນສະຫວັນໄຂອອກ ແລະເບິ່ງແມ, ມີ
 ມ້າຂາວໂຕໜຶ່ງ ພຣະອົງຜູ້ຊົງປະທັບເທິງຫຼັງມ້ານັ້ນຊົງພຣະ
 12 ນາມວ່າ “ສັດຊື່” ແລະ “ທ່ຽງທຳ” ພຣະອົງຊົງພິພາກສາແລະ
 ເຮັດເສິກດ້ວຍຄວາມຊອບທຳ. ^໘“ພຣະເນດຂອງພຣະອົງ
 ເໝືອນແປວໄຟ ເທິງພຣະສຽນຂອງພຣະອົງມີມົງກຸດຫຼາຍ

23 ຊ່າງຢ່າງໃດຈັກຄົນໃນເຈົ້າຕໍ່ໄປອີກ ແລະສຽງໂມ້ແປ້ງຈະບໍ່
 ໄດ້ຍິນໃນເຈົ້າຕໍ່ໄປອີກຈັກເທື່ອ. ^໑ຈະບໍ່ມີແສງທຽນສ່ອງສະ-
 ຫວ່າງໃນເຈົ້າຕໍ່ໄປອີກ ຈະບໍ່ມີໃຜໄດ້ຍິນສຽງເຈົ້າບ່າວເຈົ້າ
 ສາວໃນເຈົ້າຕໍ່ໄປຈັກເທື່ອ ເພາະວ່າບັນດາພໍ່ຄ້າຂອງເຈົ້າໄດ້
 24 ເປັນເຈົ້ານາຍແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກ ແລະບັນດາປະຊາຊາດໄດ້
 ຖືກຫຼອກລວງດ້ວຍເວດມົນຄາຖາຂອງເຈົ້າ. “ໃນນະຄອນ
 ນັ້ນເຂົາໄດ້ພົບເລືອດຂອງຜູ້ປະກາດພຣະທຳແລະພວກໄພ່
 ພົນຂອງພຣະເຈົ້າ ກັບເລືອດຂອງບັນດາຄົນທີ່ຖືກຂ້າເທິງ
 ແຜ່ນດິນໂລກນັ້ນ.”

ບົດທີ 19

1 ັຫຼັງຈາກເຫດການເຫຼົ່ານີ້ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງດັງຂອງຜູງ
 ຄົນຈຳນວນຫຼາຍໃນສະຫວັນ ກຳລັງຮ້ອງວ່າ, “ອາເລລູຢາ*;
 ຄວາມພົ້ນ, ສະຫງ່າລາສີ, ພຣະກຽດ, ແລະລິດເດດຈິ່ງມີແດ່
 2 ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ: ເພາະວ່າ
 ການພິພາກສາຂອງພຣະອົງທ່ຽງຈິງແລະຍຸຕິທຳ ພຣະອົງໄດ້
 ຊົງພິພາກສາລົງໂທດຍິງໂສເພນີຄົນສຳຄັນນັ້ນ ທີ່ໄດ້ເຮັດໃຫ້
 ແຜ່ນດິນໂລກຊົ່ວຮ້າຍໄປດ້ວຍການລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິງ
 ຂອງຕົນ ເພື່ອເປັນການແກ້ແຄ້ນຍິງນັ້ນຍ້ອນເລືອດຂອງບັນ-
 3 ດາຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະອົງ.” ^໑ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຮ້ອງຂຶ້ນ ເປັນເທື່ອ
 ທີ່ສອງວ່າ, “ອາເລລູຢາ” ແລະຄວັນໄຟທີ່ໄໝ້ນະຄອນນັ້ນກໍ
 4 ພຸ່ງຂຶ້ນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ. “ແລະພວກຜູ້ອາວຸໂສທັງຊາວ
 ສີ່ທ່ານກັບສັດທັງສີ່ນັ້ນ ກໍໄດ້ຂາບລົງນະມັດສະການພຣະ
 ເຈົ້າ ຜູ້ຊົງປະທັບເທິງພຣະລາຊະບັນລັງນັ້ນ ແລະຮ້ອງຂຶ້ນ
 5 ວ່າ, “ອາແມນ, ອາເລລູຢາ.” ^໒ແລະມີສຽງດັງອອກມາຈາກ
 ພຣະລາຊະບັນລັງວ່າ, “ເຈົ້າທັງຫຼາຍ ຜູ້ເປັນຂ້ອຍຂ້າຂອງ

ໃໝ່ຕໍ່ໜ້າພຣະລາຊະບັນລັງ, ຕໍ່ໜ້າສັດທັງສີ່, ແລະຕໍ່ໜ້າ
 ພວກອາວຸໂສ ບໍ່ມີຜູ້ໃດສາມາດຮຽນຮູ້ເພງບົດນັ້ນໄດ້ ເວັ້ນ
 ແຕ່ຄົນແສນສີ່ໝື່ນສີ່ພັນນັ້ນທີ່ໄດ້ຊົງໄຖ່ໄວ້ແລ້ວຈາກແຜ່ນ-
 4 ດິນໂລກ. “ຄົນເຫຼົ່ານີ້ແຫຼະ, ເປັນຜູ້ທີ່ບໍ່ມີຄວາມຊົ່ວມົວໝອງ
 ກັບຜູ້ຍິງ ເພາະເຂົາເປັນພວກພົມມະຈາລີ. ພຣະເມສານ້ອຍ
 ສະເດັດໄປທາງໃດແມ່ນຄົນເຫຼົ່ານີ້ທີ່ຕາມສະເດັດ. ຄົນເຫຼົ່າ
 ນີ້ແຫຼະ, ເປັນພວກທີ່ຊົງໄຖ່ໄວ້ຈາກມວນມະນຸດ ເພື່ອເປັນ
 5 ຜົນທຳອິດ ຖວາຍ ແດ່ ພຣະເຈົ້າ ແລະ ແດ່ ພຣະເມສານ້ອຍ.
 “ແລະຈະຫາຄວາມຕົວະໃນປາກຂອງເຂົາບໍ່ພົບ: ເພາະເຂົາ
 ບໍ່ມີຈຸດດ່າງພ້ອຍ ແລ້ວຕໍ່ໜ້າພຣະລາຊະບັນລັງຂອງພຣະ
 6 ເຈົ້າ. ^໓ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງບິນໄປ
 ໃນທ້ອງຟ້າ ມີຂ່າວປະເສີດອັນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດເພື່ອນຳ-
 ໄປປະກາດແກ່ຊາວໂລກທັງປວງ ທຸກປະເທດ, ທຸກຕະກຸນ,
 7 ທຸກພາສາ, ແລະທຸກຊາດ, ^໔ເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ຮ້ອງສຽງດັງ
 ຂຶ້ນວ່າ, “ຈິ່ງຢຳເກງພຣະເຈົ້າແລະຖວາຍພຣະກຽດແດ່ພຣະ
 ອົງ ເພາະເຖິງເວລາທີ່ພຣະອົງຈະຊົງພິພາກສາແລ້ວ ແລະ
 ຈິ່ງນະມັດສະການພຣະອົງຜູ້ຊົງສ້າງຟ້າສະຫວັນ, ແຜ່ນດິນ
 8 ໂລກ, ນ້ຳທະເລ, ກັບນ້ຳພູທັງຫຼາຍ. ^໕ແລະເທວະດາອີກຕົນ
 ໜຶ່ງເປັນຕົນທີສອງໄດ້ຕາມໄປຮ້ອງຂຶ້ນວ່າ, “ບາບີໂລນມະ-
 ຫານະຄອນນັ້ນຫຼົ້ມຈົມແລ້ວ, ຫຼົ້ມຈົມເສຍແລ້ວ ຄົນະຄອນ
 ທີ່ເຮັດໃຫ້ປະຊາຊາດທັງປວງດື່ມເຫຼົ້າແວງອັນຄຽດຮ້າຍຂອງ
 9 ນາງໃນການລ່ວງປະເວນິ. ^໖ມີເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງເປັນຕົນ
 ທີ່ສາມ ຕາມໄປຮ້ອງສຽງດັງຂຶ້ນວ່າ, “ຖ້າຜູ້ໃດບູຊາສັດຮ້າຍ
 ແລະຮູບຂອງມັນ ແລະຮັບເຄື່ອງໝາຍນັ້ນໄວ້ທີ່ໜ້າຜາກຫຼີທີ່
 10 ມີ ^໗ຜູ້ນັ້ນແຫຼະ, ຈະຕ້ອງດື່ມເຫຼົ້າແວງແຫ່ງພຣະພິໂລດຂອງ
 ພຣະເຈົ້າ ທີ່ຊົງຖອກລົງໃນຈອກແຫ່ງພຣະພິໂລດນັ້ນ ໂດຍ
 ບໍ່ປົນກັບສິ່ງໃດ ຜູ້ນັ້ນຈະຕ້ອງຖືກທໍລະມານໃນໄຟກັບມາດ

11 ຕໍ່ໜ້າຝູງເທວະດາບໍລິສຸດ ແລະຕໍ່ພຣະພັກພຣະເມສານ້ອຍ.
 ະຄວັນ ແຫ່ງການທໍລະມານຂອງເຂົາກໍພຸ່ງຂຶ້ນຕະຫຼອດໄປ
 ເປັນນິດ ຄົນທັງຫຼາຍທີ່ບູຊາສັດຮ້າຍແລະຮູບຂອງມັນ ກັບ
 ຜູ້ທີ່ຮັບເຄື່ອງໝາຍຊື່ຂອງມັນນັ້ນ ຈະບໍ່ມີເວລາພັກຜ່ອນທັງ
 12 ກາງເວັນແລະກາງຄືນ.” ັໃນເລື່ອງນີ້ພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະ
 ເຈົ້າ ຄືຜູ້ທີ່ຖືຮັກສາຂໍ້ບັນຍັດຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຄວາມ
 13 ເຊື່ອຝ່າຍພຣະເຢຊູ ກໍຕ້ອງໃຊ້ຄວາມພຽນອິດທິນ. ັແລະ
 ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ ຍົນ ພຣະສຸລະສຽງ ຈາກ ສະຫວັນ ຊົງ ສັ່ງ ວ່າ,
 “ຈົ່ງຂຽນໄວ້ວ່າ ‘ຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຕາຍໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ
 ຕັ້ງແຕ່ນີ້ໄປກໍເປັນສຸກ” ແລະພຣະວິນຍານຊົງຍືນຍັນວ່າ,
 “ຈົ່ງຢູ່ແລ້ວ ເພື່ອເຂົາຈະໄດ້ພັກຜ່ອນຈາກການເໝືອນຍາກ
 ຂອງຕົນເພາະວ່າການງານທີ່ເຂົາໄດ້ເຮັດນັ້ນກໍຕິດຕາມເຂົາ
 14 ໄປ.” ັຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນ ແລະເບິ່ງແມ, ມີເມກຂາວ ແລະ
 ມີຜູ້ໜຶ່ງປະທັບເທິງເມກນັ້ນເໝືອນກັບບຸດມະນຸດ ພຣະສຽນ
 15 ສວມມິງກຸດທອງຄຳ ແລະພຣະຫັດຊົງຖືກຽວດວງຄົມ. ັມີ
 ເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງອອກມາຈາກພຣະວິຫານ ຮ້ອງສຽງດັງ
 ຂຶ້ນ ທູນພຣະອົງຜູ້ປະທັບເທິງເມກນັ້ນວ່າ, “ຈົ່ງໃຊ້ກຽວຂອງ
 ພຣະອົງກຽວໄປເຖິງ ເພາະເຖິງເວລາກຽວແລ້ວ ດ້ວຍວ່າ
 16 ຜົນທີ່ຈະຕ້ອງເກັບກຽວໃນແຜ່ນດິນໂລກກໍສຸກແລ້ວ.” ັພຣະ
 ອົງຜູ້ຊົງປະທັບເທິງເມກນັ້ນໄດ້ຊົງໃຊ້ກຽວນັ້ນເທິງແຜ່ນດິນ
 17 ໂລກ ແຜ່ນດິນໂລກຈຶ່ງໄດ້ຖືກກຽວແລ້ວ. ັມີເທວະດາອີກ
 ຕົນໜຶ່ງອອກມາຈາກພຣະວິຫານໃນສະຫວັນ ຖືກຽວດວງ
 18 ຄົມ ເໝືອນກັນ. ັແລະມີເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງຜູ້ມີອຳນາດ
 ເໜືອໄຟ ໄດ້ອອກມາຈາກແທ່ນບູຊາຮ້ອງບອກຜູ້ຖືກຽວດວງ
 ຄົມດ້ວຍສຽງດັງວ່າ, “ຈົ່ງໃຊ້ກຽວດວງຄົມຂອງທ່ານກຽວພົວ
 19 ໝາກອະຈຸ່ນແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກ ເພາະໝາກອະຈຸ່ນນັ້ນສຸກ
 ແລ້ວ.” ັເທວະດາຕົນນັ້ນຈຶ່ງໃຊ້ກຽວຂອງຕົນໄປເທິງແຜ່ນ-

ເຈົ້າແລ້ວ ສິ່ງສາລະພັດອັນປານິດວິເສດແລະງົດງາມເຫຼື້ອມ
 ໃສກໍສູນເສຍໄປຈາກເຈົ້າແລ້ວ ເຈົ້າຈະບໍ່ໄດ້ພົບສິ່ງເຫຼົ່ານີ້
 15 ອີກຈັກເທື່ອ.” ັບັນດາພໍ່ຄ້າທີ່ຂາຍສິ່ງຂອງເຫຼົ່ານີ້ ຈົນເປັນ
 ຄົນຮັ່ງມີເພາະນະຄອນນັ້ນ ຈະຍືນຢູ່ຫ່າງໄກ ເພາະຍ້ານໄພ
 ແຫ່ງການທໍລະມານຂອງມັນ ເຂົາຈະຮ້ອງໄທ້ແລະໂສກເສົ້າ
 16 ດ້ວຍສຽງດັງ ັວ່າ, “ວິບັດ, ວິບັດແລ້ວ ມະຫານະຄອນນັ້ນ ທີ່
 ເຄີຍນຸ່ງຫົ່ມຜ້າປ່ານເນື້ອລະອງດ, ຜ້າສີມ່ວງອ່ອນ, ຜ້າສີແດງ
 ເຂັ້ມ, ທີ່ເຄີຍປະດັບຕົວດ້ວຍຄຳ, ດ້ວຍເພັດພອຍຕ່າງໆ ແລະ
 17 ໄຂ່ມຸກນັ້ນ. ັພຽງແຕ່ ໃນຊົ່ວໂມງດຽວຊັບສົມບັດເຫຼົ່ານັ້ນ
 ໄດ້ຖືກທຳລາຍເສຍໄປໝົດ.” ນາຍສະເພົາທຸກຄົນແລະຄົນ
 ໂດຍສານ, ບັນດາລູກເຮືອແລະຄົນທັງປວງທີ່ມີອາຊີບທາງ
 18 ທະເລກໍຍືນຢູ່ຫ່າງໄກ. ັເມື່ອຄົນເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້ເຫັນຄວັນໄຟທີ່
 ໄໝ້ນະຄອນນັ້ນກໍຮ້ອງວ່າ, “ນະຄອນໃດໜີ້ ຈະເປັນເໝືອນ
 19 ມະຫານະຄອນນີ້?” ັເຂົາໄດ້ເອົາຂີ້ຝຸ່ນດິນໃສ່ຫົວຂອງຕົນ
 ພ້ອມຮ້ອງໄທ້ແລະໂສກເສົ້າເອີ້ນຂຶ້ນວ່າ, “ວິບັດ, ວິບັດແລ້ວ
 ມະຫານະຄອນນີ້ ຊຶ່ງໄດ້ເຮັດໃຫ້ຄົນທັງປວງທີ່ມີສະເພົາ
 20 ເດີນທະເລເປັນຄົນຮັ່ງມີດ້ວຍຊັບສົມບັດຂອງມັນ ພາຍໃນ
 ຊົ່ວໂມງດຽວກໍຖືກທຳລາຍເສຍໄປໝົດ.” ັໄອ ພ້າສະຫວັນ
 ແລະບັນດາອັກຄະສາວົກທີ່ບໍລິສຸດແລະຜູ້ປະກາດພຣະທຳ
 ທັງຫຼາຍເອີ້ນ ຈົ່ງຊົມຊື່ນຍິນດີເພາະນະຄອນນັ້ນ ດ້ວຍວ່າ
 ພຣະເຈົ້າ ໄດ້ ຊົງ ພິພາກສາ ລົງໂທດ ນະຄອນ ນັ້ນ ເພື່ອ ເປັນ
 21 ການແກ້ແຄ້ນໃຫ້ທ່ານທັງຫຼາຍແລ້ວ.” ັແລ້ວມີເທວະດາຜູ້
 ມີລິດຕົນໜຶ່ງ ໄດ້ຍົກຫີນກ້ອນໜຶ່ງເໝືອນຫີນໂມ້ໃຫຍ່ ຖິ້ມລົງ
 ໃນທະເລກ່າວວ່າ, “ບາບິໂລນມະຫານະຄອນນັ້ນຈະຖືກຖິ້ມ
 22 ລົງໂດຍຮຸນແຮງຢ່າງນີ້ແຫຼະ ແລ້ວຈະບໍ່ມີໃຜເຫັນມັນອີກຕໍ່
 ໄປຈັກເທື່ອ. “ສຽງນັກດົດພິນ, ນັກເສບ, ນັກເປົ່າຊຸ່ຍ, ແລະ
 ເປົ່າແກຈະບໍ່ໄດ້ຍິນໃນເຈົ້າຕໍ່ໄປອີກ ຈະບໍ່ພົບຄົນທີ່ມີວິຊາ

7 ສົມລົງໃນຈອກນັ້ນສອງທໍ່. ັນະຄອນນັ້ນໄດ້ອວດຈອງທອງ ແລະປ່ອຍຕົວໄປຕາມຄວາມສະໝຸກສະໜານເທົ່າໃດ ກໍຈົ່ງໃຫ້ມັນໄດ້ຮັບການທໍລະມານແລະຄວາມໂສກເສົ້າຫຼາຍເທົ່ານັ້ນ ເພາະມັນຄິດໃນໃຈວ່າ ‘ເຮົາຢູ່ໃນຕຳແໜ່ງລາຊິນີ ບໍ່ແມ່ນແມ່ໝ້າຍ ເຮົາຈະບໍ່ປະສົບຄວາມໂສກເສົ້າຈັກເທື່ອ’.

8 ຯເຫດສະນັ້ນໄພອັນຕະລາຍຕ່າງໆຂອງນະຄອນນັ້ນຈະເກີດຂຶ້ນໃນວັນດຽວ ຄື ຄວາມຕາຍ, ຄວາມໂສກເສົ້າ, ຄວາມອິດຢາກ ແລະໄຟຈະເຜົາມັນໃຫ້ຈົບຫາຍເສຍ ເພາະວ່າອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຄືພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພິພາກສານະຄອນນັ້ນຊົງປະກອບດ້ວຍພຣະກຳລັງ.” ັບັນດາກະສັດແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກທີ່ໄດ້ລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິ່ງກັບນະຄອນນັ້ນ ແລະໄດ້ປ່ອຍຕົວໄປຕາມຄວາມສະໝຸກສະໜານຮ່ວມກັນນັ້ນ ເມື່ອໄດ້ເຫັນຄວັນໄຟທີ່ໄໝ້ມັນກໍຈະຕີເອິກຮ້ອງໄຫ້.^໑ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນຈະຢືນຢູ່ຫ່າງໄກ ເພາະຢ້ານໄພແຫ່ງການທໍລະມານຂອງນະຄອນນັ້ນ ແລະຈະກ່າວວ່າ, “ວິບັດ, ວິບັດແລ້ວ ບາບີໂລນມະຫານະຄອນທີ່ແຂງແຮງເອີຍ, ເຈົ້າໄດ້ຖືກການພິພາກສາລົງໂທດເສຍພາຍໃນຊົ່ວໂມງດຽວເທົ່ານັ້ນ.” ^໒ັບັນດາພໍ່ຄ້າແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກຈະຮ້ອງໄຫ້ແລະໂສກເສົ້າເພາະນະຄອນນັ້ນ ດ້ວຍວ່າບໍ່ມີໃຜຈະຊື້ສິນຄ້າທີ່ເຂົາບັນທຸກມານັ້ນ. ^໓ສິນຄ້າເຫຼົ່ານັ້ນຄືຄຳ, ເງິນ, ເພັດພອຍຕ່າງໆ, ໄຂ່ມຸກ, ຜ້າປ່ານເນື້ອລະອຽດ, ຜ້າສີມ່ວງອ່ອນ, ຜ້າໄໝ, ຜ້າສີແດງເຂັ້ມ, ໄມ້ຫອມທຸກຊະນິດ, ເຄື່ອງໃຊ້ທຸກຊະນິດທີ່ເຮັດດ້ວຍງາ, ດ້ວຍໄມ້ອັນມີຄ່າ, ດ້ວຍທອງເຫຼືອງ, ດ້ວຍເຫຼັກ, ແລະດ້ວຍຫີນລາຍ, ^໔ແຄ່, ເຄື່ອງຫອມ, ກຳຍານ, ນຳ້ມັນຫອມ, ເຄື່ອງຫອມເຜົາບູຊາ, ເຫຼົ້າແວງ, ນຳ້ມັນ, ເຂົ້າແປ້ງລະອຽດ, ເຂົ້າວິດ, ງົວ, ແກະ, ມ້າ, ລິດ, ຂ້ອຍຂ້າ, ແລະຊີວິດຈິດໃຈມະນຸດ. ^໕“ຜົນຊຶ້ງຈິດໃຈຂອງເຈົ້າປາດຖະໜາຢາກໄດ້ນັ້ນກໍລ່ວງພົ້ນໄປຈາກ

ດິນໂລກ ເກັບກຸ່ວຜົນເຄືອອະນຸ່ນຂອງແຜ່ນດິນໂລກ ແລ້ວກໍຖິ້ມລົງໃນອ່າງໃຫຍ່ຢຽບໝາກອະນຸ່ນແຫ່ງພຣະພິໂລດຂອງພຣະເຈົ້າ. ^໑ອ່າງທີ່ເຂົາຢຽບນັ້ນຕັ້ງຢູ່ນອກເມືອງ ເລືອດຈົ່ງໄຫຼອອກຈາກອ່າງນັ້ນສູງພຽງແຂ່ມມ້າ ໄຫຼນອງໄປປະມານແສນຫົກໝື່ນວາ.

ບົດທີ 15

1 ັຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນໝາຍສຳຄັນອັນໃຫຍ່ຫຼວງແລະໜ້າອັດສະຈັນໃນສະຫວັນອີກປະການໜຶ່ງ ຄືມິເທວະດາເຈັດຕິນຖິໄພອັນຕະລາຍເຈັດຢ່າງ ເປັນໄພອັນຕະລາຍຄັ້ງສຸດທ້າຍ ເພາະວ່າພຣະພິໂລດຂອງພຣະເຈົ້າກໍຄືບຸກຄົນດ້ວຍໄພອັນຕະລາຍເຫຼົ່ານັ້ນ. ^໒ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເໝືອນທະເລແກ້ວປົນໄຟ ແລະໄດ້ເຫັນບັນດາຄົນທີ່ຊະນະສັດຮ້າຍແລະຮູບຂອງມັນ ແລະເຄື່ອງໝາຍຂອງມັນ ກັບເລກປະຈຳຊື່ຂອງມັນ ຢືນຢູ່ແຄມທະເລແກ້ວນັ້ນ ເຂົາຖືພິນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານ. ^໓ເຂົາຮ້ອງເພງຂອງໂມເຊຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະເຈົ້າແລະເພງຂອງພຣະເມສານ້ອຍນັ້ນວ່າ, “ຂ້າແດ່ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບອັນສູງສຸດ ພຣະລາຊະກິດຂອງພຣະອົງກໍໃຫຍ່ຫຼວງແລະໜ້າອັດສະຈັນ ຂ້າແດ່ອົງພຣະມະຫາກະສັດແຫ່ງພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງ ວິຖີທາງຂອງພຣະອົງກໍຍຸຕິທຳແລະທ່ຽງຈົງ. ^໔ຂ້າແດ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ໃຜໜ້າຈະບໍ່ຢຳເກາງພຣະອົງແລະຈະບໍ່ຖວາຍພຣະກຽດແດ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ເພາະວ່າພຣະອົງຜູ້ດຽວຊົງເປັນຜູ້ບໍລິສຸດ ປະຊາຊາດທັງປວງຈະມາມະນັດສະການຕໍ່ພຣະພິກາພຣະອົງເພາະກິດຈະການອັນຍຸຕິທຳຂອງພຣະອົງກໍປາກົດແຈ້ງແລ້ວ. ^໕ຫຼັງຈາກນີ້ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນພຣະວິຫານໃນສະຫວັນ ຄືສຳນັກຜ້າແຫ່ງ

ພຣະນິມິດ 16

6 ຄຳພະຍານໄຂອອກ. ^໑ເທວະດາເຈັດຕົນທີ່ຖືໄພອັນຕະລາຍ
 ທັງເຈັດໄດ້ອອກມາຈາກພຣະວິຫານນັ້ນ ນຸ່ງທີ່ມື້ຜ້າປ່ານເນື້ອ
 7 ລະອຽດເສາະໃສ ແລະມີສາຍຮັດຄຳຮັດທີ່ໜ້າເອິກ. ^໒ສັດໂຕ
 ໜຶ່ງໃນສີ່ໂຕນັ້ນ ໄດ້ເອົາຂັນຄຳເຈັດໜ່ວຍທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍ
 ພຣະພິໂລດຂອງພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່ສືບໆໄປເປັນນິດ
 8 ຍິນໃຫ້ແກ່ເທວະດາທັງເຈັດຕົນນັ້ນ. ^໓ແລ້ວພຣະວິຫານກໍ
 ເຕັມໄປດ້ວຍຄວັນທີ່ມາຈາກພຣະລັດສະໝີຂອງພຣະເຈົ້າ
 ແລະຈາກລິດທານຸພາບຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີຜູ້ໃດສາມາດເຂົ້າ
 ໄປໃນພຣະວິຫານນັ້ນໄດ້ ຈົນກວ່າໄພອັນຕະລາຍທັງເຈັດ
 ຂອງເທວະດາເຈັດຕົນນັ້ນຈະໄດ້ສິ້ນສຸດລົງ.

ບົດທີ 16

1 ^໑ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສຽງດັງອອກມາຈາກພຣະວິຫານ
 ສັ່ງເທວະດາເຈັດຕົນນັ້ນວ່າ, “ຈົ່ງໄປເສຍ ເອົາຂັນທັງເຈັດ
 2 ໜ່ວຍທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍພຣະພິໂລດຂອງພຣະເຈົ້າຖອກລົງ
 ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ.” “ເທວະດາຕົນທຳອິດຈົ່ງອອກໄປເອົາ
 ຂັນຂອງຕົນຖອກລົງເທິງແຜ່ນດິນໂລກ ແລະຄົນທັງຫຼາຍທີ່ມີ
 3 ເຄື່ອງໝາຍຂອງສັດຮ້າຍ ແລະບູຊາຮູບຂອງມັນ ຈົ່ງເກີດເປັນ
 ຂອງຕົນໃສ່ທະເລ ແລ້ວນຳທະເລກໍກາຍເປັນເລືອດເໝືອນ
 ເລືອດຂອງຄົນຕາຍ ແລະບັນດາສິ່ງທີ່ມີຊີວິດຢູ່ໃນທະເລນັ້ນ
 4 ກໍຕາຍໝົດ. “ເທວະດາຕົນທີສາມໄດ້ຖອກຂັນຂອງຕົນລົງ
 ໃສ່ແມ່ນ້ຳແລະນ້ຳພຸທັງຫຼາຍ ນ້ຳເຫຼົ່ານັ້ນກໍກາຍເປັນເລືອດ.
 5 “ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນເທວະດາແຫ່ງນັ້ນຮ້ອງວ່າ, “ຂ້າ
 ແດ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ບັດນີ້ ແລະຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່
 ໃນຄາວກ່ອນ ແລະຜູ້ຈະຊົງດຳລົງຢູ່ໃນອະນາຄົດ ພຣະອົງ

ພຣະນິມິດ 18

17:8 “ແຕ່ຍັງເປັນ” ບາງທີ່ໝາຍຄວາມວ່າ “ແລະກຳລັງຈະເປັນ”
 17:14 “ຈອມເຈົ້ານາຍທັງຫຼາຍແລະເປັນຈອມເຈົ້ານາຍກະສັດທັງຫຼາຍ” ຕາມພາສາ
 ກຣີກກັບພາສາອັງກິດກໍແປວ່າ “ເຈົ້ານາຍຂອງເຈົ້ານາຍທັງຫຼາຍແລະນະຫາ
 ກະສັດແຫ່ງກະສັດທັງຫຼາຍ”

ບົດທີ 18

1 ^໑ຫຼັງຈາກນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງກຳລັງ
 ລົງມາຈາກສະຫວັນ ມີອຳນາດອັນໃຫຍ່ຫຼວງ ແລະແຜ່ນດິນ
 2 ໂລກໄດ້ສະຫວ່າງຂຶ້ນດ້ວຍລັດສະໝີຂອງຕົນນັ້ນ. “ເທວະ
 ດານັ້ນໄດ້ຮ້ອງປະກາດສຽງແຮງກ້າຂຶ້ນວ່າ, “ບາບີໂລນມະ-
 ຫານະຄອນຫຼີ້ມຈົມແລ້ວ ຫຼີ້ມຈົມເສຍແລ້ວ ມັນກາຍເປັນ
 ບ່ອນອາໄສຂອງຜີຮ້າຍ ເປັນບ່ອນລີ້ຊ່ອນຂອງຜີຖ່ອຍຮ້າຍ
 ທຸກຢ່າງ ແລະເປັນຄອນນິກບໍ່ສະອາດແລະໜ້າກຽດທຸກ
 3 ຊະນິດ. ^໒ເພາະວ່າປະຊາຊາດທັງປວງໄດ້ຕື່ມເຫຼົ້າແວງປຸກ
 ຢ່າງເຫຼືອ ເກີນແຫ່ງການລ່ວງປະເວນີຜິດຊາຍຍິງຂອງນະ-
 ຄອນນັ້ນ ບັນດາກະສັດແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກໄດ້ລ່ວງປະເວນີ
 ຜິດຊາຍຍິງກັບນະຄອນນັ້ນ ແລະພໍ້ຄ້າທັງຫຼາຍແຫ່ງແຜ່ນ-
 4 ດິນໂລກໄດ້ລຳລວຍດ້ວຍຊັບອັນພຸ່ມເພື່ອຍຂອງນະຄອນ
 ນັ້ນ.” “ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນພຣະສຸລະສຽງອີກປະກາດ
 ອອກມາຈາກສະຫວັນວ່າ, “ໄພ່ພົນຂອງເຮົາເອີຍ, ຈົ່ງອອກ
 ມາຈາກນະຄອນນັ້ນເສຍ ເພື່ອເຈົ້າທັງຫຼາຍຈະບໍ່ໄດ້ເຂົ້າ
 5 ສ່ວນໃນການຜິດບາບຂອງມັນ ເພື່ອເຈົ້າຈະບໍ່ຖືກໄພອັນຕະ-
 ລາຍທີ່ຈະເກີດແກ່ມັນນັ້ນ. “ເພາະວ່າບາບຂອງນະຄອນນັ້ນ
 ກອງສູງຂຶ້ນເຖິງສະຫວັນແລ້ວ ແລະພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຈົດຈຳ
 6 ການຊົ່ວຊ້າຂອງມັນໄວ້. ^໓ນະຄອນນັ້ນໄດ້ໃຫ້ຜົນຢ່າງໃດກໍ
 ຈົ່ງໃຫ້ຜົນແກ່ມັນຢ່າງນັ້ນ ແລະຈົ່ງຕອບແທນແກ່ການກະທຳ
 ຂອງມັນເປັນສອງທໍ່ ໃນຈອກທີ່ມັນໄດ້ປະສົມໄວ້ກໍຈົ່ງປະ-

10 ພູນ້ອຍເຈັດໜ່ວຍທີ່ຍິງນັ້ນນັ່ງຢູ່. ^{໑໐}ແລະກໍມີກະສັດເຈັດອົງ:
 ຊຶ່ງຫ້າອົງໄດ້ຊົງລ່ວງໄປແລ້ວ, ອົງໜຶ່ງກໍລັງຊົງເປັນຢູ່, ແລະ
 ອີກອົງໜຶ່ງຍັງບໍ່ໄດ້ສະເດັດມາ ເມື່ອສະເດັດມາແລ້ວຈະຕ້ອງ
 11 ດຳລົງຢູ່ຊົ່ວຂະນະໜຶ່ງ. ^{໑໑}ສັດຮ້າຍທີ່ໄດ້ເປັນຢູ່ໃນຄາວກ່ອນ
 ແຕ່ບັດນີ້ບໍ່ໄດ້ເປັນຢູ່ນັ້ນ ກໍເປັນອົງຖ້ວນແປດ ແຕ່ຍັງເປັນ
 12 ອົງໜຶ່ງໃນເຈັດອົງນັ້ນ ແລະຈະໄປສູ່ຄວາມຈົບຫາຍ. ^{໑໒}ເຂົາ
 ທັງສິບອັນທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນນັ້ນ ໄດ້ແກ່ກະສັດສິບອົງທີ່ຍັງບໍ່ໄດ້
 ສະເໜີລາຊະສົມບັດແຕ່ຈະໄດ້ຮັບອຳນາດເໝືອນກະສັດ
 13 ດ້ວຍກັນກັບສັດຮ້າຍນັ້ນໜຶ່ງຊົ່ວໂມງ. ^{໑໓}ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມີພະ
 ປະສົງຢ່າງດຽວກັນ ແລະຊົງມອບລິດ ແລະອຳນາດຂອງຕົນ
 14 ໃຫ້ແກ່ສັດຮ້າຍນັ້ນ. ^{໑໔}ກະສັດທັງຫຼາຍນັ້ນຈະສູ້ຮົບກັບພຣະ
 ເມສານ້ອຍ ແລະພຣະເມສານ້ອຍຈະມີໄຊຊະນະ ເພາະວ່າ
 ພຣະອົງເປັນຈອມເຈົ້ານາຍທັງຫຼາຍແລະເປັນຈອມເຈົ້ານາຍ
 ກະສັດທັງຫຼາຍ*: ຝ່າຍບັນດາຄົນທີ່ຢູ່ກັບພຣະອົງ ເປັນຜູ້
 ທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງເອີ້ນເອົາ, ແລະຊົງເລືອກໄວ້, ແລະເປັນຜູ້
 15 ຊື່ສັດ. ^{໑໕}ເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ແມ່ນ້ຳ
 ທັງຫຼາຍທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນຍິງໂສເພນີນັ່ງຢູ່ນັ້ນ ໄດ້ແກ່ຊົນຊາດ,
 16 ມວນຊົນ, ປະຊາຊາດ, ແລະພາສາຕ່າງໆ. ^{໑໖}ເຂົາທັງສິບອັນ
 ຢູ່ເທິງສັດຮ້າຍທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນນັ້ນ ຈະພາກັນກຽດຊັງຍິງໂສ-
 ເພນີ, ຈະເຮັດໃຫ້ນາງຂາດມິດສະຫາຍແລະເບື້ອຍກາຍ, ຈະ
 17 ກັດກິນຊັ້ນຂອງນາງແລະຈະເອົາໄຟເຜີນາງເສຍ. ^{໑໗}ເພາະ-
 ວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງດົນໃຈໃຫ້ເຂົາເຮັດຕາມພຣະປະສົງຂອງ
 ພຣະອົງ ໂດຍການຊົງເຮັດໃຫ້ເຂົາມີຄວາມຄິດຢ່າງດຽວກັນ
 ຈຶ່ງໄດ້ມອບອານາຈັກຂອງຕົນໃຫ້ແກ່ສັດຮ້າຍນັ້ນ ຈົນເຖິງ
 18 ຈະສຳເລັດຕາມພຣະທຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ^{໑໘}ສ່ວນຜູ້ຍິງທີ່ທ່ານ
 ໄດ້ເຫັນນັ້ນໄດ້ແກ່ມະຫານະຄອນ ທີ່ມີອຳນາດເໝືອນກະສັດ
 ທັງຫຼາຍທົ່ວແຜ່ນດິນໂລກ.”

ຊົງເປັນຜູ້ຍຸຕິທຳ ເພາະພຣະອົງຊົງພິພາກສາເຫດການເຫຼົ່າ
 6 ນີ້. ^໑ເພາະຄົນເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້ເຮັດໃຫ້ເລືອດໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າ
 ແລະຂອງພວກຜູ້ປະກາດພຣະທຳໄຫຼອອກ ແລະພຣະອົງໄດ້
 ຊົງປະທານເລືອດໃຫ້ເຂົາດື່ມກໍສົມຄວນກັບການກະທຳຂອງ
 7 ເຂົາແລ້ວ.” ^໒ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນອົງອື່ນອີກຢູ່ທີ່ແທ່ນບູຊາ
 ຮ້ອງວ່າ, “ຈົງຢູ່ແລ້ວອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບສູງ
 ສຸດເອີຍ ການພິພາກສາຂອງພຣະອົງກໍທຸ່ງຈົງແລະຍຸຕິທຳ.”
 8 ^໓ເທວະດາຕົນທີ່ສີ່ໄດ້ຖອກຂັນຂອງຕົນລົງໃສ່ດວງອາທິດ
 ດວງອາທິດຈຶ່ງໄດ້ຮັບພຣະລາຊະທານອຳນາດລວກມະນຸດ
 9 ດ້ວຍໄຟ. ^໔ມະນຸດທັງຫຼາຍຈຶ່ງຖືກລວກດ້ວຍຄວາມຮ້ອນຮິນ
 ອັນແຮງກ້າ ແລະເຂົາໄດ້ປ້ອຍດ່າພຣະນາມຂອງພຣະເຈົ້າ
 10 ຜູ້ຊົງມີອຳນາດເໝືອໄພອັນຕະລາຍເຫຼົ່ານັ້ນ ແລະເຂົາບໍ່ໄດ້
 ຖືມໃຈເກົ່າເອົາໃຈໃໝ່ຖວາຍພຣະກຽດແດ່ພຣະອົງ. ^໕ເທວະ
 ດາຕົນທີ່ຫ້າໄດ້ຖອກຂັນຂອງຕົນລົງໃສ່ບັນລັງຂອງສັດຮ້າຍ
 ແລະອານາຈັກຂອງມັນກໍມິດໄປ ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້ຂົບຄັງວລິ້ນ
 11 ຂອງຕົນດ້ວຍຄວາມເຈັບປວດ. ^໖ເຂົາໄດ້ປ້ອຍດ່າພຣະເຈົ້າ
 ແຫ່ງສະຫວັນ ເພາະຄວາມເຈັບປວດແລະເພາະຜິທີ່ເກີດ
 ຕາມຕົວ ແຕ່ເຂົາບໍ່ໄດ້ກັບໃຈເສຍໃໝ່ຈາກກິດຈະການຂອງ
 12 ຕົນ. ^໗ເທວະດາຕົນທີ່ຫົກໄດ້ຖອກຂັນຂອງຕົນລົງໃສ່ແມ່ນ້ຳ
 ໃຫຍ່ ຄືແມ່ນ້ຳຢູຟາເຕ ນ້ຳໃນແມ່ນ້ຳນັ້ນຈຶ່ງແຫ້ງໄປ ເພື່ອ
 ຈັດແຈງທາງໄວ້ສຳລັບກະສັດທັງຫຼາຍທີ່ມາຈາກທິດຕາເວັນ-
 13 ອອກ. ^໘ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນຜີຖ່ອຍຮ້າຍສາມໂຕເໝືອນ
 ກົບອອກມາຈາກປາກພະຍານາກ, ຈາກປາກສັດຮ້າຍ, ແລະ
 14 ຈາກປາກຜູ້ປະກາດພຣະທຳປອມ. ^໙ດ້ວຍວ່າຜີເຫຼົ່ານັ້ນເປັນ
 ຜີຮ້າຍທີ່ເຮັດໝາຍສຳຄັນ ມັນອອກໄປຫາກະສັດທັງຫຼາຍ
 ທົ່ວພິພິບ ເພື່ອໃຫ້ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມາຮ່ວມກັນສຳລັບການສົງ-
 ຄາມໃນວັນອັນໃຫຍ່ຫຼວງຂອງພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງລິດທານຸພາບ

15 ສູງສຸດ. ^໑“ເບິ່ງແມ່, ເຮົາຈະມາເໝືອນຂະໂມຍ. ຄວາມສຸກ
ຈະມີແກ່ຜູ້ທີ່ເຝົ້າລະວັງ ແລະ ແກ່ຜູ້ທີ່ຮັກສາເສື້ອຜ້າຂອງຕົນ
16 ບໍ່ໃຫ້ຕົວເປັນອາຍ ຍ້ານວ່າຄົນທັງຫຼາຍຈະເຫັນຄວາມລະ-
ອາຍຂອງຕົນ.” ^໒ແລະຜິທັງສາມ ໂຕນັ້ນໄດ້ໃຫ້ກະສັດທັງ-
ຫຼາຍມາຊຸມນຸມກັນໃນບ່ອນໜຶ່ງ ຕາມພາສາເຮັບເຮີເອີ້ນວ່າ
17 ອາມາເຄໂດນ. ^໓ເທວະດາຕົນທີ່ເຈັດໄດ້ຖອກຂັນຂອງຕົນ
ລົງໃສ່ອາກາດ ແລະມີພຣະສຸລະສຽງດັງອອກມາຈາກພຣະ
ລາຊະບັນລັງໃນພຣະວິຫານແຫ່ງສະຫວັນນັ້ນວ່າ, “ສຳເລັດ
18 ແລ້ວ.” ^໔ແລະເກີດມີຟ້າແມບ, ມີສຽງດັງຕ່າງໆ, ມີຟ້າຮ້ອງ,
ແລະເກີດມີແຜ່ນດິນໄຫວອັນໃຫຍ່ ຊຶ່ງຕັ້ງແຕ່ມີມະນຸດເກີດ
ມາໃນໂລກ ບໍ່ເຄີຍມີແຜ່ນດິນໄຫວອັນໃຫຍ່ແລະຮ້າຍປານ
19 ນີ້ຈັກເທື່ອ. ^໕ມະຫານະຄອນນັ້ນກໍແຍກອອກເປັນສາມສ່ວນ
ແລະຫົວເມືອງທັງປວງຂອງນານາປະເທດກໍຫຼົ້ມຈົມ ພຣະ
ເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຊົງລົມມະຫານະຄອນບາບິໂລນ ແຕ່ໄດ້ຊົງໃຫ້ນະ-
ຄອນນັ້ນດີມ ຈອກເຫຼົ້າແວງແຫ່ງພຣະພິໂລດຂອງພຣະອົງ.
20 ^໖ເກາະທຸກເກາະກໍເຄື່ອນໜີໄປ ແລະຈະຊອກຫາພູທັງຫຼາຍ
21 ກໍບໍ່ພົບ. ^໗ມີໝາກເຫັບໃຫຍ່ ກ້ອນລະຫັສິບກິໂລກຣາມ
ຕົກລົງມາຈາກຟ້າຖືກຄົນທັງປວງ ເຂົາຈຶ່ງປ້ອຍດ່າພຣະເຈົ້າ
ເພາະໄພອັນຕະລາຍທີ່ເກີດຈາກໝາກເຫັບນັ້ນ ດ້ວຍວ່າໄພ
ອັນຕະລາຍນັ້ນຮ້າຍແຮງເຫຼືອເກີນ.

ບົດທີ 17

1 ^໑ເທວະດາຕົນໜຶ່ງໃນເຈັດຕົນທີ່ຖືຂັນທັງເຈັດໜ່ວຍນັ້ນ ໄດ້
ມາຫາຂ້າພະເຈົ້າແລະເວົ້າວ່າ, “ເຊີນມານີ້ເທີນ ເຮົາຈະໃຫ້
ທ່ານເຫັນການຊົງພິພາກສາລົງໂທດຍິງໂສເພນີຄົນສຳຄັນ ທີ່
2 ນັ່ງຢູ່ເທິງແມ່ນ້ຳອັນຫຼວງຫຼາຍ. ຄືຍິງນັ້ນທີ່ບັນດາກະສັດທົ່ວ

ໂລກໄດ້ລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິງກັບນາງ ແລະຊາວໂລກ
ທັງຫຼາຍໄດ້ມົວເມົາດ້ວຍເຫຼົ້າແວງແຫ່ງການລ່ວງປະເວນິຜິດ
3 ຊາຍຍິງຂອງນາງນັ້ນ.” ^໒ເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ຍົກຂ້າພະເຈົ້າ
ເຂົ້າໄປໃນປ່າໂດຍພຣະວິນຍານ ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນ
ຜູ້ຍິງຄົນໜຶ່ງ ນັ່ງຢູ່ເທິງຫຼັງສັດຮ້າຍສີແດງເຂັ້ມໂຕໜຶ່ງ ຊຶ່ງມີ
ຊື່ຫຼາຍຊື່ເປັນຄຳໝິນປະໝາດເຕັມໄປທັງໂຕ ມັນມີເຈັດຫົວ
4 ແລະສິບເຂົາ. “ຍິງນັ້ນນຸ່ງເຄື່ອງສີ່ມ່ວງອ່ອນແລະສີແດງເຂັ້ມ
ປະດັບປະດາດ້ວຍເຄື່ອງຄຳ, ດ້ວຍເພັດພອຍຕ່າງໆ ແລະໄຂ່
ມຸກມີຂອງຍິງນັ້ນຖືຈອກຄຳທີ່ເຕັມດ້ວຍຂອງໜ້າກຽດໜ້າຊັງ
ແລະຂອງຂີ້ດຽດແຫ່ງການລ່ວງປະເວນິຜິດຊາຍຍິງຂອງຕົນ:
5 “ທີ່ໜ້າຜາກຂອງຍິງນັ້ນມີຊື່ຂຽນໄວ້ວ່າ: “ຄວາມເລິກລັບ, ບາ
ບິໂລນມະຫານະຄອນ, ແມ່ຂອງຍິງໂສເພນີທັງຫຼາຍ ແລະ
ແມ່ຂອງສິ່ງທັງປວງທີ່ໜ້າກຽດໜ້າຊັງ ໃນແຜ່ນດິນໂລກ.”
6 ^໓ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນວ່າຍິງນັ້ນເມົາດ້ວຍເລືອດຂອງໄພ
ພົນແຫ່ງພຣະເຈົ້າ ແລະດ້ວຍເລືອດຂອງບັນດາຜູ້ທີ່ຍອມສະ-
ຫຼະຊີວິດເພາະເປັນພະຍານຝ່າຍພຣະເຢຊູ: ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າ
7 ເຫັນຍິງນັ້ນ ແລ້ວກໍອັດສະຈັນໃຈຫຼາຍ. ^໔ເທວະດາຕົນນັ້ນຈຶ່ງ
ຖາມຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ເປັນຫຍັງທ່ານຈຶ່ງອັດສະຈັນໃຈ? ເຮົາ
ຈະບອກໃຫ້ທ່ານຮູ້ຄວາມໝາຍຂໍ້ເລິກລັບຂອງຍິງນັ້ນ ແລະ
ຂອງສັດຮ້າຍທີ່ມີເຈັດຫົວແລະສິບເຂົາ ຊຶ່ງເປັນພາຫະນະ
8 ຂອງຍິງນັ້ນ. ^໕ສັດຮ້າຍທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນນັ້ນໄດ້ເປັນຢູ່ໃນຄາວ
ກ່ອນ ແຕ່ບັດນີ້ບໍ່ໄດ້ເປັນຢູ່ ມັນຈະຂຶ້ນມາຈາກເທວເລິກເພື່ອ
ໄປສູ່ຄວາມຈົບທາຍ: ບັນດາຊາວໂລກທີ່ບໍ່ມີຊື່ຈິດໄວ້ໃນທະ-
ບຽນແຫ່ງຊີວິດຕັ້ງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຊົງສ້າງໂລກນັ້ນ ກໍຈະປະຫຼາດ
ໃຈເມື່ອເຂົາເຫັນສັດຮ້າຍທີ່ໄດ້ເປັນຢູ່ໃນຄາວກ່ອນ ແຕ່ບັດນີ້
9 ບໍ່ໄດ້ເປັນຢູ່ ແຕ່ຍັງເປັນ*. ແລະກຳລັງຈະເປັນ. ^໖ໃນເລື່ອງນີ້
ແຫຼະ, ຕ້ອງໃຊ້ຈິດໃຈທີ່ມີສະຕິປັນຍາ. ຫົວທັງເຈັດນັ້ນໄດ້ແກ່